
Anne ve kızı aynı anda doğum yaptı Toyota’da Hibrit festivali başladı! Konya’nın tanıtımına katkı sağlıyor

Suriye’deki iç savaş nedeniyle üç yıl 
önce ülkelerini terk ederek Konya’ya 
yerleşen Türkmen asıllı anne Fatma 
Birinci ile kızı Ğade Birinci, aynı 
hafta hamile kaldıklarını öğrendi. 
Anne ve kızının aynı anda dünyaya 
getirdikleri bebeklerine “Recep” ve 
“Tayyip” isimleri verildi.

En geniş ürün gamı ile tüm dünyada 
olduğu gibi Türkiye’de de hibrit 
teknolojisini geniş kitlelere yakından 
tanıtmak isteyen Toyota, etkinliklere 
devam ediyor. Bu kapsamda 42 
il 55 noktada düzenlenecek olan 
‘Toyota Hibrit Festivali’ Konya 
Toyota Plaza Otojen’de başladı.

Mevlana’nın doğum yıldönümü 
etkinlikleri kapsamında 
düzenlenen 14’üncü Konya 
Uluslararası Mistik Müzik 
Festivali, yoğun katılımla devam 
ediyor. Farklı kültürleri Konya’da 
buluşturan festival, aynı zamanda 
şehrin tanıtımına da katkı sunuyor.
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Konya’da hızla çoğalan 
kafeler yeni yılda dönüşüme 

girecek. Özellikle meskun 
mahallelerde açılan 

kafeler vatandaşın huzur 
ve güvenliğini tehdit 

ediyor.  Uzmanlar ise bu 
olumsuzluğun ‘Kafeler 

bölgesi’ yapılmasıyla 
çözülebileceğini belirtiyor

YILBAŞINDA YENİ 
DÜZENLEME GELİYOR

Mesken yerlerde son yıllarda ge-
rekli şartları yerine getirmeden 
açılan kafeler, vatandaşın huzur ve 
güvenliğini tehdit ediyor. Mahalle 
içlerine açılan kafeler gürültü kirlili-
ği, güvenlik sorunu ve otopark krizi-
ne yol açıyor. Ancak bu konuda ya-
pılacak düzenleme ile yılbaşından 
sonra yeni mevzuatla ya değişime 
girecekler ya da ruhsat alamaya-
caklar.

KAFELER BÖLGESİ 
YAPILMASI EN UYGUNU

Konuyla ilgili açıklama yapan TM-
MOB Şehir Plancıları Odası Konya 
Şube Başkanı Münir Günay, “Şehir 
planlamadaki ilk ilke mevcut yapı ra-
hatsız edilmeyecek şekilde planlama 
yapmaktır. Bu işin doğrusu da budur.  
Tabi ki kafe tarzı yerler için ayrı böl-
gelerin yapılması ve rekreasyon böl-
geleri oluşturularak ‘kafeler bölgesi’ 
yapılması uygun olacaktır” dedi.   
n HABERİ SAYFA 3’TE

Ömrünü İslam
Birliği’ne harcadı

E-ticaret’te 
ilerlemeliyiz

‘Gençler için 
uğraş veriyoruz’

Sultan kemikleri
toprakla buluştu

Araştırmacı yazar ve Saadet 
Partisi Genel Sekreteri Tacet-
tin Çetinkaya, 54. Hükümetin 
Başbakanı Prof. Dr. Necmettin 
Erbakan için, “Hocamız siyasi 
hayatı boyunca, Müslümanları 
bir araya getirmek için yoğun bir 
çaba ortaya koydu.” dedi.
n HABERİ SAYFA 15’TE

Türkiye E-Ticaret Buluşmaları 
Konya Programı’nda konuşan 
KTO Başkanı Selçuk Öztürk, 
e-ticarette hedef büyütmek 
gerektiğini belirterek, “Büyük 
ihracat hedefleri olan bir ülke ve 
şehir olarak bu alanda daha çok 
ilerleme kaydetmeliyiz” dedi.
n HABERİ SAYFA 4’TE

Karatay Ticaret Odası(KTO) 
Karatay Üniversitesi 2017-2018 
Akademik Yılı Açılış Töreni ilk 
ders ile gerçekleşti. Rektör Prof. 
Dr. Bayram Sade, “Biz geleceği-
miz olan gençler için uğraş veri-
yoruz” dedi. n HABERİ SAYFA 4’TE

Vali Yakup Canbolat, geçmişteki 
yanlış uygulamalar nedeniyle 
plastik torbalara doldurularak 
lahitlerin içine bırakılan Selçuklu 
Sultanlarına ait kemiklerin tasnif 
edilerek toprakla buluşturulduğu-
nu açıkladı. n HABERİ SAYFA 13’TE

SELÇUKLU’DAN ÖRNEK
OLACAK EĞİTİM KAMPÜSÜ

ASIL AMACIMIZ KONYA
MUTFAĞINA DİKKAT ÇEKMEK

AŞURE, DAYANIŞMA
DUYGUSUNU ARTIRIYOR

Mahmut Sami Ramazanoğlu İHL’ye

Meram Belediye Başkanı Fatma Toru:

Aşure Günü’nün bereketi Konya’yı saracak

Selçuklu Belediyesi tarafından Mahmut Sami Ramazanoğlu 
İmam Hatip Lisesi’ne eğitim kampüsü yapılacak. Selçuklu 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Türkiye’ye örnek 
olacak  bir proje bugün hayata geçecek” dedi.

Ateşbâz-ı Velî Aşçı Dede Mutfak Kültürü Günleri kapsamın-
da düzenlenen Selçuklu Dönemi Mutfak Sanatları Yarış-
ması’nda konuşan Meram Belediye Başkanı Fatma Toru, 
“Burada asıl amacımız yarışma değil; Selçuklu mutfağına ve 
Konya mutfağına dikkat çekmektir” dedi.

Muharrem ayının 
10. günü olan 
bugün, Aşure 
Günü olarak idrak 
edilecek. 40’a 
yakın malzemeyle 
kaynatılan aşu-
reler, komşu ve 
akrabalara dağıtıl-
masıyla dayanış-
ma duyguları daha 
da pekişecek.

n HABERİ SAYFA 2’DE

n HABERİ SAYFA 2’DE

n HABERİ SAYFA 2’DE
03 ‘Endemik bitkileri yeni 

nesillere aktarmalıyız’ 14 İhracat Ağustos’ta 
yüzde 12,3 arttı 15 ‘2023 hedefine emin 

adımlarla ilerliyoruz’

FİJET Altın Elma ödülünün sahibi Konya oldu

Turizmin
Oscar’ı
Konya’nın
Dünyada turizmin Oscar’ı kabul edilen FİJET 
Altın Elma ödülü Konya’ya verildi. Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir Akyürek, 
Konya’nın tüm insanlığın bir değeri olduğunu 
belirterek, ödülün Konya’ya verilmesinin bir 
milat oluşturduğunu söyledi.
FİJET Başkanı ve Tunus Eski Turizm Bakanı 
Tijani Haddad, Konya’nın son derece güzel, 
temiz ve yeşil bir şehir olduğuna vurgu 
yaparak, Konya’nın aynı zamanda bir dini 
turizm destinasyonu olduğunu belirtti. 
n HABERİ SAYFA 13’TE

Kafeler bölgesi olsun!

Dolandırıcıların yeni bir yöntemi ortaya çıktı. Konya’da 
yapımı süren yeni Numune Hastanesi ve Şehir Hastanesi 
başta olmak üzere, çeşitli hastanelere işe başlatma vaadiyle 
vatandaşlardan para talep edildiği belirtiliyor.
n HABERİ SAYFA 5’TE

‘Hastaneye aldıracağız’
diyerek dolandırıyorlar!
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Dünyada turizmin Oscar’ı kabul edilen FİJET Altın Elma ödülü Konya’ya verildi. Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir Akyürek, Konya’nın 
tüm insanlığın bir değeri olduğunu belirterek, ödülün Konya’ya verilmesinin Konya turizmi açısından yeni bir milat oluşturduğunu söyledi

Altın Elma, Konya’ya verildi

Dünyada turizmin Oscar’ı kabul edilen 
FİJET Altın Elma, düzenlenen törenle Kon-
ya’ya verildi. Ödülü FİJET Başkanı Tijani 
Haddad’ın elinden alan Konya Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Tahir Akyürek, Kon-
ya’nın tüm insanlığın bir değeri olduğunu 
belirterek, ödülün Konya’ya verilmesinin 
Konya turizmi açısından yeni bir milat 
oluşturduğunu söyledi. Başkan Akyürek, 
“Dünyada savaşın yerini barış, zulmün 
yerini adalet alsın istiyorsak, düşmanlığın 
yerini dostluğa, kardeşliğe bırakmasını is-
tiyorsak turizmi de desteklememiz gereki-
yor” dedi.

Dünya Turizm Yazarları ve Gazeteciler 
Derneği (FİJET) tarafından, tarihi ve kül-
türel değerlere sahip çıkılması nedeniyle 
Konya’ya verilmesi kararlaştırılan Altın 
Elma (The Golden Apple) ödülü düzenle-
nen törenle takdim edildi. 

Yoğun katılımla gerçekleşen progra-
mın açılış konuşmasını yapan İl Kültür ve 
Turizm Müdürü Abdüssettar Yarar, Kon-
ya’nın kültürü ve turizmi ile dünü bugü-
ne taşıyarak yarınki nesillere ulaştırmayı 
ilke edinmiş bir şehir olduğunu belirerek, 
Konya’nın bugünkü haline kavuşmasında 
büyük emeği geçen Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Tahir Akyürek’e teşekkür 
etti. 

FİJET Başkanı ve Tunus Eski Turizm 
Bakanı Tijani Haddad, Konya’nın son de-
rece güzel, temiz ve yeşil bir şehir olduğu-
na vurgu yaparak, Konya’nın aynı zaman-
da bir dini turizm destinasyonu olduğunu 
belirtti. Konya’ya her sene 2 milyondan 
fazla turistin geldiğini anımsatan Haddad, 
“Mevlana Celaleddin Rumi tarafından bı-
rakılmış Konya’da çok önemli bir miras var 

ve bu mirasa sahip çıkılıyor. Bizler Kon-
ya’daki tarihi ve kültürel değerleri, dini 
mirası çok iyi tanıyoruz. İşte bu nedenle 
FİJET’in yönetim kurulu olarak oy birliği 
ile Altın Elma ödülünü Konya’ya verme 
kararını aldık” dedi. 
DÜNYADA SAVAŞ YERİNE BARIŞI İSTİYOR-

SAK TURİZMİ DESTEKLEMELİYİZ 
Turizm’in Oscar’ı kabul edilen ödülü 

Konya’ya kazandırmaktan dolayı çok mut-
lu olduklarını dile getiren Konya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Tahir Akyürek ise, 
ödülü Konya’ya layık gören Dünya Turizm 
Yazarları ve Gazetecileri Federasyonu’na 
teşekkür etti. 2017 turizm ödülünün Kon-
ya’ya verilmesinin Konya turizmi açısından 
adeta yeni bir miladı oluşturduğunu kay-
deden Başkan Akyürek, “Aslında savaşla-
rın, zulümlerin, göçlerin, çekilen sıkıntıla-
rın, kavgaların, anarşilerin panzehirinden 
biri de insanların birbiriyle tanışması, kay-

naşması, kültürlerin buluşmasıdır. Dünya-
da savaş yerine barışı istiyorsak, zulmün 
yerini adalet alsın istiyorsak, düşmanlığın 
yerini dostluğa, kardeşliğe bırakmasını is-
tiyorsak, turizmi de desteklememiz gereki-
yor” diye konuştu. 

KONYA TÜM İNSANLIĞIN DEĞERİDİR 
Turizmin insanlığa siyasal, ekonomik 

ve kültürel birçok katkısı olduğuna işaret 
eden Başkan Akyürek, insanlığın barış 
içerisinde yaşaması açısından turizmin ge-
lişmesi, geliştirilmesi ve bu konunun gün-
dem yapılmasının önemine dikkat çekti. 
Başkan Akyürek, “Bu çabaları da insanlığa 
barış getirmenin bir vesilesi yapmaya ça-
lışıyoruz. Tüm kurum ve kuruluşlarımızla 
Konya olarak her alanda değişik çalışma-
lara imza atıyoruz. Çünkü Konya insanlığa 
miras bırakılan şehirlerden, yerleşim yer-
lerinden birisidir. İnsanlık mirası değer-
lerden birisidir. Konya sadece Konya’da 

yaşayanların şehri, Konya’da yaşayanların 
mülkiyetinde olan bir yerleşim yeri değil-
dir. Konya aynı zamanda tüm insanlığın bir 
değeridir. Tüm insanlığa miras bırakılan 
bir yerleşim yeridir” dedi. 

SORUMLULUĞUMUZ ARTTI 
Tarihi ve turistik mekanların yeniden 

düzenlenmesi ve hayata kazandırılması, 
turizm çeşitliğinin sağlanması, turizm alt 
yapısının Konya’da güçlendirilmesi konu-
sunda önemli çalışmalara imza attıklarını 
belirten Başkan Akyürek, Altın Elma ödü-
lünü almanın kendilerine yeni bir sorum-
luluk getirdiğine vurgu yaptı. Başkan Ak-
yürek, “Projelerimizi, programlarımızı ona 
göre yeniden düzenleyeceğiz. 2016 İslam 
Turizm Başkenti olan Konya, 2017’de de 
Dünya Turizm Oscar’ını kazanarak bu sü-
reçte turizm açısından güçlenerek yoluna 
devam etmektedir. Konya’daki tüm kurum 
ve kuruluşlarımızla birçok yeni çalışmaya 
imza atacağız” diyerek sözlerine son verdi. 

Konuşmaların ardından Başkan Ak-
yürek, Altın Elma ödülünü FİJET Başkanı 
Tijani Haddad’ın elinden aldı. 

Programa Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreteri Hasan Kılca, TÜRSAB Konya 
Bölgesel Yürütme Kurulu Başkanı Kazım 
Yanar, Türkiye Turizm Yazarları ve Gaze-
teciler Derneği Başkanı Delal Atamdede, 
FİJET Yönetim Kurulu üyeleri, TÜRSAB 
üyeleri ve davetliler katıldı. 

UNESCO Üyesi olan Dünya Turizm Ya-
zarları ve Gazeteciler Derneği’nin 33 ülke-
de 750 üyesi bulunuyor. 1971 yılından bu 
yana verilen “The Golden Apple” turizm 
Oscar’ı sayılıyor ve dünyanın en prestijli 
turizm ödülleri arasında yer alıyor.
n HABER MERKEZİ 

Dünya Turizm Yazarları ve Gazeteciler Derneği (FİJET) tarafından, tarihi ve kültürel değerlere sahip çıkılması nedeniyle Konya’ya verilmesi kararlaştırılan Altın Elma (The Golden Apple) ödülü düzenlenen törenle takdim edildi. 

Selçuklu Belediyesi tarafından Mahmut Sami Ramazanoğlu İmam Hatip Lisesi’ne eğitim kampüsü yapılacak. Kampüs için Valilik’te protokol 
imza töreni düzenlendi.  Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Türkiye’ye örnek olacak  bir proje bugün hayata geçecek” dedi

Selçuklu’dan eğitim kampüsü
Selçuklu Belediyesi tarafından 

Konya’ya kazandırılacak örnek eğitim 
kampüsü için imzalar atıldı.  Selçuklu 
Belediyesi’nin eğitime alanında dev bir 
projeyi daha hayata geçiriyor. Mahmut 
Sami Ramazanoğlu İmam Hatip Lise-
si’ne kazandırılacak olan eğitim kam-
püsü için Valilik’te protokol imza töreni 
düzenlendi. 

Vali Yakup Canbolat’ın ev sahipli-
ğinde düzenlenen protokol imza töre-
nine Selçuklu Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Konya İl Milli Eğitim 
Müdürü Mukadder Gürsoy, Mahmut 
Sami Ramazanoğlu Eğitim, Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği Başkan Yar-
dımcısı Adem Şahin ve dernek üyeleri 
katıldı. Kısa süre içerisinde yapımına 
başlanacak eğitim kampüsü 13 bin m² 
alandan oluşacak ve Konya’da eğitim 
açığının kapanmasına önemli katkı 
sağlayacak. 

Konya için hayırlı bir işin protokol 
imza töreni için bir araya geldiklerini 
ifade eden Konya Valisi Yakup Can-
bolat,”Selçuklu Belediyesi ve Mahmut 
Sami Ramazanoğlu Eğitim,Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği arasında İl Mil-
li Eğitim Müdürlüğümüz kapsamında 
bir protokol imzalıyoruz. Bu protokol 
kapsamında Selçuklu Belediyemiz 13 
bin metrekareyi ihtiva eden bir okul 
kampüs  inşaatı yapacak. Bu kampüs 
alanı içerisinde 2 tane 20’şer derslikli 
okul, yemekhane, spor salonları ve ih-
tiyaç olan diğer tesisler yer alacak. Sel-
çuklu Belediyesi böyle hayırlı bir işin 
yapımını üstleniyor ve böyle hayırlı bir 
hizmete vesile oluyor” dedi.

“EĞİTİM KAMPÜSÜ 
KONYA’YA ÖRNEK OLACAK”

Tekli eğitime geçmek için çalış-
maların devam ettiğini ifade eden Vali 
Canbolat, “Maalesef ki ilimizin merkez 
ilçelerinde 1800’e yakın derslik açığı-
mız var. 

Bu noktada tüm hayırseverleri  de 
eğitim kurumlarına hayır yapmaya, 
okul yapmaya, derslik yapmaya da da-
vet ediyorum. Bu vesile ile de bu hayır-
lı hizmete vesile olan Selçuklu Belediye 
Başkanımıza ve değerli ekibine, derne-
ğimize çok çok teşekkür ediyoruz. İli-
mize kampüs anlamında bana göre de 
örnek  olacak bir tesisi kazandıracaklar. 
Konya’nın da buna ihtiyacı var. 

Üniversitelerimizde olduğu gibi  
artık okullaşmada da bir kampüs anla-
yışını geliştirmemiz gerekiyor. Çok ha-
yırlı bir hizmete vesile oluyorlar. Allah 
kendilerinden razı olsun” dedi.

 “EN DEĞERLİ PROJELERİMİZ EĞİTİM 
PROJELERİ “

Selçuklu Belediyesi olarak birçok 
proje yürüttüklerini ama bu projeler 
içerinde en önemlilerinin eğitim ve 
çocuklarla ilgili olan projeler olduğunu 
ifade eden Selçuklu Belediye Başkanı 
uğur İbrahim Altay, “Özellikle SEDEP 
artık Türkiye’de bir marka haline dö-
nüştü. Fiziki yapıları gerçekleştirirken 
çocuklarımızın milli ve manevi değer-
lere sahip gençler olarak yetişmesi için 
yoğun gayret sarf ediyoruz. Bu yıl Milli 
Eğitim müfredatında bu konuda çok 
önemli değişiklikler oldu. Bu konuya 
öncülük etmekten büyük bir mutluluk 
duyuyoruz. Bununla birlikte ilçemizde 
eğitimin fiziki altyapısına da ciddi har-
camalar yapıyoruz. Bu yıl 4 anaokulu-
nun yapımına başlamıştık. Müteahidi-
miz çok iyi ve hızlı ilerleyince  yeni bir 
4 anaokulu daha ilçemize kazandıraca-
ğız. Böylece 8 anaokulu Selçuklu’ya ka-
zandırılmış olacak.  Şu anda ilçemizde 
6 spor salonunu da okul bahçelerimize 
yapmaya başladık. İnşallah onlarda en 

kısa sürede tamamlanacak” dedi.
“MİMARİSİYLE KONYA’YA DEĞER 

KATACAK”
Selçuklu Belediyesi olarak üzerin-

de uzun süredir çalıştıkları bir projenin 
de bugün imza aşamasına geldiğini 
ifade eden Başkan Altay,” Bu konuda 
verdikleri desteklerden dolayı Sayın 
Valimize çok teşekkür ediyoruz.  Eği-
tim konusunda ne zaman bir proje ile 
önünüze gelsek bize hep destek oldu-
nuz. Sayın İl Milli Eğitim Müdürümüze 
de teşekkür ediyoruz. Mahmut Sami 
Ramazanoğlu İmam Hatip Lisesi şeh-
rimizin önemli  markalarından birisi. 
Özellikle proje okulu olduktan sonra 
çok önemli başarılara imza atacağına 
inanıyoruz. Fiziki altyapısında eksiklik-
lerin giderilmesi için üzerinde uzun sü-
redir çalıştığımız Türkiye’ye örnek ola-
cak  bir proje bugün hayata geçecek. 
İnşallah en kısa sürede ihalesi yapıla-
rak şehrimize önemli bir okul kazan-
dırmayı planlıyoruz. 2 tane 20 derslikli 

okul, idari kısımlar, örnek bir spor sa-
lonu ve çocuklarımızın yemekhane ve 
konferans salonu olarak kullanacakları 
toplam 13 bin metrekarelik alandan 
oluşan ve mimarisiyle de Ramazanoğ-
lu İmam Hatip Lisesi’ne yakışır örnek 
bir proje hayata geçecek. İnşallah bu-
radan nice başarılı öğrenciler, ülkemi-
ze katkı sağlayacak gençler yetişecek. 
Derneğimize de eğitim faaliyetlerine 
desteklerinden dolayı teşekkür ediyo-
rum. Örnek bir dernek olarak faaliyet-
lerini yürütüyorlar. İnşallah Mahmut 
Sami Ramazanoğlu Lisesine, öğren-
cilerine, Milli Eğitim camiasına hayırlı 
olmasını ve en kısa sürede tamamlan-
masını temenni ediyorum” dedi.

 Selçuklu Belediyesi’ne eğitime 
verdikleri desteklerden dolayı teşek-
kür eden Konya İl Milli Eğitim Müdürü 
Mukadder Gürsoy,” Bu çalışma özel-
likle Konya merkezde var olan derslik 
açığının kapatılmasına çok güzel bir ör-
nek teşkil edecek. Bu çalışmanın diğer 

belediyelerimize ve özellikle hayırse-
verlerimize bir gıpta vesilesi olmasını 
temenni ediyor, emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum” dedi. Mahmut 
Sami Ramazanoğlu İmam Hatip Li-
sesi’nin Türkiye’nin en başarılı imam 
hatip liselerinin başlarında yer aldığını 
ve okul ile ilgili çalışmaların Mahmut 
Sami Ramazanoğlu Eğitim, Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği eli ile sürdür-
düklerini ifade eden Dernek Başkan 
Yardımcısı Adem Şahin, “ Dernek ola-
rak hedeflerimizden birisi de böyle bir 
kompleksin yapılmasıydı. Bu noktada 
bize her zaman destek veren Selçuk-
lu Belediye Başkanımız Uğur İbrahim 
Altay’a huzurlarınızda teşekkür ediyo-
rum. Ayrıca Sayın Valimiz de göreve 
başladıkları günden bu yana İmam 
Hatip camiasına verdikleri destekler 
ve yangın faciasında gösterdikleri ya-
kın ilgiden dolayı da ayrıca teşekkür 
ediyorum” dedi. 
n HABER MERKEZİ 

Vali Yakup Canbolat’ın ev sahipliğinde düzenlenen protokol imza törenine Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Konya İl Milli Eğitim Müdürü Mukadder Gürsoy, Mahmut Sami Ramazanoğlu Eğitim, Kültür ve Yardımlaşma Derneği Başkan Yardımcısı Adem Şahin ve dernek üyeleri katıldı.
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Konya’da hızla çoğalan kafeler yeni yılda dönüşüme girecek. Özellikle meskun mahallelerde açılan kafeler vatandaşın huzur ve 
güvenliğini tehdit ediyor.  Yeni düzenlemeye göre kafeler gerekli şartları yerine getiremezse belediye tarafından ruhsat verilmeyecek

Kafelere yeni düzenleme!
Konya’da özellikle Zafer, Kültür-

park, Meram ve Bosna gibi mesken 
yerlerde son yıllarda gerekli şartları 
yerine getirmeden açılan kafeler, va-
tandaşın huzur ve güvenliğini tehdit 
ediyor. Mahalle içlerine açılan kafeler 
gürültü kirliliği, güvenlik sorunu ve 
otopark krizine yol açıyor.  Vatandaş-
ların merkezi noktalarda gürültü ve 
güvenlik nedeniyle şikayetçi olduk-
ları kafeler, yılbaşından sonra yeni 
mevzuatla ya değişime girecekler ya 
da ruhsat alamayacaklar. TMMOB 
Şehir Plancıları Odası Konya Şube 
Başkanı Münir Günay, “Kafeler de 
tabi bir ihtiyaç. İnsanların dinlenmek 
ve eğlenme amacıyla kafelere gide-
cektir. Ancak bu sosyal ihtiyacı kar-
şılarken o bölgedeki insanların ya-
şantısını da olumsuz etkilenmemesi 
gerekiyor” dedi.

Konya Kahveciler Çay Ocakları 
ve Büfeciler Odası Başkanı Cemal Çı-
nardalı da, “İşletmeler açılmalı ama 
kalite de gözetilmeli. Diğer yandan 
kafelerin hızla yayılması güvenlik 
konusunda da sorunlar çıkartıyor. 
Kural ihlali yapan kafelere işlem ya-
pılması lazım” dedi.

 “MEVCUT YAŞAM ŞARTLARINA 
MÜDAHİL OLUNMAMALI”

Kafe açılacak yerlerin bölgedeki 
yaşam şartına olumsuz etki yapma-
ması konusunda planlanması gerek-
tiğini belirten TMMOB Şehir Plancı-
ları Odası Konya Şube Başkanı Münir 

Günay, “Yasalardaki mevzuat gereği 
bir ticari yapı, kafe veya restaurant 
olarak faaliyetlerine gerekli şartları 
yerine getirdiği takdirde çalışabilir. 
Konu ilgili bir kısıtlama veya da-
raltma yok. Ancak özellikle merkezi 
noktalarda, nüfusun çok olduğu yer-
lerde açılan kafelerin çevreye verdiği 
ses konusunda kurallar çerçevesinde 
hareket etmesi gerekiyor. Her yere 
kafe açılamaz. Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin konu ile ilgili Estetik 
Komisyonu’nca alınmış kararları var. 
Konut altı ticari ruhsat almış eski ya-
pılar komisyonca değerlendirildiğini 
söylemek gerekiyor. Birinci nokta 
olarak kafe açma süresince otopark 
konusunun işletmeci tarafından hal-
ledilmesi gerekiyor. Belediye’nin de 

otopark ile ilgili çalışmaları var. İkinci 
nokta ise mevcut yaşam şartlarına 
müdahil olunmaması lazım. Yani 
oradaki nüfusun rahatsızlık duyma-
yacakları alanlara ruhsat verilmesi 
gerekiyor. 

“ZAFER’DE SES VE 
GÜRÜLTÜ KİRLİLİĞİ VAR”

Yılbaşı ile birlikte Bakanlıkça dü-
zenlenen yeni otopark yönetmeliği 
ile mevzuat şartlarına uymayan kafe 
gibi işletmelere ruhsat verilmeyece-
ğini dile getiren Başkan Günay, “ Şe-
hir planlamadaki ilk ilke mevcut yapı 
rahatsız edilmeyecek şekilde plan-
lama yapmaktır. Bu işin doğrusu da 
budur.  Tabi ki kafe tarzı yerler için 
ayrı bölgelerin yapılması ve rekreas-
yon bölgeleri oluşturularak ‘kafeler 
bölgesi’ yapılması en uygunu ola-
caktır. Zafer’de görülen görüntü ve 
ses kirliliği ortada. Bu yüzden kafe 
ruhsatları verilirken otopark ruhsatı 
konusunun irdelenmesi gerekiyor. 
Konu ile ilgili Bakanlığımızca da ça-
lışmalar yapılıyor. Yanılmıyorsam 
kafeler için 30 metrekareye bir araç 
park bulundurma zorunlulukları var. 

Diğer ticari işletmeciler için de 
mevzuatlarda otopark bulundurma 
ile ilgili kurallar var. Yılbaşı ile gire-
cek mevzuatla birlikte eğer gerekli 
şartları sağlayamıyorsa bir ticari iş-
letme, bir parsel noktası ile anlaşıp 
otopark sorununu çözmesi gereki-
yor. Aksi durumda ruhsat izini veril-

meyecek. Yeni otopark yönetmeliği 
mevcut işletmeleri etkilemeyebilir. 
Fakat yeni mevzuattan sonra açıl-
mak istenen kafe ve diğer işletmeler 
için bu şartları gerçekleştirmek zo-
runda kalacaklar. Kafeler de tabi bir 
ihtiyaç. İnsanların dinlenmek ve eğ-
lenme amacıyla kafelere gidecektir. 

Ancak bu sosyal ihtiyacı karşılar-
ken o bölgeki insanların yaşantısını 
da olumsuz etkilenmemesi gereki-
yor. Planlamalar buna göre yapılmalı 
eğitim alanları ve kalıcı konut böl-
gelerinde yaşam şartlarına müdahil 
edilmeme prensibi gözetilerek hare-
kete geçilmeli” diye konuştu.

 “BAZI KAFELERDE 
KUMAR OYNATILIYOR”

Konya Kahveciler Çay Ocakları 

ve Büfeciler Odası Başkanı Cemal Çı-
nardalı ise bazı kafelerin gece 12’den 
sonra da faaliyetlerine devam ettire-
rek güvenlik ve gürültü sorunlarına 
neden olduklarını  ifade etti. Başkan 
Çınardalı, “Bugün neredeyse gördü-
ğümüz her yerde kafe var. Yeni iş 
kurmak isteyen ancak iş yönetmek-
ten çok fazla anlamayan bir sürü kişi 
bulunuyor. Geçici heves için iş yeri 
açılıyor. Bu durum diğer işletmecileri 
de etkiliyor. İş yeri ne kadar çok olur-
sa rekabet o kadar kızışır. İnsanların 
damak tatları ve kalite arzusu yaka-
lamaya çalışıyorlar. 

Örneğin bir yerde çay eğer güzel 
ise vatandaş orayı tercih eder. Fakat 
çayı güzel olmayan bir yerde para 
almasalar bile kimse tercih etmez. 
İşletmeler açılmalı ama kalite de 
gözetilmeli. Diğer yandan kafelerin 
hızla çoğalması güvenlik konusun-
da da sorunlar çıkartıyor. Özel izini 
olmayan her işletme gece 00.00’dan 
sonra kapanması gerekiyor. An-
cak bakıyoruz ki Konya’nın merkezi 
noktalarında gece yarısından sonra 
da müzik son ses olarak etrafta du-
yuluyor. Kimse birbirini duyamıyor. 
Belediyemiz ruhsat, emniyetimiz de 
güvenliğimizden sorumlu. Kural ih-
lali yapan kafelere işlem yapılması 
lazım” dedi.

YÖNETMELİK NE DİYOR?
Özellikle gece yarılarında canlı 

müzik kafelerinin gece 00.00’dan 

sonra yüksek sesle müzik dinletme-
leri vatandaşları rahatsız ederken, 
aynı zamanda bölgedeki insanların 
birbirlerini duymakta güçlük çekme-
lerine neden oluyor. Gürültü sorunu 
ile ilgili Çevre ve Orman Bakanlı-
ğı tarafından düzenlenen Çevresel 
Gürültünün Değerlendirilmesi Yö-
netimi Yönetmeliği’nce suç teşkil 
ediyor. Yönetmeliğe göre, “Çevresel 
gürültüye maruz kalınması sonucu 
kişilerin huzur ve sükûnunun, beden 
ve ruh sağlığının bozulmaması için 
gerekli tedbirlerin alınmasını sağla-
mak ve kademeli olarak uygulama-
ya konulmak üzere; değerlendirme 
yöntemleri kullanılarak çevresel 
gürültüye maruz kalma seviyeleri-
nin, hazırlanacak gürültü haritaları, 
akustik rapor ve çevresel gürültü 
seviyesi değerlendirme raporu ile 
belirlenmesi, çevresel gürültü ve 
etkileri hakkında kamuoyunun bilgi-
lendirilmesi, gürültü haritaları, akus-
tik rapor ve çevresel gürültü seviyesi 
değerlendirme raporu sonuçları esas 
alınarak; özellikle çevresel gürültü-
ye maruz kalma seviyelerinin insan 
sağlığı üzerinde zararlı etkilere se-
bep olabileceği ve çevresel gürültü 
kalitesini korumanın gerekli oldu-
ğu yerlerde, gürültüyü önleme ve 
azaltmaya yönelik eylem planlarının 
hazırlanması ve bu planların uygu-
lanması kapsamında değerlendirilir”
n UFUK KENDİRCİ

Münir Günay Cemal Çınardalı

Aşure, dayanışmayı artırıyor
Muharrem ayı Peygamberimiz 

Hz. Muhammed Mustafa (S.A.V) ta-
rafından Şehrullah (Allah’ın Ayı) ola-
rak tanımlanmış, Cenabı Allah’ın ilahi 
bereket ve feyzinin, Rabbani ihsan ve 
kereminin bol bol müminlere ihsan 
edildiği mübarek bir ay olarak dikkat 
çekmiştir. İslam için çok önemli bir 
yere sahip olan Muharrem ayı Aşure 
günününde habercisi. Hicri takvimin 
ilk ayı olan Muharrem ayı, 21 Eylül 
Perşembe günü başladı. Muharrem 
ayının 10. günü ihya edilen Aşure 
Günü ise bugün. 

BEREKETİ VE FEYZİ TEMSİL EDER
Allah’ın ayı Muharrem olarak bili-

nen (Şehrullahi’l-Muharrem) ayı İlahi 
bereketi ve feyzi temsil eder. Allah’ın 
ihsanı ve lütfu Muharrem ayında kul-
larına bolca verilmektedir. Muharrem 
ayında Aşura yapılması da Müslüman-
larca oldukça önem arz ediyor. Os-

manlı’da dahada yaygınlaşan Aşura, 
Arapça ‘Aşara’ kökünden türemiştir. 

AŞURE 40’A YAKIN 
MALZEMEDEN YAPILIYOR

Buğday, nohut, ceviz, badem, çe-
şitli meyveler, fasulye, incir, tarçın ve 

şeker gibi 40’a yakın malzemeyle yapı-
lan, bolluk ve bereketin simgesi aşure, 
her yıl olduğu gibi bu yıl da sofraları 
tatlandıracak. İnanca göre Nuh pey-
gamberin tufan sonrası karaya bastı-
ğında elinde kalan son malzemelerle 

yaptığı aşa da denilen aşure, geleneğin 
sürmesiyle bereketini yaymaya devam 
ediyor. 

MALZEMELER ALINMAYA BAŞLANDI
Muharrem ayının girmesiyle aşure 

yapmak için vatandaşlar, çarşı-pazar 
dolaşarak aşure malzemeleri alımlarını 
yapmaya başladı. Alışverişlerini yapan 
vatandaşlar bugünden itibaren aşure 
kaynatmaya başlayacak. 

KOMŞU VE AKRABALARA 
DAĞITILACAK

Kimi kurduğu kazanlarda kimi de 
ocaklarında aşure pişirerek geleneği 
devam ettirecek. Aşurelerin tabaklara 
konarak üstü ceviz içi, nar, tarçın gibi 
malzemelerle süslenerek dağıtılacak. 
Komşulara ve akrabalara ikram edi-
len aşurelerle, komşuluk ve akrabalık 
ilişkileri pekişecek, birlik, beraberlik ve 
dayanışma duyguları gelişecek. 
n TEVFİK EFE

‘Endemik bitkileri gelecek
nesillere aktarmalıyız’

Orman ve Su İşleri Bakanlığı 
Konya 8. Bölge Müdürlüğü tara-
fından Hadim’de Koyak Tülübaş 
Tür Koruma Eylem Projesi Çalışta-
yı düzenlendi.  Hadim Halk Eğitim 
Merkezi konferans salonunda dü-
zenlenen çalıştayda konuşan Selçuk 
Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. 
Kuddisi Ertuğrul “Koyak Tülübaş” 
bitkisinin ilk tanımlanma ve şu an-
daki durumu hakkında bilgi verdi. 
Koyak Tülübaş bitkisinin dünyada 
sadece Hadim ilçesi Gevne Vadisi 
içinde yetiştiğine dikkat çeken Prof. 
Dr. Ertuğrul, bitkinin Latince’ye de 
Psephellus hadimensis olarak geçti-
ğini söyledi. Selçuk Üniversitesi Fen 
Fakültesi Biyoloji Bölümü Botanik 
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Os-
man Tugay da yaptığı konuşmada 
Gevne vadisinin endemik bitki çe-
şitliliği yönünden zengin olduğunu 

ifade etti. Floranın korunmasının 
önemli olduğunu anlatan Prof. Dr. 
Tugay şöyle devam etti: “Bu ende-
mik türün korunarak gelecek kuşak-
lara aktarılması oldukça önemlidir. 
Şu an bir kullanımı olmayabilir fakat 
ileride belki de çok önemli bir bitki 
olmayacağını kimse söyleyemez. 
Bu yüzden özellikle lokal endemik 
bitkileri koruyarak bizden sonraki 
nesillere aktarılmasını sağlamayı bir 
vatandaşlık görevi kabul etmeliyiz.” 
dedi. 

Çalıştaya Hadim Belediye 
Başkanı Ahmet Hadimioğlu, Selçuk 
Üniversitesi öğretim üyeleri, Or-
man ve Su İşleri Bölge Müdürlüğü 
yetkilileri, Nartus Enerji ve Çevre 
Yatırımları yetkilileri, çeşitli kurum 
ve daire amirleri ile öğretmen ve 
öğrenciler katıldı.
n HABER MERKEZİ 

40’a yakın malzemeden yapılan aşureler bugünden itibaren pişirilmeye başlan-
acak. Aşureler komşu, akraba, eş, dostla paylaşılarak evlere bereket getirecek.
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‘Amacımız Konya mutfağını tanıtmak’

Meram Belediyesi ve Anadolu 
Halk Mutfağı Derneği iş birliğiyle 
düzenlenen Ateşbâz-ı Velî Aşçı Dede 
Mutfak Kültürü Günleri, farklı etkin-
liklerle sürüyor. Etkinlikler kapsa-
mında özel olarak tasarlanan Tarihi 
Tantavi Ambarı’nda yapılan Selçuklu 
Dönemi Mutfak Sanatları Yarışması, 
yurt içi yurt dışından seçkin jüri üye-
lerinin değerlendirmesiyle yapıldı. 

Meram Belediyesi tarafından et-
kinlikler kapsamında özel olarak dü-
zenlenen Tarihi Tantavi Ambarı’nda-
ki Selçuklu Dönemi Mutfak Sanatları 
Yarışması’na AK Parti Konya Millet-
vekili Prof. Dr. Hacı Ahmet Özdemir, 
Meram Belediye Başkanı Fatma Toru, 
Elazığ Keban Belediye Başkanı Fethi-
ye Atlı, Eskişehir Mihalgazi Beledi-
ye Başkanı Zeynep Akgün, Anadolu 
Halk Mutfağı Derneği Başkanı Adnan 
Şahin, yurt içi ve yurt dışından gelen 
çok sayıda yemek şefi ve davetli ka-
tıldı. 

Moderatörlüğünü Anadolu Halk 

Mutfağı Derneği Başkanı Adnan Şa-
hin’in yaptığı yarışmada, Gazeteci ve 
İletişim Danışmanı Tamer Altınay, 
Gazeteci Yazar Reha Tartıcı, Yuna-
nistan’dan gelen Maria Ekmekçioğlu, 
Mutfak Dostları Derneği Başkanı ve 
Yazar Zeynep Kakınç, TV Program 
Yapımcısı Selim Kutucular ve etin 
profesörü olarak bilinen Günaydın 
Et Restoran Kurucu Ortağı Cüneyt 
Asan’ın jüri üyeliklerini yaptı. Yarış-
mada hijyen, pratik yetenekler, kom-
pozisyon, lezzet, orijinallik ve sunum 
açısından Selçuklu yemekleri değer-
lendirildi. 

JÜRİ’DEN BAŞKAN 
TORU’YA TEŞEKKÜR

Jüri üyeleri, muhteşem ve tari-
hi bir atmosferi Ateşbâz-ı Veli Aşçı 
Dede Mutfak Kültürü Etkinliklerine 
kazandırdığı için Meram Belediye 
Başkanı Fatma Toru’ya teşekkür etti. 

Birinciliği 541 puanla Dedeman 
Otel’in kazandığı yarışmada, 494 pu-
anla Rixos Otel ikinci ve 485 puanla 

da Ramada Otel üçüncü oldu.
Meram Belediye Başkanı Fatma 

Toru, “Başta Anadolu Halk Mutfağı 
Derneği Başkanı Adnan Şahin ve yö-
netim kurulu olmak üzere emeği ge-
çen herkese çok teşekkür ediyorum. 
Burada asıl amacımız yarışma değil; 
Selçuklu mutfağına ve Konya mut-
fağına dikkat çekmektir. Bu konuda 
ulusal ve uluslararası düzeyde emek 
veren tüm işletmeleri teşvik etmektir. 
Bu yarışmaya katılan işletmelerimizin 
hepsi ödülü hak ediyor. Ateşbâz-ı Veli 
Aşçı Dede Mutfak Günleri etkinlik-
lerimiz tüm hızıyla devam edecek” 
dedi.  

AK Parti Konya Milletvekili Prof. 
Dr. Hacı Ahmet Özdemir de, Türk 
mutfağının dünyada önemli bir yeri 
olduğuna dikkat çekerek, “Ne Fransız 
mutfağı, ne Çin mutfağı ne şurası ne 
de burası Türk mutfağının üzerine 
değildir. Bunu jest olsun diye söyle-
miyorum, bir tarih profesörü olarak 
bir takım değerlendirmeler sonucu 

bunu söylüyorum. Bu etkinlikleri dü-
zenleyen Meram Belediyemizi tebrik 
ederken, tüm yarışmacılarımıza da 
başarılar diliyorum” dedi. 

“BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZİ 
PEKİŞTİRMELİYİZ”

Ödül töreninde de bir konuşma 
yapan Başkan Toru, “9 bin yıl boyun-
ca yerleşik hayata ev sahipliği yapan 
bu toprakların kıymetini çok iyi bili-
yoruz. Bu topraklarda yaşamanın be-
delini yıllarca çok ağır olarak ödedik, 
bilançosu çok ağır oldu. Tarihin en 
pahalı topraklarında en ağır bedelleri 
ödeyerek zengin bir kültürel birikimle 
oturuyoruz şu anda.  Birlik ve bera-
berliğimize sahip çıkmalı ve her tür-
lü kültürel sosyal etkinlikle daha da 
pekiştirmeliyiz” ifadelerini kullandı.  
Ateşbâz-ı Veli Aşçı Dede Mutfak Kül-
türü Günleri etkinlikleri kapsamında 
yine Tantavi Ambarı’nda ‘Yerel Mut-
fak Avadanlıkları Sergisi’nin de açılışı 
yapıldı.
n HABER MERKEZİ 

Nevin Halıcı mutfak 
eşyaları sergileniyor

Ateşbâz-ı Velî Aşçı Dede Mutfak 
Kültürü Günleri, farklı etkinliklerle 
sürüyor. Konya kültürüne önem-
li katkıları olan Nevin Halıcı Özel 
Mutfak Eşyaları Sergisi’nin açılışı 
Meram Belediyesi Şehrin Tasarım 
Atölyesi’nde düzenlenen törenle 
yapıldı. 

Şehrin Tasarım Atölyesinde dü-
zenlenen Nevin Halıcı Özel Mutfak 
Eşyaları Sergisi açılışına Meram 
Kaymakamı Resul Çelik, Elazığ Ke-
ban Belediye Başkanı Fethiye Atlı, 
Eskişehir Mihilgazi Belediye Başka-
nı Zeynep Akgün, AK Parti Meram 
İlçe Kadın Kolları Başkanı Sevil To-
sunoğlu, Nevin Halıcı, Ateşbâz-ı 
Veli Aşçı Dede Mutfak Kültürü Et-
kinlikleri kapsamında şehrimize ge-
len çok sayıda davetli katıldı. 

Konya kültürüne çok önemli 
katkıları olan Nevin Halıcı, “Bunlar, 
yıllarca yemek hocalığım esnasında 
biriktirdiğim şeylerdir. Türkiye’nin 
dört bölgesinde yöresel yemekleri 
derledim. 1970 yılından itibaren 
Karadeniz, Güneydoğu, Ege ve Ak-
deniz bölgelerinden derlediğim ba-
kırlar. Bununla birlikte gördüğüm 

diğer mutfak eşyalarını da derledim. 
Burası mutfak bölümü. Diğer bö-
lümde de annemin sandık eşyalarını 
sergiliyoruz” dedi. 

Meram Belediye Başkanı Fat-
ma Toru da, “Konya kültürümü-
zün yaşatılması, ecdadımızın bize 
bıraktığı emanetlerin gelecek nesil-
lere aktarılması anlamında Nevin 
Halıcı Hanımefendi’nin çok büyük 
katkısı oldu. Gerek mutfak kültürü 
anlamında gerekse Şehrin Tasarım 
Atölyesi olarak ‘Safran Sarısı San-
dık Lekesi’ isimli sergi olarak. Bu 
projeye ilk olarak onun sandığını 
açarak başladık. Hem sandığında-
ki çeyiz eşyalarını hem de mutfak 
kültürü olarak gelecek nesillere ışık 
tutacak tüm mutfak malzemelerini 
belediyemize bağışlamış oldu. Bu 
katkılarından dolayı kendisine çok 
teşekkür ediyoruz. Yüreğine, gön-
lüne ve zihnine sağlık diyorum. İn-
şallah nice yıllar boyunca şehrimize 
hizmet üretmeye devam eder” diye 
konuştu. 

Konuşmalardan sonra serginin 
açılışı yapıldı.
n HABER MERKEZİ

Türkiye E-Ticaret Buluşmaları Konya Programı’nda konuşan Konya Ticaret Odası Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Selçuk Öztürk, “İstatistikler gösteriyor 
ki, e-ticarette henüz yolun başındayız. Bundan sonraki dönemde sektöre yönelik çalışmaların tümünde meclisimiz aktif olarak yer alacak” dedi 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB), Konya Ticaret Odası, Konya 
Sanayi Odası ve Konya Ticaret Borsa-
sı tarafından Bayır Diamond Hotel ve 
Convention Center’de Türkiye E-Tica-
ret Buluşmaları Konya Programı ger-
çekleştirildi. Programa Konya Ticaret 
Odası Başkanı Selçuk Öztürk,  E-Tica-
ret-Sen Kurucusu Merter Özdemir ile 
çok sayıda sektör temsilcisi katıldı.

‘Türkiye’nin artık eski Türkiye ol-
madığını tüm dünya kabul etmiş du-
rumdadır’ diyen Konya Ticaret Odası 
Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Selçuk Öztürk, “Siyasi, sosyal 
ve ekonomik olarak çok büyük bir 

değişim içindeyiz. Bugün 150 mil-
yar dolar seviyelerinde ihracatımız 
var. 2017 yılında tüm dünya ülkeleri 
daralma yaşarken Türkiye her şeye 
rağmen yüzde 5’in üzerinde büyüme 
ile dünya çapında bir başarı göster-
mektedir. Refah seviyemiz AB ülke-
lerinkine yaklaşmaktadır” dedi.

E-TİCARET EKONOMİK ANLAMDA 
DIŞ TİCARETE BÜYÜK KATKILAR 

SAĞLAMAKTADIR
E- Ticaret ekonomik anlamda ül-

kelerin dış ticaretine büyük katkılar 
sağladığını belirten Konya Ticaret 
Odası Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Selçuk Öztürk, “Ülke-

mizde e- ticaret 100 binin üzerinde 
istihdam sağlayan ve her yıl yüzde 
30’luk bir büyüme performansı gös-
teren bir sektör olmakla birlikte e-ti-
caret hacmi 2015 yılında 25 milyar 
TL civarında iken 2017 yılsonunda 
50 Milyar TL’lik bir hacme ulaşaca-
ğının öngörülmesi aslında sektörün 
ülkemiz ve şehrimiz için önemini 
göstermektedir. Özellikle KOBİ’lerin 
ve genç girişimlerin rekabet güçle-
rini, Pazar paylarını ve kurumlaşma 
düzeylerini artırma noktasında e-ti-
caretin bir fırsat olduğunu düşün-
mektense, firmalarımızın küresel 
pazarda söz sahibi olmaları için de 

önemli bir araç olarak görmekteyiz. 
Artık dünyanın hızla yol aldığı e-tica-
ret yarışında Türkiye ve Konya ola-
rak geride kalmamız gerekir. Çünkü 
büyük ihracat hedefleri olan bir ülke 
ve şehir olarak bu alanda daha çok 
ilerleme kaydetmeliyiz” ifadelerini 
kullandı.

E –TİCARET MECLİSİMİZİ KURDUK
Türkiye Odalar ve Borsalar Bir-

liği olarak e-ticarette sektörel birliği 
sağlamak adına önemli adımlar at-
tıklarını ifade eden belirten Öztürk, 
“Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
olarak yeni ekonominin lokomotifi 
olan e-ticarette sektörel birliği sağ-

lamak adına önemli adımlar attık. 
E-ticaret meclisimizi kurduk. Mec-
lisimizde Türkiye’nin önde gelen 
e-ticaret şirketleri, dernekleri ve bu 
alanı düzenlemeye yönelik işlemleri 
yapan kamu kurumlarının üst dü-
zey yöneticileri yer alıyor. E- ticaret 
meclisimiz henüz çok yeni bir meclis 
olmasına rağmen önemli başarılara 
imza attı. E-ticaret sistemine güven 
damgası verilmesi, sektördeki işlem-
ler üzerindeki vergi yükünün azaltıl-
ması ve kredi kartlarının e-ticarette 
kullanımıyla ilgili düzenlemelerin 
hazırlığında kamuyla yakın çalıştı. 
İstatistikler gösteriyor ki, e-ticaret-

te henüz yolun başındayız. Toplam 
perakende ticaretinin sadece yüzde 
3,5’i elektronik mecradan yapılıyor. 
Her 10 kredi kartından sadece 4’ü 
internetten alışveriş için kullanılmış. 
Gelişmiş ülkelerde ise online pera-
kendenin toplam içindeki payı yüzde 
8,5. Bugün için gerideyiz ama ara-
daki farkı hızla kapatabiliriz. Bundan 
sonraki dönemde sektöre yönelik ça-
lışmaların tümünde meclisimiz aktif 
olarak yer alacak. Sahadan gelen bil-
giyi, politika tasarım süreçlerine,en 
etkin şekilde birlikte yansıtacağız” 
şeklinde konuştu.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ateşbâz-ı Velî Aşçı Dede Mutfak Kültürü Günleri, etkinlikleri kapsamında Selçuklu Dönemi Mutfak 
Sanatları Yarışması, yurt içi yurt dışından seçkin jüri üyelerinin değerlendirmesiyle yapıldı.

Konya Ticaret Odası 
Başkanı Selçuk Öztürk, 

“Artık dünyanın hızla yol 
aldığı e-ticaret yarışında 

Türkiye ve Konya 
olarak geride kalmamız 

gerekir” dedi.

‘E-ticarette yolun başındayız’



Rixos Konya,  “Vuslat Yıldönü-
mü Uluslararası Anma Töreni”nde 
bu yıl da yüzlerce misafire şehrin 
mirasına yaraşır ev sahipliği yap-
maya hazır.  Hoşgörü şehri olarak 
bilinen Konya, Mevlana Celaled-
din-i Rumi’nin anısını yaşatmak 
amacıyla her yıl “Vuslat Yıldönümü 
Uluslararası Anma Töreni” düzen-
liyor.  Farklı kültürleri koruyarak 
bir arada yaşama geleneğinin en 
güzel örneği olan Konya’nın tam 
kalbinde yer alan Rixos Konya, ül-
kemizden ve dünyanın dört bir ya-
nından gelerek bu özel haftaya şahit 
olmak isteyenleri ağırlamaya hazır. 
Rixos Konya Genel Müdürü Cem 
Bora Sevim, “7-17 Aralık tarihleri 
arasıda Hz. Mevlana Celaleddin-i 
Rumi’nin 744.Vuslat ve Anma Tö-
renleri kapsamında birçok etkinlik 
düzenleniyor. Rixos Konya’da ko-
naklayan misafirler bu döneme özel 
hazırlanarak sunulan konaklama ve 
etkinlik programından faydalanıyor. 
Bizler hazırlıklara aylar öncesinden 
başladık ve farklı fikirleri hayata ge-
çirmek üzere planlamaya koyulduk.
Her yılın Aralık ayının ortasında 
gerçekleşen Mevlana Haftası’nda 
Konya’ya yolu düşen yerli-yabancı 
her misafirimize bizden güzel bir anı 
vermek vermek istedik. Mevlana ve 
Konya’yı her zaman hatırlatacak, 
Mevleviği anlatan CD,Kitap,Broşür, 
Sembolik Ney ve Mevlana Şeke-
rinden oluşan paketlerimizi hediye 
ediyoruz. Sevgisi, merhameti ve 
hoşgörüsüyle sembolleşerek insan-

lığın hayranlığını kazanan büyük İs-
lam alimi Hz. Mevlana, doğumunun 
810’uncu yılında 14’üncüsü düzen-
lenen Uluslararası Konya Mistik 
Müzik Festivalinde de anıldı. Rixos 
Konya ailesi olarak festival boyunca 
Konya’ya gelen tüm sanatçı grupla-
rına ve misafirlerine konaklamaları-
na ev sahipliği yaptık. Dünyanın her 
yerinden gelen misafirlerle türbesi 
başında dualarla anılan Hz. Mevla-
na’nın 810. doğum günü nedeni ile  
Cumartesi günü saat 14.00’ türbe-
de yapılacak duanın ardından Tarihi 
Mengüç sokağında ‘Şerbeti Veladet’ 
etkinliği kapsamında halkımıza hel-
va ikramımız olacaktır. Dostluğu ve 
kardeşliği öğütleyen Hz Mevlana’yı 
anma törenlerinde bu önemli anı 
bizlerle paylaşan tüm misafirlerimi-
zi Rixos misafirperverliğiyle ağırla-
mayı ümit ediyoruz” dedi. 
n HABER MERKEZİ

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 
Konya Bölge Müdürlüğü, Ağustos ayı 
Konut Satışı İstatistiklerini açıkladı. 
Konya’da 2017 yılı Ağustos ayında 3 
bin 439 konut satıldı.

TÜİK Bölge Müdürlüğünden ya-
pılan açıklama şöyle; “2017 yılı Ağus-
tos ayı itibariyle Konya ilinde toplam 
konut satışları bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 35,8 ve bir önceki 
aya göre yüzde 1,7 oranında artarak 3 
bin 439 adet oldu. Konya ili 3 bin 439 
konut satışı ile Türkiye genelindeki 
toplam konut satışlarından yüzde 2,9 
pay alarak 6’ncı sırada yer aldı.  Tür-

kiye genelinde konut satışları 2017 
Ağustos ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 4,7 oranında artarak 
120 bin 198 oldu. Konut satışlarında, 
İstanbul 18 bin 696 konut satışı ve 
yüzde 15,6 ile en yüksek paya sahip 
oldu. Satış sayılarına göre İstanbul’u, 
12 bin 630 konut satışı ve yüzde 10,5 
pay ile Ankara, 6 bin 838 konut satışı 
ve yüzde 5,7 pay ile İzmir izledi. Ko-
nut satış sayısının düşük olduğu iller 
sırasıyla 13 konut ile Hakkari, 16 ko-
nut ile Ardahan ve 61 konut ile Bay-
burt oldu.” 

Konya’daki ipotekli konut satışı 

sayısının ise 851 adet olduğu belir-
tilen açıklamada, “2017 yılı Ağustos 
ayında Konya ilinde satılan konutların 
yüzde 24,7’si ipotekli olarak satıldı ve 
ipotekli satış oranının en fazla olduğu 
iller sıralamasına göre 66’ncı sırada 
yer aldı. 

Konya’da 2017 yılı Ağustos ayı 
itibariyle bir önceki yılın aynı ayına 
göre ipotekli satılan konut sayısı yüz-
de 30,3 oranında artmıştır. Türkiye 
genelinde ipotekli konut satışları bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüzde 
6,3 oranında artış göstererek 38 bin 
743 oldu. Toplam konut satışları için-

de ipotekli satışların payı yüzde 32,2 
olarak gerçekleşti. İpotekli satışlarda 
İstanbul 6 590 konut satışı ve yüzde 
17 pay ile ilk sırayı aldı. Toplam konut 
satışları içerisinde ipotekli satış payı-
nın en yüksek olduğu il yüzde 46,9 ile 
Bilecik oldu” bilgisi verildi. 

Açıklamaya göre Konya’da diğer 
satış türleri sonucunda 2 bin 588 ko-
nutun el değiştirdi. 

Toplam konut satışlarındaki ilk 
satışların payı yüzde 48,7 iken; ikinci 
el satışlarının payı ise yüzde 51,3 ola-
rak gerçekleşti. 
n HABER MERKEZİ
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Seydişehir’de Kardelen Anaokulu öğrencileri, 
öğretmenlerinin nezaretinde itfaiye müdür-
lüğünü ziyaret etti. Öğrencilere ziyarette 
itfaiyecilik ve yangın güvenliği konularında 
bilgilendirme yapıldı. İtfaiye amiri Fatih 
Harmankaya ve itfaiye personeli, öğrencilere 
itfaiye ekipmanları ve malzemeleri tanıt-
tı. Öğrencilerin sorularını da cevaplayan itfa-
iye ekibi, öğrencilere broşür dağıttı. Ziyaret, 
hatıra fotoğrafı çekilmesiyle sona erdi.  n AA

Bozkır’da PTT Çalışanları Dayanışma Derne-
ği ( PTT - DER) Çağlayan İlkokulu öğrencile-
rine kırtasiye yardımında bulundu.  Okulda 
düzenlenen programa Bozkır Milli Eğitim 
Müdürü Cengiz Koç, Bozkır Milli Eğitim Şube 
Müdürü Aziz Demir ve dernek yöneticileri 
katıldı.   Bozkır Milli Eğitim Müdürü Koç, 
yaptığı açıklamada, “Dernek yönetim ku-
ruluna ve üyelerine, Çağlayan İlkokulumuz 
öğrencilerimize yapmış olduğu bu anlamlı 
yardımlarından dolayı teşekkür ederiz” dedi.
n İHA

PTT’den öğrencilere
eğitim yardımı

Minikler itfaiyeyi 
ziyaret etti

Ereğli Belediyesi İmar Müdürlüğü, 1 Ekim 2017 tarihin-
de yürürlüğe girecek Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği’nden 
dolayı vatandaşların mağdur olmaması nedeniyle fazla mesai 
yaptı. Eski yönetmeliğe göre hazırlanan projelerin değişen 
kısımlardan etkilenmemeleri için projeler ruhsata bağlandı. 
Konu hakkında değerlendirme yapan Ereğli Belediye Başkanı 
Özkan Özgüven, “1 Ekim itibariyle değişecek Planlı Alanlar 
İmar Yönetmeliği’nden vatandaşlarımızın etkilenmemesi ve 
yeniden proje çizdirtmemeleri adına yoğun bir çalışma içine 
girdik. İmar Müdürlüğümüzün personelleri, 25.09.2017 ta-
rihinden itibaren günlük mesai saatleri dışında da çalışarak 
eski yönetmeliğe uygun hazırlanan projeleri karara bağladı. 

Bu uygulamayla vatandaşlarımızın bir daha proje hazırlama 
yükümlülüğünü ortadan kaldırdık. Usule uygun hazırlanan 
bu projeleri nihayete bağladık. Özellikle vatandaşlarımızın ali 
menfaatleri hususunda çalışmaktan hiç kaçınmadık. Mesai 
mefhumu gözetmeksizin vatandaşlarımıza hizmet etmeyi 
prensip edindik. Ereğli’mizi modern kent hüviyetine kavuş-
turmak adına canla başla çalışıyoruz. Fiziki, sosyal ve kültürel 
açıdan önemli çalışmalara imza atıyoruz. Hemşehrilerimizin 
huzur ve mutluluğu bizim en büyük kazancımız. Bu şuurla 
hiçbir fedakarlıktan kaçınmadan şehrimize hizmet getirmeye 
çalışıyoruz, aynı doğrultuda çalışmaya da devam edeceğiz” 
dedi.   n HABER MERKEZİ 

‘Huzur ve mutluluk en büyük kazancımız’

Manevi yolculuk Rixos
Konya’da başlıyor

Dolandırıcıların yeni bir yöntemi ortaya çıktı. Konya’da yapımı süren yeni Numune Hastanesi ve Şehir Hastanesi 
başta olmak üzere, çeşitli hastanelere işe başlatma vaadiyle vatandaşlardan para talep edildiği belirtiliyor

‘Hastaneye aldıracağız’
diyerek dolandırıyorlar!

Son yıllarda ülkemizde dolandırı-
cılar taktik değiştirerek vatandaşların 
mağdur olmalarına neden olabilecek 
dolandırıcılık faaliyetleri sürdürüyor-
lar. Gelişen teknolojiyi de kullanan 
dolandırıcılar, daha çok internet üze-
rinden ve telefonla arayarak vatan-
daşları kandırıyorlar. Kimi zaman 
kendilerini polis veya savcı olarak 
tanıtan dolandırıcılar, vatandaşları 
inandırarak vaat ettikleri herhangi 
bir durum karşısında vatandaşlar-
dan para talep ediyorlar. Bu konuda 
Emniyet Genel Müdürlüğü ve ilgili 
birimlerden sık sık uyarılar gelmesine 
rağmen, bu tür dolandırıcılık faaliyet-
leri bir türlü önlenemiyor. 

GÜNCEL OLAYLARI DA 
KULLANIYORLAR

Dolandırıcılar her geçen gün yeni 
yöntemler bularak vatandaşların ina-
nabilecekleri yalanlar söylüyor ve va-
tandaşları kandırabiliyor. Bunun için 
de Türkiye’de yaşanan güncel olayları 
da alet ederek vatandaşları kandırı-
yor. 15 Temmuz FETÖ darbe girişi-
minin ardından FETÖ operasyonlarını 
da bazı dolandırıcılar kullanarak, ken-
dilerini emniyet mensubu ya da savcı 
olarak tanıtıp dolandırıcılık girişimin-
de bulundukları geçtiğimiz aylarda 
gündeme gelmişti. 
KONYA’DA YENİ YÖNTEM BULDULAR!

Dolandırıcılar şehirde yaşanan 
gelişmelere göre de vatandaşları 
“yalan” girdabının içerisine sürüklü-
yorlar. Bunun bir örneğini Konya şu 
günlerde yaşamaya başladı. Konya’da 
yapımı devam eden ve büyük oranda 
tamamlanıp önümüzdeki yakın bir 
zamanda açılması beklenilen Yeni 
Numune Hastanesi’nin ve yapımı 

halen süren Şehir Hastanesi’nin de 
dolandırıcılık tarafından kullanıldı-
ğı öğrenildi. Hastanelere personel 
alımının yapılacağını bilinçli olarak 
yayan art niyetli kişilerin, vatandaş-
lardan belli ücretler talep ederek, 
kendilerince adı geçen hastanelere 
personel olarak yerleştirilebilecekle-
rini yönünde vatandaşları kandırdığı 

belirtiliyor. Konya Kamu Hastaneleri 
Birliği Genel Sekreterliği’ne gelen 
şikayetler üzerine ortaya çıkan bu 
durumun ardından, Konya Kamu 
Hastaneleri Birliği Genel Sekreterli-
ği vatandaşların bu kişi veya kişilere 
itibar etmemesi konusunda uyarıda 
bulundu.  Bahsi geçen olayın dolandı-
rıcılık faaliyeti olduğunun belirtildiği 

açıklamada, “Son günlerde bazı kötü 
niyetli kişilerin yeni açılacak olan has-
tanelere personel alımı yapılacağı yö-
nünde doğru olmayan bilgileri bilinçli 
olarak yayma gayreti gösterdikleri 
duyumları tarafımıza ulaşmaktadır. 
İş arayan vatandaşlarımızdan belirli 
ücretler talep ederek işe yerleştirebi-
leceklerini taahhüt eden bu art niyetli 
kişilere karşı vatandaşlarımızın mağ-
duriyet yaşamamaları adına duyarlı 
davranmaları gerekmektedir. Kısa bir 
süre içerisinde açılacak olan Numune 
Hastanesi başta olmak üzere hiçbir 
merkez ve ilçe devlet hastanemizde 
Sağlık Bakanlığınca herhangi bir kad-
ro değişikliği yapılmadığından dolayı 
personel alımı yapılması da bu aşa-
mada mümkün değildir. İşe başlatma 
vaadinde bulunarak vatandaşları-
mızdan para isteyen bu tür kişilerin 
ilgili resmi makamlara bildirilmeleri 
büyük önem taşımaktadır” ifadelerini 
kullanılarak vatandaşların bu konuda 
dikkatli olmaları istendi. 
n ABDULLAH AKİF SOLAK

Ağustos ayında 3 bin 439 konut satıldı

Art niyetli kişi ya da kişilerin, yeni açılacak olan hastanelere personel 
alımı yapılacağı yönünde doğru olmayan bilgileri bilinçli olarak 

yayma gayreti gösterdikleri ve belirli ücretler talep ederek işe 
yerleştirebileceklerini taahhüt ettikleri ortaya çıktı. 

TEOG’un akıbeti son 
günlerin en çok konuşu-
lan konusu oldu. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın Amerika Bir-
leşik Devletleri’ne seyahat 
etmeden önce söylediği 
‘TEOG’u artık yanlış bulu-
yorum, kaldırılması lazım’ 
şeklindeki sözleri hem 
veliler hem de öğrencile-
rin kafasında soru işareti 
bıraktı. 

2018 yılın da TEOG yapılmayacak. 
Ama TEOG’un kaldırılması ne kadar ya-
rarlı olacak? Yeni sistem öğrenciler için 
faydalı olacak mı? 

Okullarımızda eğitimin özünde pe-
dagojiden uzaklaşmış sınav tipine dö-
nüyoruz. Kimse TEOG’un iyi olduğunu 
söyleyemez. Peki, bu kadar öğrenciyi 
liseye nasıl yerleştireceğiz? Toplum ola-
rak sınavsız bir sistem hayal edemiyoruz. 

Ancak ilkokuldaki gibi adrese dayalı 
yerleştirme yapılmalı. Tabii ki istisnalar 
ve çok nitelikli okullar var. Geçmişte bu 
okullar kendi sınavlarını kendi yapıyordu. 
Tüm öğrencileri saran bir stres yoktu. 
Yetenekliler giriyordu. Köklü okullarda 
alım böyle yapılmalı.

Belli sayıda nitelikli lise var. TEOG’u 
değiştirirken ortaöğretimi yeniden ele 
almak gerekir. Milli Eğitim Bakanlığı’nın 
4 yıl önce ortaklaşa verdiği karar bugün 
tekrar karşımıza çıkıyor, dönme dolapta 
gibiyiz. 

Cumhurbaşkanı’nın söylemleri 
önemli ve büyük fırsat. Bu sefer ortak 
aklın kullanılmasıyla, paydaşların danış-
manlığıyla çözüm bulunmalı. Sınava 
gerek yok. Bilim insanlarının, sanatçıların 

şekilleneceği bir sistem 
lazım. Ortaöğretim geçiş 
sınavının ve sisteminin 
harmanlanıp bir çözüme 
ulaştırılması gerekiyor

Ben liseye girmeden 
önce LGS (Liselere Giriş 
Sınavı) vardı, ben sonun-
cu OKS sınavına girdim, 
sonra SBS ve TEOG der-
ken sistem ardına sistem 

geldi. İşin kötüsü, her yeni gelen, gideni 
aratıyordu. Çünkü eskisine bir miktar 
olsun alışmış oluyorduk. Üniversite için 
ben girmeden önce (2012-2013) ÖSS 
vardı, ben YGS LYS’ye girdim ve şimdi 
o da değişiyor.

YGS LYS ne zaman kaldırılacak 
sorusuna şuan için kesin yanıt vermek 
mümkün değil. Kişisel yorumum; bu 
seneki sınavların (2018 YGS LYS) ve 
belki önümüzdeki senenin sınavlarının 
kaldırılacağını düşünmüyorum. 

Bunun sebebi, yeni sistemde 
Amerika’daki gibi lisedeki ders notları 
üzerinden üniversiteye yerleştirme ya-
pabileceğine dair belli belirsiz ipuçlarının 
verilmesi. Yine de şimdilik bu yalnızca bir 
tahmin.

Bu kadar karamsar bir tablo çizmek 
pek hoşuma gitmiyor ancak durumun 
neden böyle olduğunu anlamak çok 
önemli. Bu, başarmak için ne yapabiliriz 
kısmını konuşmaya geldiğimizde daha 
da anlam kazanacak. Ülkemizde elbette 
güzel şeyler de oluyor, muhteşem deha-
lar yetişip dünya çapında başarılar elde 
ediyorlar.

KARAMSARLIK DEVAM EDİYOR!

hmenekse@konyayenigun.com
HÜSEYİN MENEKŞE

 Rixos Konya Genel Müdürü Cem 
Bora Sevim



30 EYLÜL 20176 HABER 

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Yeni Bahar İletişim Yayıncılık Reklam
San. ve Tic. A.Ş. Adına Sahibi

Mustafa ARSLAN

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Zayi İlanlar cm/st 10,5 TL + KDV
Siyah-Beyaz sütun cm 13 TL + KDV
Renkli sütun cm 15 TL + KDV
Siyah - Beyaz Çeyrek Sayfa 150 TL + KDV
Siyah - Beyaz Yarım Sayfa 300 TL + KDV
Logo Üzeri 350 TL + KDV
Renkli Çeyrek Sayfa 250 TL + KDV
Renkli Yarım Sayfa 650 TL + KDV

Kuruluş: 21 Temmuz 2008
30 Eylül 2017 Cumartesi  • Yıl: 10 • Sayı: 3150

Yayın Türü: Yerel Süreli

• İletişim Adresi:
Fevzi Çakmak Mah. Ankara Cad. No: 158/D  Karatay/KONYA

• İletişim Hattı:
444 5 158
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Yol kenarına aracını park ederek 
yolun karşısına geçmek isteyen Alpay 
Paytar, minibüsün çarpması sonucu 
hayatını kaybetti. Kaza, 00.30 sırla-
rında Konya-Seydişehir Karayolunun 
37’inci kilometresinde meydana gel-
di. İddiaya göre, Seydişehir tarafından 
Konya istikametine seyir halinde olan 
Alpay Paydar idaresindeki 31 YC 399 
plakalı kamyonetinin yağı azalması 
üzerine yol kenarındaki petrolden yağ 
almak için yapım aşamasındaki yol 
üzerine kamyonetini park etti. Yolun 
karşı şeridinde bulunan petrole git-
mek için karşıdan karşıya geçmeye 
çalışan 43 Yaşındaki Alpay Paytar’a 
Antalya’ya ticaret için gittiği öğreni-

len Durali A. idaresindeki 35 CCA 10 
plakalı minibüs çarptı. Çarpmanın et-
kisiyle yol kenarına savrulan Paytar’ı 
gören çevredeki vatandaşlar durumu 

polis ve 112 Acil Yardım Ekipleri-
ne bildirdi. Olay yerine ulaşan sağlık 
ekipleri yaptığı kontrollerde Alpay 
Paytar’ın hayatını kaybettiğini belirle-

di. Paytar’ın cenazesi otopsi için Kon-
ya Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Morgu’na kaldırıldı. 
n İHA

Birlik Vakfı’nın açılışını
Meclis Başkanı yapacak  

Türkiye genelinde 45 ilde faali-
yet gösteren Birlik Vakfı Konya Şu-
besi’nin resmi açılışı, Ekim ayında 
vakfın kurucu başkanı TBMM Baş-
kanı İsmail Kahraman tarafından 
yapılacak. “Her Cumartesi Birlik-
teyiz” başlığıyla her hafta seminer 
çalışmaları ile tefsir, hadis, ilmihal 
sohbetleri ve ulusal çapta konfe-
ranslar düzenleyen vakıf, gençlerin 
inançlı, vatansever, kültürlü, çağdaş 
ve ilim seviyesi yüksek bireyler ola-
rak yetişmesi için faaliyetler gerçek-
leştiriyor.

Türkiye genelinde 45 ilde ku-
rulan Birlik Vakfı, Konya şubesinin 
resmi açılışını Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Başkanı İsmail Kahraman’ın 
katılımıyla Ekim ayında yapacak.

Türkiye’de 1980 yılına kadar 
gençlerin bilimsel ve teknolojik 
bilgilere sahip, inançlı, çağdaş, va-
tansever ve kültürlü bireyler olarak 
yetişebilmeleri amacıyla kurulan 
Milli Türk Talebe Birliği’nin (MTTB) 
devamı olarak 29 Mayıs 1985’te 
İstanbul’da TBMM Başkanı İsmail 
Kahraman, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Abdülkadir Aksu, 
Mehmet Alacacı gibi MTTB’den 
gelen ünlü siyasetçiler tarafından 
kurulan Birlik Vakfı, Konya şubesi-
ni de açıyor. Ekim ayında yapılacak 
açılışa vakfın kurucularından Mec-
lis Başkanı İsmail Kahraman’ın da 

katılacağını dile getiren Birlik Vakfı 
Konya Şube Başkanı Orhan Gün-
düz, 2016 yılının Ekim ayından beri 
faaliyetlerine devam eden vakfın, 
“Her Cumartesi Birlikteyiz” konulu 
programlarla insanların bilgi ve kül-
tür birikimine katkıda bulunmaya 
çalıştığını söyledi.

Gündüz, “Geleceği teminatı 
olan gençlerin inançlı, vatansever, 
kültürlü, çağdaş, ilmi seviyesi yük-
sek, bilimsel ve teknolojik bilgilere 
sahip birer şahsiyet olmalarını sağ-
lamak ve milletimizin birlik ve hu-
zur içinde kalkınma ve gelişmesine 
katkıda bulunmak amacıyla kurulan 
vakfımızda geçen yıl olduğu gibi bu 
yıl da alanında uzman, ulusal ve 
uluslararası konuklarımızla konfe-
ranslar, seminerler ve sohbetler dü-
zenleyeceğiz. Yabancı dil kursları, 
öğrenim bursları, kültürel ve tarihi 
geziler gibi etkinliklerle de gençle-
rimize destek olmaya çalışacağız. 
Gönüllülük esasına dayalı olarak ça-
lışan vakfımızda gelecek neslimizin 
tam donanımlı birer birey olarak ye-
tişmeleri için elimizden gelen gayre-
ti göstereceğiz” dedi.

Başkan Gündüz, bütün Konya-
lıları Kültürpark içindeki Konya ev-
lerinde faaliyet gösteren Birlik Vakfı 
Konya Şubesi’nin açılışına ve vakıfta 
gönüllü olarak çalışmaya davet etti.
n HABER MERKEZİ

Suriye’deki iç savaş nedeniyle üç yıl önce ülkelerini terk ederek Konya’ya yerleşen Türk-
men asıllı anne Fatma Birinci ile kızı Ğade Birinci, aynı hafta hamile kaldıklarını öğrendi

Anne ve kızı aynı
anda doğum yaptı

Aynı hafta hamile kaldıklarını öğ-
renen anne ve kızının aynı anda se-
zaryenle dünyaya getirdikleri bebek-
lerine “Recep” ve “Tayyip” isimleri 
verildi. 

Suriye’deki iç savaş nedeniy-
le üç yıl önce ülkelerini terk ederek 
Konya’ya yerleşen Türkmen asıllı 42 
yaşındaki anne Fatma Birinci ile 21 
yaşındaki kızı Ğade Birinci, aynı haf-
ta hamile kaldıklarını öğrendi. Bunun 
üzerine çifte mutluluk yaşayan anne 
ve kızı, hamilelik sürecini birlikte ge-
çirdi.

Bebeklerinin cinsiyetini de aynı 
gün öğrenme fırsatı bulan ve doktor 
kontrollerine de birlikte giden an-
ne-kız, aynı anda gerçekleşen sezar-
yenle evlatlarını kucaklarına aldı.

Dr. Ali Kemal Belviranlı Kadın 
Doğum ve Çocuk Hastenesinde eş 
zamanlı ameliyatla aynı dakikalarda 
dünyaya gözlerini açan dayı ile ye-
ğenine “Recep” ve “Tayyip” isimleri 
verildi. 

Hastanenin başhekimi Erkan 
Ataş, başarılı geçen doğumun ardın-
dan aileyi hastane odasında ziyaret 
ederek Sağlık Bakanı Ahmet Demir-
can’ın hayırlı olsun dileklerini iletti, 
hediye verdi.

“BİRİ RECEP, DİĞERİ TAYYİP”
Ataş, yaptığı açıklamada, anne ve 

kızının aynı anda doğum yapmasının 
şaşkınlığını yaşadığını belirterek “Ha-
yatımda hiç duymadığım ve ilk defa 
karşılaştığım bir olay. Aynı zamanda 
annelerin ve bebeklerin sağlıklı olma-
sı bizim için sevindirici. Annelere ve 
bebeklere sağlıklı uzun ömür diliyo-
ruz.” diye konuştu.

Dayı olan bebeğin 4 kilogram, 
yeğen olanınsa 2 kilo 980 gram dün-
yaya geldiği bilgisini veren Ataş, “Ai-
lemiz ülkelerindeki savaştan kaçıp 
Türkiye’ye sığınmışlar. 3 yıldır bu-
radalar. Bir vefa borcu olarak, doğan 
çocuklarına sayın Cumhurbaşkanımı-
zın ismini koydular. Biri Recep, diğeri 
Tayyip” dedi.

Doğumu gerçekleştiren doktor-
lardan Kadın Hastalıkları ve Doğum 
Uzmanı Dr. Naim Ünsal, anne ve kı-
zının ilk muayenede aynı hafta gebe 

kaldıklarını tespit edince çok şaşır-
dığını söyledi. Anne ve kızın gebelik 
sürecini birlikte tamamladıklarına de-
ğinen Ünsal, şunları aktardı: “Gebe-
liklerini aynı hafta öğrenen literatür-
de var mı bilmiyorum ama gebeliğin 
sonuna kadar, yani tıp dünyasında 
miad, term dediğimiz zamana kadar 
birlikte ulaşım ve eş zamanlı doğum 
yapan dünyadaki ilk vakalar. Eş za-
manlı doğum yapan ilk anne ve kız. 
Bebeklerin miadına kadar ulaşması, 
doğum zamanlarının denk gelmesi 
bir mucize. İstatistiksel olarak da çok 
çok düşük bir ihtimal. Belki milyon-

larla ifade edilebilir. Dünyadaki ilk 
vaka olarak da kayıtlara geçmiş oldu.”

Ünsal, annelerin önceki doğumla-
rının sezaryen olması nedeniyle yine 
aynı yöntemle doğumun gerçekleşti-
rildiğine işaret ederek şu değerlendir-
meyi yaptı:

“Fatma Birinci’nin yaşayan 4 
çocuğu daha var. Ancak Ğade Birin-
ci’nin önceden anne karnında bebek 
kayıpları vardı. Çocuğun term zama-
nına gelmesi için bir tedavi uyguladık. 
Açıkçası bu zamana, yani miada ka-
dar geleceğini tahmin etmiyordum. 
Planlamalarıma göre bundan 2 veya 

3 hafta önce, çocuk dış ortamda ya-
şayabilir hale geldiği zaman doğum 
planlıyordum ama Allah’a şükür o 
da miada kadar ulaştı. İkisi de tıbbi 
olarak 39 hafta artı 2 ve 3’üncü gün-
lerdeler. Çocuklar şimdi annelerinin 
yanında. Emziriliyorlar, gayet sağlık-
lılar.”

İki annenin de hem hamilelik sü-
recinde hem de doğumda birbirleri-
ne destek olduklarını anlatan Ünsal, 
“Fatma Hanım daha tecrübeli, Ğade 
Hanım heyecanlıydı ama annesinin 
çok desteğini aldı. Ameliyathanede 
zaman zaman kızını sakinleştirmesi 
ve ona destek olması için yanına an-
nesini getirdik” dedi.

Doğumu gerçekleştiren diğer 
doktor Meryem Bekmezci de şaşkın 
ve sevinçli olduğunu belirterek “Bu, 
başlı başına bir mucize. Buna şahit 
ve vesile olduğumuz için mutluyuz.” 
diye konuştu. Anne Fatma Birinci, 
sağlıklı bir şekilde bebeğini kucağına 
aldığı için mutlu olduğunu vurgu-
layarak “Kızımla aynı anda doğum 
yaptığımız için çok mutluyum. Aynı 
vakitte hem torun sahibi hem anne 
oldum” dedi.

Ğade Birinci ise “Herkese çok 
teşekkür ediyoruz. Çok mutluyuz. 
Bugün hem anne hem abla oldum.” 
ifadelerini kullandı.
n AA

Minibüsün çarptığı yaya öldü

Beyşehir’de, 4 katlı bir inşaatın beton dökü-
mü sırasında kalıpların çökmesi sonucu 4 kişi 
yaralandı.  Edinilen bilgiye göre, Bahçelievler 
Mahallesi 40101 Sokak’ta bulunan 4 katlı 
bir inşaatın çatı kısmında yürütülen beton 
dökümü esnasında kalıplar çöktü. Yaşanan 
göçük sonucu çatı bölümünde çalışan 4 işçi 
yaralandı. İlk müdahalesi çatı katında ve olay 
yerinde yapılan yaralı işçiler Veli, Mustafa 
G., Ali G. ile Selçuk G. ambulansla Beyşehir 
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Tedavi altına 
alınan yaralıların hayati tehlikesinin bulun-
madığı öğrenildi. n İHA

Karaman’da polisin bir otomobilde yaptığı 
aramada çok sayıda gümrük kaçağı cep te-
lefonu ele geçirildi.  Alınan bilgiye göre, Ka-
raman İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele Şubesi (KOM) 
ekipleri, yaptıkları yol uygulaması sırasında 
şüpheli gördükleri bir otomobili durdurarak 
arama yaptı. Ekiplerin otomobilde yaptıkları 
aramada, çeşitli markalarda toplam 36 adet 
gümrük kaçağı cep telefonu ele geçirdi. Cep 
telefonlarına el konulurken, araçta bulunan 
Ö.A ve M.E.Ö isimli şahıslar gözaltına alındı.
n İHA

İnşatta kalıp
çöktü: 4 yaralı

Kaçak telefonlar
ele geçirildi

Ağrı’nın Doğubayazıt ilçesinde düzenlenen operasyon-
da 4 terörist etkisiz hale getirildi. Operasyonda bir güvenlik 
korucusu şehit oldu. Ağrı’nın Doğubayazıt ilçesinde düzen-
lenen terör operasyonunda 4 terörist etkisiz hale getirildi. 
Operasyonda bir güvenlik korucusu şehit oldu, iki güvenlik 
korucusu yaralandı. Valilikten yapılan açıklamaya göre, 25 
Eylül tarihinde Doğubayazıt ilçesi Yaygınyurt köyü civarında 
PKK’lı teröristlerce minibüse ateş açılması sonucu 3 Afgan 

göçmenin ölmesi, biri ağır 7 kişinin yaralanmasının ardından 
İl Jandarma Komutanlığınca operasyon başlatıldı. Dün dü-
zenlenen operasyonda Güngören köyü mevkisinde terörist-
lerle sağlanan sıcak temasta bir güvenlik korucusunun şehit 
olduğu, iki güvenlik korucusunun da yaralandığı belirtildi. 
Açıklamada, 4 teröristin de etkisiz hale getirildiği bildirildi. 
Bölgede, terör örgütüne yönelik operasyon sürüyor.
n AA

Ağrı’da 4 terörist etkisiz hale getirildi

TBMM Başkanı 
İsmail Kahraman

Aynı hafta hamile kaldıklarını öğrenen anne ve kızının aynı anda sezaryenle 
dünyaya getirdikleri bebeklerine “Recep” ve “Tayyip” isimleri verildi.
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Toyota Plaza Otojen’de ‘Toyota Hibrit Festivali’ başladı. Festivale vatandaşlar yoğun ilgi gösteriyor. 
Festivale katılan vatandaşlara araçlar hakkında bilgiler verilerek test sürüşü imkânı sağlanıyor

Toyota’da Hibrit
festivali başladı!

En geniş ürün gamı ile tüm dün-
yada olduğu gibi Türkiye’de de hibrit 
teknolojisini geniş kitlelere yakından 
tanıtmak isteyen Toyota, etkinliklere 
devam ediyor. 

Bu kapsamda 42 il 55 noktada 
düzenlenecek olan ‘Toyota Hibrit Fes-
tivali’ Konya Toyota Plaza Otojen’de 
başladı. 29-30 Eylül tarihlerinde dü-
zenlenecek olan festival kapsamında 
Toyota’nın C-HR Hybrid, YarisHyb-
rid, RAV4 Hybrid, AurisHybrid, Auris 
TS Hybrid ve Prius modelleri sergile-
nerek ziyaretçilere araçlar hakkında 
detaylı bilgiler aktarılıyor.  Ayrıca tüm 
katılımcılar bu modeller ile test sürü-
şü gerçekleştirebilecek. 

TOYOTA’DA HİBRİT FESTİVALİ 
BUGÜN’DE DEVAM EDECEK

Toyota Plaza Otojen Satış Müdürü 
Mehmet Çırak, Toyota Hibrit Festiva-
linin geçtiğimiz gün başladığını ifade 
ederek tüm Konyalıları etkinliğe da-
vet etti. 

2017’yi Toyota’nın hibrit yılı ola-
rak ilan ettiğini de sözlerine ekleyen 

Çırak, “Hibrit bataryası ile çalışan 
elektrikli motor ve benzin ile çalışan 
motorun uyum içerisinde kullanıldığı 
hibrit teknolojisini kısa ve orta vadede 
çözüm olarak gören Toyota,  öncüsü 
olduğu bu teknolojinin Türkiye’de de 
daha çok bilinir olmasını sağlamak 
amacıyla 2017’yi ‘Toyota Hibrit Yılı’ 

olarak ilan etmişti. Bu amaçla; 42 il 
ve 55 noktada düzenlenecek olan 
Toyota Hibrit Festivalini bir durağı da 
Toyota Plaza Otojen oldu. 29-30 Eylül 
tarihlerinde Toyota Hibrit Festivaline 
gelecek olanlar Toyota’nın hibrit ürün 
gamı ile test sürüşü yaparak bu geliş-
miş teknolojiyi daha yakından tanıma 

fırsatını bulacaklar. Bunun yanı sıra, 
daha önce İstanbul Auotshow Fuarın-
da tanıtılan robotları ve sevimli kah-
ramanlar ile çocuklar da Toyota Hib-
rit Festivalindeki Showlarla eğlenceli 
dakikalar yaşamaya devam edecek” 
diye konuştu. 
n HÜSEYİN MENEKŞE

Türkiye’de de hibrit teknolojisini geniş kitlelere yakından tanıtmak isteyen Toyota, etkinliklere devam ediyor
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Firmamız bünyesinde çalıştırılmak üzere,

E SINIFI EHLİYETİ VE SRC 
PSİKOTEKNİK 

BELGESİNE SAHİP

DENEYİMLİ 

ŞOFÖR
ALINACAKTIR

ADRES: MUHACİR PAZARI ÇOCUK YUVASI ARKASI

TEL: 0532 131 49 35

MÜRACAATLAR ŞAHSEN YAPILACAKTIR.

EKERLER KAĞIT TORBA VE 
POŞET AMBALAJ SAN. VE TİC. A.Ş.

- Fabrikamızın 
alüminyum döküm 
birimine daha önce 

alüminyum dökümde 
çalışmış tecrübeli 

personel alımı 
yapılacaktır. (Tercihen el 
haddesinde tecrübeli)

 Müracaatlar fabrikamızın insan kaynakları 
birimine şahsen yapılacaktır.

3.Org.San.Böl. İhsandede cad. 
20 nci sok. no:19 Selçuklu/KONYA

•Garson
•Mutfakçı

•Vasıflı-Vasıfsız 
Bayan elemanlar alınacaktır.

Müracatlar şahsen yapılacaktır.

Adres: Alaaddin Kap Caddesi No:130/C
KTO Karatay Üniversitesi Kampüsü - 

Merkezi Derslik Binası

Tel: 0.532 170 66 67

Firmamız 
bünyesinde
çalıştırılmak 

üzere;
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ZAYi VE ELEMAN İLANLARINIZ 
İÇİN BİR TELEFON  KADAR YAKINIZ

444 5 158

Gıda ( Süt-Zeytin ) ürünleri paketleme
bölümünde çalıştırılmak üzere 18-30 yaş arası

VASIFSIZ
BAY 

ELEMANLAR
Aranıyor.

Asgari ücret + Ssk + Yemek + Servis
Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Adres : Fetih Mah. Adana Çevre Yolu
No:98 Karatay / KONYA

(Karatay Belediyesi Hobi Bahçesi Karşısı)

Tel : 332 355 79 89 Pbx

Firmamız bünyesinde 
çalıştırılmak üzere seyehat engeli 

olmayan mobilya, elektrik 
işinden anlayan  elemanlar ve 
vasıfsız elamanlar alınacaktır.

İletişim :0332 346 06 06

- BAYAN ELEMAN 
  •Çok iyi derecede İngilizce bilen
  •Dış Ticaret Pazaralama ekibinde çalışabilecek seyahat engeli olmayan  
- Gıda mühendisi (Bay - İyi derece İngilizce Bilen)
- Gıda teknikeri
- Kaynakçı
- Elektrik Elektronik teknikeri

Aranmaktadır.
Başvurular şahsen yapılacaktır.

DEMİRPOLAT TARIM ÜRÜNLERİ NAK.OTM.İTH.İHR.SAN VE TİC.LTD.ŞTİ
Büyükkayacık mak.418 sok. no:3/1 Selçuklu/KONYA

Tel: 0332 245 97 97

Demirpolat bünyesinde
çalıştırılmak üzere;

AKSU  ŞEKERLEME ve ÇİKOLATA
• Firmamız bünyesinde  paketleme 

ve imalatta çalıştırılmak üzere  
vasıflı-vasıfsız , bay  
personeller alınacaktır. 

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.
Asgari ücret + SSK + Yemek + Servis

Servis güzergahı tercihimizdir. ( Otogar  , 
Selçuklu Kipa , Sille Kipa , Koyuncu Petrol , 

Ankara yolu İl jandarma , Fetih Caddesi 
( bir kısmı ) , Sedirler , Karkent civarı )

Adres : Fevzi Çakmak Mah. Kottim San. Sit.  
10576  Nolu Sk. No:24

Tel : 0332 342 28 33 

SATIŞ TEMSİLCİSİ
*Tercihen Meslek Yüksek Okul veya 

Üniversitelerin makine ile ilgili 
bölümlerinden mezun

*En az 2 yıl iş makinaları ve 
tarım makinalarında satış deneyimine sahip

*Prezantabl
*Tercihen İngilizce veya bir yabancı 

dil bilgisine sahip
* Bay çalışma arkadaşları aramaktayız.

 Görüşmeler gizli tutulacak olup 1 adet fotoğraflı 
CV ile adresimize müracaat edilecektir.

Mail : info@hamamakina.com
Adres: “FEVZİ ÇAKMAK MH. ÇELİK CD. 

NO:2 /H KARATAY- KONYA

Tel: 0332 502 11 09         

Aydınalp Un Fabrikası 
laboratuvarında vardiyalı çalışmak üzere;

* Meslek yüksek okulu 
gıda, kimya bölümü 

mezunu, veya 
lise mezunu

30 yaşını geçmemiş 
elemanlar alınacaktır.

Müracatlar 271 32 23 nolu telefonla veya Tömek 
Mah. Kocayusf cd no:54 Selçuklu adresindeki 

fabrikamıza şahsen yapılabilir. 

Bosna  Hersek Mahallesi’nde   
Satılık Kaloriferli,   2+1 ve  3+1 daireler

0531 710  88 76

SATILIK DAİRELER
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Fevzi Çakmak Mah Ankara Yolu Konsan Sanayi 
10753 Sok. No: 14 Karatay/KONYA

0332 346 10 01

ATSANLAR MOTORLU ARAÇLAR 
SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ

ELEMAN ARANIYOR
Firmamız bünyesinde çalıştırılmak üzere;

* SERVİS DANIŞMANI 
YÜKSEK OKUL MEZUNU BAY-BAYAN 

* AHÇI
YEMEK VE ÇAY İŞLERİNE BAKACAK

* YIKAMA ELEMANI
ALINACAKTIR

Müracaatlar şahsen yapılacaktır

- CNC OPERATÖRÜ

- PAKETLEME VE

- DEPOCU 
ELEMANLAR ALINACAKTIR.

Müracaattan önce randevu alınız

ELEMANLAR ALINACAKTIR

TTT OTOMOTİV NAKLİYAT
İÇ VE DIŞ TİC. LTD. ŞTİ.

Fevzi Çakmak Mh. Büsan 4 San.Sit.10670 Sk.
No:6 Karatay/KONYA-TÜRKİYE

Tel :  0 332 345 28 59

1. Organize Sanayi Bölgesi Atabey Sokak 

No: 5/A Tel: 0332 285 02 85

 CNC İşleme 
Merkezlerinde ve CNC  
Torna Tezgahlarında 
Oparatör Olarak 
Çalışmak üzere, 18 - 30  
Yaş Arası Elemanlar,

 21-30 Yaş Arası 
Kaynakçılar
 21-30 Yaş Arası 

Vasıfsız Elemanlar 
Alınacaktır.

İlgilenenlerin şahsen firma 
adresine başvurmaları rica olunur.

Hz. Ali Hulafa-i   
Raşidin’in dördüncüsü 
ve  Hz. Peygamberin 
damadıdır.Asıl adı Ali 
b.Ebi Talib el Kureşi    
el-Haşimi’dir.Hicrettten 
yaklaşık yirmi iki yıl 
önce Mekke’de doğ-
du.Babası Peygam-
berimizin amcası Ebu 
Talib,annesi de Fatıma 
binti Esed b.Haşimi’dir.

Ebu Talib’in en küçük oğludur.
Mekke’de çıkan kıtlık nedeniyle Pey-
gamberimiz tarafından himaye altına 
alınmıştır.Hz. Ali beş yaşından  hicret 
edinceye kadar Peygamberimizin ya-
nında büyümüştür.Peygamberimize 
ilk inanan çocuk o olmuştur.

    
 Hz. Peygamber’e  ve Müslüman-

lara karşı müşriklerin yapmış olduğu 
eza ve cefaların artması sonucu hatta 
Peygamberi öldürme hazırlıklarına 
girişmeleri üzerine onu müşrikleri 
oyalamak ve  yokluğunu gözlemek 
maksadıyla Mekke’de bırakmıştır.

O da geceyi Peygamberimizin 
yatağında geçirerek onun evde oldu-
ğu kanaatini uyandırmış ,kendisine 
bırakılan emanetleri sahiplerine tes-
lim ederek yanında Rasülullah’ın kızı 
Fatıma ve kendi annesi ile birlikte Ku-
ba’da peygamberimize yetişmiştir. 

Hz. Peygamber Ali’yi kendisine 
kardeş seçmiş,hicretin ikinci yılının 
son ayında da kızı Fatıma ile evlen-
dirmiştir.Bu evliliğinden Hasan, Hü-
seyin ve ölü doğan Muhsin adlı oğul-
ları,Zeyneb ve Ümmü Gülsüm  adlı 
kızları olmuştur.

Hz. Ali  Hz Fatıma’nın sağlığında 
başka evlilik yapmamıştır,o  öldükten 
sonra birçok defa evlenmiş ve çok 
sayıda çocukları olmuştur. Hz. Ali 
bütün seriyye ve gazvelerde bulun-
muş Rasül-i Ekrem’in sancaktarlığını 
yapmıştır. Uhud ve Huneyn’de çeşitli  
yaralar almasına rağmen Peygambe-
rimizi korumaya devam etmiştir. 

Hz. Ali Hz. Peygamberin katip-

liğini ve vahiy katipliği 
yapmıştır. Hüdeybiye 
antlaşmasını da o yaz-
mıştır.Evs,Hazreç veTay 
kabilelerinin taptığı putları 
ve Mekke’nin fethinden 
sonra Kabe’deki putları 
imha etme  görevi ona 
verilmiştir.

Hz Peygamber vefat 
ettiğinde cenazenin yı-

kanması ve benzeri hizmetleri vasi-
yeti üzerine Hz Ali ile yakın akrabası 
Abbas,oğulları Fazl ve Kusem ile 
Usame b. Zeyd yapmışlardır.Hz Ebu 
Bekir Ben-i Saide avlusunda halife 
seçildikten sonra eşi Fatıma’nın ve-
fatına kadar biat etmemiştir.Daha 
sonra da hilafet konusunda hiç bir 
hak iddiasında bulunmamıştır.

     
 Hz. Ali üç halife döneminde hiç 

bir idari görevde bulunmamış, yapı-
lan savaşlara da katılmamıştır.  Sa-
dece Hz Ömer’in Filistin ve Suriye 
seyehati sırasında Medine’de askeri 
vali olarak kalmış.Medine’de  ikamet 
ederek dini ilimlerle uğraşmayı tercih 
etmiştir.Hz.Ömer zamanında  Hz.
Peygamberin Mekke’den  Medine’ye  
hicret ettiği günün İslam tarihi için 
başlangıç kabul edilmesine dair teklif 
Hz Ali’den gelmiş ve kabul edilmiştir.

Hz.Osman şehit edilince ashab 
toplanarak yeni halife seçimine git-
miş,Hz.Ali kendisine yapılan hilafet 
teklifini yanında bulunan Talha ve Zü-
beyr’e yöneltmiş fakat ısrarları üzeri-
ne biati kabul etmiştir. Hz. Ali halife 
olduktan sonra en önemli mesele Hz. 
Osman’ın katillerinin bulunup ceza-
landırılması idi. Ancak ortada belli bir 
katil yoktu bini aşkın kişi Osman’ı biz 
öldürdük diyorlardı.

Fakat halifenin bunlarla hemen 
başa çıkması çok zordu.

      Hz. Ali tarihte Cemel vakası 
olarak geçen Hz.Aişe’nin önderliğin-
deki  ordu ile Basra önlerinde Hu-
reybe mevkiinde karşılaşmış ve bu 
savaşta galip gelmiştir. Bu savaşta 
Talha gibi Zübeyr gibi sahabeler öl-
müştür.Hz Ali’nin yapmış olduğu bir 

diğer savaş ise Muaviye’ye karşı yap-
mış olduğu Sıffin savaşıdır. 

Hz. Ali ve Muaviye Sıffin denilen 
yerde karşılaştılar süvari ve piyade 
kuvvetlerinin üç ay süren şiddetli 
çarpışmaları sonucunda  Muaviye 
savaş meydanından kaçmıştır. Sıf-
fin savaşında 70.000 Müslüman 
ölmüştür. Hz. Ali yine Muaviye’nin 
üzerine savaşsa gittiği bir sırada Ku-
fe’de intikam arzusu ile yanan harici 
Abdurrahman b. Mülcem tarafından 
zehirli bir hançerle sabah namazında 
yaralanmış aldığı yaranın tesiri ile iki 
gün sonra vefat etmiştir. 

Hz. Ali’nin ölümünden sonra Mu-
aviye Suriyelilerinde desteğini alarak 
başta Mısır olmak üzere Hz. Ali’nin 
hakimiyetindeki birçok yeri ele ge-
çirmiş ve Emevi Devletini temellerini 
atmıştır.  

      Hz. Ali ortaya yakın kısa boylu,-
koyu esmer tenli,iri siyah gözlü olup 
sakalı sık ve genişti,yüzü güzeldi,gü-
lümserken dişleri görünürdü. Ken-
disine Peygamber tarafından verilen 
Ebu Turab lakabından başka el Mur-
taza ve Esedullahi’l galipgibi lakapları 
vardır. Çocukluğunda puta tapmadığı 
için daha sonra Kerramallahu vecheh 
dua cümlesiyle anılmıştır. Bütün 
kaynaklar Hz. Ali’nin İslam’ın yayılış 
tarihinde ve Müslümanlar arasında-
ki gibi ilim, takva, ihlas, samimiyet, 
fedakarlık, şefkat, kahramanlık ve 
şecaat gibi yüksek ahlaki ve insani 
vasıflar bakımından müstesna bir 
mevkiye sahip bulunduğunu Kur’an 
ve sünneti en iyi bilenlerden biri ol-
duğunu belirtirler.

       Hz. Ali’nin rivayet etmiş ol-
duğu hadislerin çoğu fıkhi konular-
dan ibarettir. Rivayet ettiği hadislerin 
tamamı 586’dır. Hilafeti zamanında 
hadislerin dikkatle rivayet edilmesini 
temin maksadıyla Hz. Peygambere 
aidiyetini kesin olarak bilmediği ha-
disleri nakledenlere onları Rasul-i 
Ekrem’den duyduklarına dair yemin 
ettirirdi.        

KAYNAK: Türkiye Diyanet Vakfı 
İslam Ansiklopedisi

SON HALİFE; HZ. ALİ

haber@konyayenigun.com
TEVFİK EFE

Erbil’e uçuşlar iptal edildi
Başbakan Binali Yıldırım, “Bugün 

saat 18.00 itibarıyla Türkiye’den Sü-
leymaniye’ye ve Erbil’e yapılan bü-
tün uçuşlar iptal edilmiştir, süresiz 
olarak iptal edilmiştir. Irak Merkezi 
Hükümeti’nin Sivil Havacılık İdaresi-
nin aldığı karara uygun olarak biz de 
Süleymaniye, Erbil’e sefer yapmaya-
cağız.” dedi.

Başbakan Binali Yıldırım, Çanak-
kale’nin Bayramiç ilçesinde milli şair 
Mehmet Akif Ersoy’un doğup büyü-
düğü ve daha sonra müzeye dönüş-
türülen evin açılışının ardından, Bay-
ramiç Belediyesi’ne geldi.

Belediye önünde gazetecilere 
açıklama yapan Yıldırım, Irak Kürt 
Bölgesel Yönetimi’ndeki (IKBY) gayri-
meşru referandumun, tüm dünyanın 
karşı çıkması ve Türkiye’nin uyarıla-
rına rağmen gerçekleştirildiğini ha-
tırlattı. Sonrasında bazı önlemlerin 
alındığını ifade eden Yıldırım, şöyle 
konuştu:

“Bugün saat 18.00 itibarıyla Tür-

kiye’den Süleymaniye’ye ve Erbil’e 
yapılan bütün uçuşlar iptal edilmiş-
tir, süresiz olarak iptal edilmiştir. Irak 
Merkezi Hükümeti’nin Sivil Havacılık 
İdaresinin aldığı karara uygun olarak 
biz de Süleymaniye, Erbil’e sefer yap-
mayacağız. Türkiye olarak hem Türk 
Hava Yolları (THY) hem de özel şir-
ketlerimiz seferleri durduruyor. Eğer 

orada mağdur olan vatandaşlarımız 
varsa bunları almak için özel uçak 
gönderebileceğiz. 

Böylece bu işlerde Türkiye’nin 
şakası olmadığını bir kez daha anla-
malarını bekliyoruz. Önlemlerimiz 
bununla sınırlı değil. Peyderpey ata-
cağımız adımları da kamuoyuyla pay-
laşacağız.”  n AA 
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‘İmam hatiplerde 1 milyon 300 bin öğrenci var’
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-

doğan, Recep Tayyip Erdoğan Anadolu 
İmam Hatip Lisesi’nin açılış töreninde 
yaptığı konuşmada, “İlk adım atıldığı 
zaman ölüleri yıkayacak gassal deni-
len bunu yetiştirmek üzere bu okul-
ların kurulması var idi. Fakat gün ola 
harman ola, devran değişti. Ve değiş-
tiği gibi de buralardan işte hamdolsun 
bizler yetiştik. Buradan ilim adamları 
da yetişti, nice akademisyenler, pro-
fesörler yetişti. Yok yok hepsi oldu. 
Ama baktılar ki bunlar farklı gidiyor, 
bu sefer ön kestiler. ‘Kapatalım’ dedi-
ler ve kapattılar. Türkiye genelindeki 
öğrenci potansiyelini 600 binden 60 
bine düşürdüler. Neyle? O meşhur 28 
Şubat’la. Ama şimdi hamdolsun orta-
sı lisesiyle 1 milyon 300 bin öğrencisi 
var.” dedi.

Erdoğan, İmam hatip öğrencilerine 
seslenerek, “Kemiyet değildir asıl olan, 

keyfiyettir asıl olan. Şimdi siz keyfiyete 
talim olacaksınız. Buradan ilmiyle, irfa-
nıyla bu ülkenin geleceğine gerçekten 
hakim olacak bilgi donanımıyla yetiş-
menizi bekliyoruz.” ifadelerini kullandı.

“FETÖ okullarıyla bir nesli mah-
vetmeye, ümmeti parçalamaya, böl-
meye gayret edenlere karşı işte siz 
dimdik ayakta duracaksınız. Gençler, 
ilimde, irfanda süratle iyi yetişmelisi-
niz” şeklinde konuşan Erdoğan, şöyle 
devam etti: “Hiçbir zafer mücadele 
edilmeden ve bedel ödenmeden kaza-
nılmaz, bunu böyle bilesiniz. Bu müca-
deleyi verdik, vermeye de devam ede-
ceğiz. Yeni nesillerin de işte böyle bir 
mücadele şuuruyla yetişmelerini, ha-
reket etmelerini bekliyoruz. Tarihine, 
kültürüne, değerlerine saygılı iyi insan 
yetiştirmek tüm eğitimin, öğretim sis-
temimizin ortak amacıdır.” 
n AA

‘Kerbela’nın bize öğrettiği 
birlik ve kardeşliktir’

Emniyetten alkollü 
araç kullanma uyarısı

beraberlik, vahdet ve kardeşlik-
tir. Eğer bu mesajı hayata dönüştür-
mezsek, İslam coğrafyasında, hüz-
nün ve matemin en acılı hikayeleri 
yaşanmaya devam edecektir.” de-
ğerlendirmesinde bulundu.  Erbaş, 
“Muharrem Ayı, Aşure ve Kerbela” 
başlıklı mesajında, Muharrem ayı-
nın Müslümanlar için dini, tarihi ve 
kültürel açıdan birçok mesaj barın-
dıran önemli bir zaman dilimi oldu-
ğunu belirtti. İslam tarihi açısından 
bir milat ve insanlık açısından bü-
yük manalar içeren hicretin Muhar-
rem ayında gerçekleştiğini bildiren 
Erbaş, aşurenin de Muharrem ayı-
nın 10. gününe geldiğini anım-
sattı. Hicret, Aşure ve Kerbela’nın 
hangi dini ve kültürel alt kimliğe 
ya da mezhebi ve meşrebi yapıya 
mensup olursa olsun bütün Müslü-
manlar için önemli ortak noktalar ve 
duygular ifade ettiğini dile getiren 
Erbaş, Hicri 61 yılının 10 Muharrem 
gününde Kerbela’da, Hz. Hüseyin 
ve çoğu Ehl-i Beyt’ten 70’den fazla 
insanın şehit edildiğini, bunun da 
Muharrem ayını bir matem ve hü-
zün mevsimine dönüştürdüğünü 
anlattı. Bugün, Kerbela’nın acısını 
yüreklerinin derinliklerinde yaşayan 
Müslümanlara düşen en hayati ve 
tarihi görevin, Kerbela’yı doğru oku-
mak, doğru anlamak ve ondan ders-
ler çıkarmak olduğunu vurgulayan 
Erbaş, “Asla tarihin acılarından yeni 
acılar üretmek ve hüzünleri yeni ha-
zanlara dönüştürmek değildir. Ker-
bela, bütün Müslümanların kalp-
lerini birleştirerek tek bir vicdana 
dönüştürmelidir. Kerbela’nın bize 
öğrettiği en büyük mesaj birlik, be-
raberlik, vahdet ve kardeşliktir. Eğer 
bu mesajı hayata dönüştürmezsek, 
İslam coğrafyasında, hüznün ve 
matemin en acılı hikayeleri yaşan-
maya devam edecektir.” ifadelerini 
kullandı.  Halep’ten Yemen’e, Gaz-
ze’den Arakan’a, İslam ülkeleri ve 
beldelerinin adeta birer Kerbela’ya 
dönüştüğünü vurgulayan Erbaş, 

mesajında şunları kaydetti:
“Geliniz aynı imanı, acıyı, özle-

mi taşıyan kalplerimizi birleştirelim. 
Yüreğimize Hz. Hüseyin’i alalım, 
gönüllerimizi birbirimize açalım, 
kollarımızı muhabbetle buluştura-
lım, Kerbela’nın hüznü kalbimizde 
kalsın, başka hüzün yaşamayalım. 
Tarihi acılarımızı, dertlerimizi, İs-
lam’ın izzet ve itibarı adına ferasetle, 
basiretle, sorumluluk ve duyarlılıkla 
ele alarak, daha iyi bir geleceğin in-
şasına katkı sunalım. Bugün İslam 
coğrafyasını Kerbela’ya dönüş-
türenler, etnik, mezhep, meşrep 
kavgalarıyla Müslümanların arası-
na tefrika sokarak bunu yapıyorlar. 
Bunun için ne adına olursa olsun, 
Müslümanlığın ortak vasfı olan ehl-i 
kıbleye karşı nefrete sebep olan, 
suçlayıcı, ötekileştiren tavır ve dav-
ranış içinde bulunmanın, iyiliğimiz 
ve geleceğimiz açısından hiçbir fay-
dasının olmadığını bilelim.”

Mesajında, Kerbela’yı anlama-
nın “Hazreti Hüseyin’i iyi tanımak” 
olduğuna da dikkati çeken Erbaş, 
bunun haksızlığın ve zulmün karşı-
sında durmak, hakkın, hukukun, öz-
gürlüğün, adaletin, vefanın, sözüne 
sadık kalmak ve erdemin yoluna baş 
koymak olduğunu aktardı. 

Erbaş, Hazreti Hüseyin’i hakkıy-
la tanıtmanın kendileri için bir görev 
olduğunu kaydederek, bütün şehit-
leri rahmetle yad ettiğini bildirdi. 
n AA

‘Gençlerimiz için 
uğraş veriyoruz’

Karatay Ticaret Odası(KTO) Karatay Üniversitesi 2017-2018 Akademik Yılı Açılış Töreni ilk ders ile 
gerçekleşti. Rektör Prof. Dr. Bayram Sade, “Biz geleceğimiz olan gençler için uğraş veriyoruz” dedi 

KTO Karatay Üniversitesi 2017-
2018 Akademik Yılı Açılış Töreni 
Sosyal Tesisler Konferans Salonu’nda 
gerçekleşti. Kur’an-ı Kerim tilavetinin 
ardından İstiklal Marşı’nın okunma-
sıyla başlayan programa, Vali Ya-
kup Canbolat,  Konya Ticaret Odası 
(KTO) Karatay Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Bayram Sade, KTO Karatay 
Üniversitesi Mütevelli Heyeti Baş-
kan Yardımcısı Dr. Bekir Aydoğan, 
Karatay Kaymakamı A. Selim Parlar,  
Konya İl Jandarma Komutanı Albay 
İsmet Cansaran, TÜMSİAD Konya 
Şube Başkanı Berdan Aktan, İpek-
yolu Sanayici ve İş Adamları Derne-
ği Başkanı Tahir Şahin, MEDİCANA 
Konya Genel Müdürü Dr. Lütfi Şim-
şek, Konya İŞKUR İl Müdürü Emrah 
Keleş, çeşitli STK’ların temsilcileri, 
akademisyenler ve öğrenciler katıldı. 
Programın açılış konuşmasını Konya 
Ticaret Odası (KTO) Karatay Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Bayram Sade 
gerçekleştirdi. 

Etkinlikte açılış konuşmasını KTO 
Karatay Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Bayram Sade yaptı.

“ÇALIŞMAK İSTEYENLER İÇİN 
ALANLARIMIZ HAZIR” 

KTO Karatay Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Bayram Sade, Türkiye’nin zor 
bir coğrafyanın içerisinde olduğunu 
söyledi ve öğrencilerin çok çalışması 
gerektiğini ifade ederek, “2016-2017 
eğitim-öğretim yılında üniversitemiz 
gelişim dönüşüm gerçekleştirirken 
ülkemizde zor şartlar içerisinden 
geçmiştir. Suriye ve Irak’ta yaşanan 
gelişmeler zor bir coğrafyada olduğu-
muzu kanıtlamaktadır. Türkiye geç-
mişte gelen vizyonu ile oyun kurma 
görevini üstlenmiş, ülkemiz olmadan 
yapılacak değişimlere karşı çıkmıştır. 
Kirli oyunları bozan Türkiye, güçlü 
duruşunu sürdürmüştür. Coğrafya-
mız her zaman mazlumların umudu 
olmuştur. Güçlü ülke olmakta güçlü 
ekonomiden geçer. Uluslararası dev-
letlerle yarışmalı bunun içinde çok 
çalışmalıyız. Üniversitemizde bu doğ-
rultu içerisinde çalışmış ve gelişim 
göstererek öğrenci sayımız 8 bine, 
akademik personel sayımız da 300’e 

çıkmıştır. Geçtiğimiz öğretim yılı içe-
risinde Türkiye’nin en modern hu-
kuk fakültesi binası hizmete açılmış 
ve yeni binalarımızın alt yapılarımız 
güçlendirilmiştir. Mevlana Kalkınma 
Ajansı’nın desteği ile üniversitemizin 
ilk binasının terası güneş kolektörleri 
ile donatılmış ve elektrik üretim en-
tegrasyonu tamamlanmıştır. Ön li-
sans  ve lisans programları 39’a lisans 
üstü program sayısı ise  20’ye yüksel-
miştir. Güçlü Türkiye olma yolunda 
yeni uygulamalar ortaya konulmuş-
tur. Merkezi Kütüphane ve serbest 
çalışma salonları vb alanlar, çalışmak 
isteyen öğrencilerimiz için hazır şe-
kilde bekliyor. 1 dil 1 insan prensibi 
gözetilmiş tam 7 dil öğrenme imkanı 
için gerekli şartlar sağlanmıştır. Öğ-
rencilerimiz için başarıyı özendirici 
tam burslarımız bulunuyor. Ayrıca 
bana bir diploma yetmez diyen öğ-
rencilerimiz için 100’ün üzerinde çift 
ana dal programı açtık. Biz geleceği-
miz olan gençler için uğraş veriyoruz. 
Çalışmak, değişmek ve gelişmek iste-
yen öğrencilerimiz yapılan etkinlikler-
le hem çalışıp hem de eğlenebilirler. 
Yeni öğretim yılının hayırlı geçmesini 
diliyorum” diye konuştu. 

“ÖĞRENCİLERİMİZE FARKLI
ALANLAR AÇIYORUZ”

KTO Karatay Üniversitesi Mü-
tevelli Heyeti Başkan Yardımcısı Dr. 
Bekir Aydoğan ise kısa sürede üniver-
sitenin büyük başarılar kazandığını 

vurgulayarak, “Konya Anadolu Türk 
tarihi adına müstesna bir şehir. İlim 
başkenti Konya, Selçuklu ve Osmanlı 
dönemlerinde önemini korumuştur. 
1251 yılında kurulan Karatay Med-
resesi’nden esinlenilerek ismini alan 
üniversitemiz tıpkı o dönemde oldu-
ğu gibi bu dönemde de insana yatırım 
yapmanın öneminin farkında olmuş-
tur. Üniversitemizin yeniden kurul-
masının üzerinden sadece 8 yıl geç-
mesine rağmen ciddi başarılar elde 
etmiş ve arzulanan hedeflere doğru 
emin adımlarla ilerlemiştir. Üniversi-
temiz bugün 6 fakülte, 2 meslek yük-
sekokulu, 1 yüksek okul, 3 enstitüden 
yürütülen 59 farklı programda Kon-
ya’nın ve ülkemize katkı sağlamıştır. 
Bu yıl ilk defa öğrenci kabul ettiğimiz 
bölümlerimizle öğrencilerimize farklı 
alanlar açıyoruz. Bu alanlara da ge-
rekli donanımları yapıyor kendimizi 
yenileyip, geliştiriyoruz. 550 kişilik 
personelden oluşan akademik, idari 
yapımızın büyük emekleri var. Ben 
emek gösteren herkese çok teşek-
kür eder, yeni eğitim-öğretim yılının 
öğrencilerimize başarılar getirmesini 
diliyorum” dedi.

Konuşmaların ardından Prof. 
Dr. Murat Çizakça tarafından “İs-
lam Dünyası’nın Problemleri” dersi 
ile üniversitede ilk ders gerçekleşti. 
Daha sonra akademik terfi töreni ile 
birlikte etkinlik sona erdi.
n UFUK KENDİRCİ

Emniyet Genel Müdürlüğü Tra-
fik Araştırma Merkezi Müdürlü-
ğünce, sürücüleri alkollü araç kul-
lanmamaları konusunda uyarmak 
amacıyla “Alkollüyken araç kullan-
ma: işte gerçekler” başlıklı infogra-
fik hazırlandı.

Kandaki alkol değerinin 0,05 
desilitrenin üzerinde olması halin-
de kaza riskinin arttığına dikkat çe-
kilerek, ilgili yasaların bu miktarın 
üzerinde araç kullanmayı yasakla-
dığı hatırlatıldı.  Alkol yasaları doğ-

rultusunda 135 ülkenin sürücüleri 
alkol testine tuttuğu belirtilerek, 
söz konusu yasaların gerektiği gibi 
uygulanmasının trafik kazalarında 
ölenlerin sayısını yüzde 20 azaltabi-
leceğine işaret edildi.

Grafikte, 89 ülkede kandaki al-
kol değeri 0,05 desilitreden yüksek 
olan sürücülerin araç kullanmasının 
yasak olduğu ancak bu ülkelerin 
sadece yüzde 21’inin ilgili yasaları 
doğru şekilde uyguladığı bildirildi.
n AA 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan

Prof. Dr. Bayram Sade

Dr. Bekir Aydoğan

Prof. Dr. Murat Çizakça
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‘Muharrem ayı birlikteliğimizi artırsın’
Selçuklu Belediye Başkanı Uğur 

İbrahim Altay, Cuma Buluşmaları 
kapsamında 1. Organize Sanayi böl-
ge sakinleri ile bir araya geldi. Baş-
kan Altay, 1. Organize Sanayi Saray 
Camii’nde kılınan namazın ardından 
vatandaşlarla sohbet etti. 

Selçuklu Belediyesi tarafından her 
hafta farklı bir lokasyonda gerçekleşen 
Cuma buluşmaları devam ediyor. Sel-
çuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’ın bu haftaki adresi 1. Organize 
Sanayi bölgesi oldu. 1. Organize Sa-
nayi Saray Camii’nde kılınan Cuma 
namazının ardından vatandaşlarla bir 
araya gelen Başkan Altay, belediye 
hizmetleriyle ilgili olarak vatandaş-
lardan gelen istek ve önerileri dinle-
di. Başkan Altay’a ziyarette Ak Parti 
Selçuklu İlçe Başkanı Mustafa Hakan 
Özer, Ak Parti Selçuklu İlçe Teşkilatı 
üyeleri, Selçuklu Belediyesi Başkan 
Yardımcıları, belediye meclis üyeleri 
ve birim müdürleri eşlik etti.

Vatandaşların Muharrem ayını ve 
Aşure Gününü kutlayan Başkan Al-
tay, “Muharrem Ayı, İslam tarihinde 
dönüm noktası olabilecek olayların ya-
şandığı önemli bir ay, paylaşmanın ve 
şükretmenin hatırlandığı kıymetli bir 
zaman dilimidir. Bu vesile ile İslami-
yet ve vatan için şehit olan tüm geç-
mişlerimizi rahmetle anıyorum. Rah-
meti ve bereketi bol olan böylesine 
güzel bir ayı idrak etmenin sevinci ve 
mutluluğu ile tüm hemşehrilerimizin 
Aşure Gününü tebrik eder, birlik, be-
raberlik ve kardeşlik duygularımızın 
daha da pekişmesine temenni ede-
rim” dedi. Belediyecilik hizmetlerinin 
yanı sıra eğitimden sağlığa, kültürel 
faaliyetlerden spora birçok alanda 
proje ürettiklerini ifade eden Başkan 
Altay, “Selçuklu Belediyesi olarak ço-
cuklarımızın, gençlerimizin yıl boyu 
spor yapmaları için gayret gösteri-
yoruz. Yaz aylarında çocuklarımıza 
hizmet eden kulübümüz Kış Spor 
Okullarında da faaliyetlerimiz devam 
ediyor. 11 Eylül’de başlayan kış spor 
okullarında kayıtlarımız devam ediyor 
ve eğitimlerimiz 7 Ekim Cumartesi 
başlayacak. Çocuklarını bizlere ema-
net eden velilerimize teşekkür ediyor, 
çocuklarımızı kış spor okullarına davet 
ediyorum. Ayrıca bu yıl Türkiye Bas-
ketbol 1. Ligi’ne yükselen Selçuklu 
Belediye Basketbol Takımımız 1 Ekim 
Pazar günü saat 16.00’da ilk maçına 
çıkıyor. Tüm hemşehrilerimizi Ulus-
lararası Spor Salonu’na davet ediyo-
rum” dedi.   n HABER MERKEZİ 

‘2023’te 3 milyon kalp 
yetersizliği hastası olacak’

Türk Kardiyoloji Derneği Başka-
nı Prof. Dr. Mahmut Şahin, “TÜİK 
tahminlerine göre 2023’te 60 yaş 
üstünde 60 milyon nüfusumuz 
olacak. Bunun da yüzde 8-10’unda 
kalp yetersizliği gelişebilme ihtimali 
olduğunu düşünürsek 1,5 milyon 
kalp yetersizliği olan yaşlı bir popü-
lasyonla karşı karşıya kalacağız. Di-
ğer yaş gruplarındaki kalp yetersiz-
liği hastalarını da eklersek 2023’te 
2,5-3 milyon gibi kalp yetersizliği 
popülasyonu ile karşı karşıya ka-
labiliriz.” dedi. Şahin, Novartis’in 
desteğiyle Türk Kardoyoloji Derneği 
tarafından, Dünya Kalp Gününde 
başlatılan “Hayatı seviyorum, kal-
bimi dinliyorum” kampanyasının 
tanıtım toplantısında yaptığı konuş-
mada, tüm dünyada en çok ölüm 
nedeni olan kalp damar hastalıkları 
ve inmenin önlenebilmesi için ya-
şam tarzının düzenlenmesi için top-
lumun bilinçlendirilmesi gerektiğini 
vurguladı. Kalp damar hastalıkları-
nın risk faktörü olarak nitelendiri-
len pek çok faktörün sonucu olarak 
ortaya çıktığını dile getiren Şahin, 
“Hareketsiz yaşam, kötü beslenme 
alışkanlıkları, sigara, yüksek tansi-
yon gibi kendi elimizde olan değiş-
tirilebilir risk etkenlerinin yanında 
bir de genetik miras olarak devraldı-
ğımız hastalığa yatkınlık durumları 
olabilir. Ama en çok kalp hastalığına 
götüren süreç kendi elimizde olup 
düzeltmediğimiz düzeltilebilir olan 
risk faktörleridir. Bu risk faktörleri-
nin normal sonucu olarak kalp da-

mar hastalıkları er ya da geç ortaya 
çıkıyor. Kalp damar hastalıklarında 
sağlanan akut dönemindeki ciddi 
tedavi başarılarına rağmen birçok 
hasta da eninde sonunda kalp yeter-
sizliği gelişiyor.” diye konuştu.

Şahin, kalp yetersizliğinin ya-
şam boyu devam eden kronik bir 
hastalık olduğunu ifade ederek, kalp 
yetersizliğinin birçok kanser türün-
den daha öldürücü olduğuna dikkati 
çekti.

Şahin, 40 yaşından sonra ya-
şam boyu kalp yetersizliği gelişme 
ihtimalinin yüzde 20 olarak tahmin 
edildiğini, toplumda görülme sık-
lığının erişkin nüfus için yüzde 2-3 
olduğunu dile getirdi. Kalp yetersiz-
liğinin yaşlanmayla arttığını hatırla-
tan Şahin, kalp yetersizliği gelişme 
oranının 70 yaşta yüzde 10’a, 80 
yaşta 15-20’ye çıktığını söyledi.

Türkiye’nin dinamik nüfusu 
olan bir ülke olmasına rağmen or-
talama yaşam süresi artıkça yaşlı 
nüfusun da arttığını belirten Şahin, 
“TÜİK tahminlerine göre 2023’te 60 
yaş üstünde 60 milyon nüfusumuz 
olacak. Bunun da yüzde 8-10’unda 
kalp yetersizliği gelişebilme ihtimali 
olduğunu düşünürsek 1,5 milyon 
kalp yetersizliği olan yaşlı bir popü-
lasyonla karşı karşıya kalacağız. Di-
ğer yaş gruplarındaki kalp yetersiz-
liği hastalarını da eklersek 2023’te 
2,5-3 milyon gibi kalp yetersizliği 
popülasyonu ile karşı karşıya kalabi-
liriz.” ifadelerini kullandı.
n AA 

Seydişehir Belediyesi tarafından yaptırılacak Eski Garaj Ticaret ve Konut Projesi’nin temeli atıldı. Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Tahir Akyürek, Seydişehir’in Büyükşehirle ilgili projelerinde takibi ve yoğun işbirliğinden dolayı Belediye Başkanı Mehmet Tutal’a teşekkür etti

27 yıllık hayal gerçekleşiyor
Seydişehir Belediyesi tarafından 

yaptırılacak Eski Garaj Ticaret ve Ko-
nut Projesi’nin temeli AK Parti Genel 
Başkan Yardımcısı Ahmet Sorgun, 
AK Parti Konya Milletvekilleri M. 
Uğur Kaleli, Hüsnüye Erdoğan, Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Tahir Ak-
yürek, Seydişehir Kaymakamı Aydın 
Erdoğan, Seydişehir Belediye Başkanı 
Mehmet Tutal ve ilçe belediye baş-
kanlarının katılımı ile atıldı. 

Seydişehir Belediyesi tarafından 
ihalesi yapılan Eski Garaj Ticaret ve 
Konut Projesi’nin temeli düzenlenen 
törenle atıldı. Törende konuşan Sey-
dişehir Belediye Başkanı Mehmet Tu-
tal, Eski Garaj Projesinin gerçekleşti-
rilmesinden duyduğu mutluluğu dile 
getirerek, “Seçim vaatlerimiz arasın-
da yer alan yaklaşık 10 bin metreka-
relik alanda kapalı ve açık otoparkı, 
iş merkezleri, konutları ve meydanı 
ile 30 milyon liralık yatırımı ilçemize 
kazandırıyoruz. Böylece ilçemizin 27 
yıllık hayalini gerçekleştirmiş oluyo-
ruz” dedi. Tutal, Seydişehir’e yapılan 
yatırımlar nedeniyle Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Tahir Akyürek’e ve mil-
letvekillerine teşekkür etti. 

İlçe Kaymakamı Aydın Erdoğan 
insanoğlunun önünde duramayacağı 
tek şeyin değişim olduğunu söyleye-
rek, Eski Garaj Projesinin ilçenin deği-
şimini etkileyeceğini belirtti. 

SEYDİŞEHİR’E KATKIDA 
BULUNMAYA GAYRET GÖSTERİYORUZ 

Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Tahir Akyürek, Seydişehir’in 
Büyükşehirle ilgili projelerinde takibi 
ve yoğun işbirliğinden dolayı Belediye 
Başkanı Mehmet Tutal’a teşekkür etti.  
Şu ana kadar Seydişehir Belediyesiyle 
birlikte Büyükşehir kaynaklarından 

100 milyon lira civarında kaynağın 
bölgeye alt yapı ve üst yapı yatırımı 
olarak harcandığını ifade eden Başkan 
Akyürek, gerek resmi caddeler, gerek 
mahalle yolları, alt yapı yatırımları, su 
ve kanalizasyon yatırımlarıyla Sey-
dişehir’e katkıda bulunmaya gayret 
gösterdiklerini kaydetti. 

ÖRNEK BİR KOMPLEKS 
HAYATA GEÇİYOR 

Seyyid Harun Veli Türbesi çev-
resinde gerçekleştirilecek düzenleme 
çalışmalarının kısa süre içinde baş-
layacağını aktaran Başkan Akyürek, 
“Seydişehir, seyyidlerin banisi olan 
bir şehirdir. Seyyid Harun Veli Tür-
besi çevresinde ilk etapta 25 bin met-
rekarelik bir alanda kamulaştırmamız 
gerçekleştirilecek. Belediyemiz hem 
bu bölgede bir değişime imza atmış 
oluyor hem de örnek bir kompleksi 

hayata geçirmiş oluyor. Ayrıca ekono-
mi olarak güçlenmesi açısından da bu 
yatırım ilçe belediyemize katkı yapa-
cak. Konya’mızın her bölgesinde bir 
tapu kaydımız var. Müslüman Türk 
milletinin tapu kayıtlarıdır buralardaki 

bu önemli değerlerimiz. Seydişehir’in 
tarihini etkileyecek bir çalışmaya imza 
atıyoruz” ifadelerini kullandı. 

AK Parti Konya Milletvekili Hüs-
nüye Erdoğan, çok değerli yatırımlara 
ve projelere imza atıldığını dile geti-

rerek, “AK Parti hükümetlerinin 14 
yıllık hizmetleri de Sayın Cumhurbaş-
kanımızın liderliğinde devam ediyor. 
84 yılda yapılamayanları biz 14-15 
yılda başardık. Sizlerin desteği ile mil-
letimizin özverili ve sağduyulu yakla-
şımları ile başardık” şeklinde konuştu. 

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 
ve Konya Milletvekili Ahmet Sorgun 
da, “2014 yılında belediye seçimleri 
için geldiğimizde bir sözümüz vardı. 
Üçlü olsun, güçlü olsun demiştik. İlçe 
Belediye Başkanımız, Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız ve hükümet. Birlik 
olsun, daha güçlü olsun dedik. O gün 
bunu dedik, bugün mahçup olmadı-
ğımızı görüyorum. Buraya gelirken 
Akören-Yalıhüyük üzerinden geldik, 
her taraf şantiye gibi. Akören-Akkise 
arası çalışmalar devam ediyor, Boz-
kır-Seydişehir arası çalışmalar devam 

ediyor. Alacabel Tüneli yapılıyor. Tı-
naztepe Tüneli, daha yetmedi hızlı 
trenimiz inşallah Antalya’dan Kon-
ya’ya, oradan Aksaray, Nevşehir, Kay-
seri’ye geçecek. İstikamet olarak yine 
bu bölgeden, Seydişehir ile Beyşehir 
arasından geçiyor” diye konuştu. 

Konuşmaların ardından protokol 
mensuplarının birlikte butona basma-
sı ile Seydişehir Eski Garaj Ticaret ve 
Konut Merkezinin ilk harcı atıldı. 

Törene AK Parti Konya Milletve-
kili Muhammet Uğur Kaleli, Selçuklu 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, Beyşehir Belediye Başkanı Mu-
rat Özaltun, Bozkır Belediye Başkanı 
İbrahim Gün, Ahırlı Belediye Başkanı 
İsa Akgül, Yalıhüyük Belediye Başka-
nı Hasan Koçer, AK Parti İlçe Başkan-
ları ve çok sayıda vatandaş katıldı.
n HABER MERKEZİ

Prof. Dr. Mahmut Şahin

Seydişehir Belediyesi tarafından ihalesi yapılan Eski Garaj Ticaret ve Konut Projesi’nin temeli düzenlenen törenle atıldı.
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Nakillerde suistimallere karşı ‘uluslararası kayıt sistemi’
Organ nakli ihtiyacının daha kolay 

karşılanabilmesi ve bu süreçte olası su-
istimallerin engellenebilmesi için dünya 
genelindeki tüm transplantasyonların 
kayıt altınarak donör takibinin yapılması 
gerektiği bildirildi.  İspanya’nın Barselo-
na kentinde düzenlenen Avrupa Organ 
Nakli Kongresi’ne (European Society 
for Organ Transplantation ESOT) katı-
lan Türkiye Organ Nakli Vakfı Yönetim 
Kurulu Üyesi Yrd. Doç. Dr. Ata Bozok-
lar, AA muhabirine yaptığı açıklamada, 
burada tüm dünyadan alandaki önemli 
profesyonellerin bir araya geldiğini ve 
organ nakline ilişkin her konunun ele 
alındığını söyledi.  Dünyada yılda 100 
binin üzerinde nakil gerçekleştirildiğini 
dile getiren Bozoklar, “Ancak bekleme 
listeleri de o kadar artıyor. Bugün Av-
rupa’da her gün yaklaşık 18 kişi organ 
beklerken yaşamını yitiriyor, 12-13 kişi 
de ABD’de hayatını kaybediyor. Tür-
kiye’de tam bir istatistik yok. Ülkelerin 

gelişmişlik düzeyi ne olursa olsun or-
gan olmadığında hastalar kaybediliyor.” 
diye konuştu.

 “Her ülke kayıt tutmalı ve dünya ile 
paylaşmalı”

Kongrede canlı vericili donörlerin 
önemine dikkat çekildiğini ve organ 
kaçakçılığının önlenebilmesi için daha 
fazla neler yapılabileceğinin ele alın-
dığını aktaran Bozoklar, tüm dünyada 
canlı vericiden yapılan nakillerin doğru 
temellere oturtulması gerektiğine işaret 
etti. 

Bozoklar, bunun için transplantas-
yon sürecinde her şeyin mutlaka kayıt 
altına alınması gerektiği görüşünü dile 
getirerek, şöyle konuştu:

“Kongrede, bu konuda her ülkenin 
kayıt tutması ve verileri tüm dünya ile 
paylaşması gerektiği tartışılarak, bu 
şekilde suistimallerin önüne geçilebile-
ceği belirtildi. Çünkü, dünya genelinde 
ölülerden temin edilen organların sayı-

ca yetersiz olması nedeniyle canlı veri-
cili nakillerin giderek artacağı açık şe-
kilde görülüyor. Bu durumda kongrede 
de insan suistimali ve usulsüz organ na-
killerinin önüne geçebilmek için bir dizi 
önlemler almak gerektiği ifade edildi. 
Bunun için işlemlerin hukuki temelle-
re dayandırılması ve tüm ameliyatların 
kayıt altına alınması gerektiği aktarıldı. 
Bunun hayata geçirilmesi halinde, tüm 
ülkelerde transplantasyon aktivitesi 
kayıt altına alınacak ve kayıtlar ülkeler 

genelinde paylaşılacak. Böylece, şeffaf-
lık da elde edilmiş olacak.” Bozoklar, 
her ülkenin kayıtları tutma konusunda 
hassasiyet göstermesi halinde denetle-
nebilirliğin de artacağını vurgulayarak, 
“Bu, suistimalleri en aza indirmenin tek 
yolu.” dedi. Türkiye’de de nakillerin ka-
yıt altına alındığını dile getiren Bozok-
lar, Sağlık Bakanlığı’nın bu alanda kayıt 
sistemine sahip olduğunu sözlerine ek-
ledi.
n AA

Birçok suçtan arandı, 
vurularak yakalandı

‘Grip, risk gruplarında
ölümcül olabilir’

Karaman’da birçok suçtan ara-
nan bir kişi, polise silah doğrultunca 
yine polise bıçak çeken arkadaşıyla 
birlikte bacağından vurularak ya-
kalandı. Olay, dün gece saat 00.30 
sıralarında merkeze bağlı Dere-
köy’deki bahçelikler arasında mey-
dana geldi. Alınan bilgiye göre, polis 
birçok suçtan aranan ve 4 yıl 10 ay 
kesinleşmiş hapis cezası bulunan 
Ö.A.’yı yakalayabilmek için geniş 
çaplı çalışma başlattı. Ö.A’nın erkek 
arkadaşlarıyla buluşacağı yönde du-
yum alan ekipler, Ö.A’nın arkadaş-
larını takibe aldı. Takip edildiklerinin 
farkında olmayan Ö.A’nın arkadaş-
ları araçlarıyla Derköy’deki bahçeler 
arasında F.T. (37) ve A.S. (27) isimli 
arkadaşlarıyla birlikte otomobil için-
de alkol alan Ö.A’nın yanına gitti. 
Takipteki polis ekipleri, Ö.A ve ya-
nındaki arkadaşlarına teslim olun 
çağrısı yaptı. Bunun üzerine elinde 
bıçak bulanan F.T ile ekiplere pom-
palı tüfek doğrultan Ö.A, bacağın-
dan vurularak yakalandı. Yaralı F.T. 

ile Ö.A, çağrılan ambulansla kaldırıl-
dıkları Karaman Devlet Hastanesi’n-
de tedavi altına alınırken, Ö.A’nın 
yanında bulunan diğer arkadaşı A.S 
ile bahçe arasından çıkan B.L. isimli 
genç kadın gözaltına alındı.

Ö.A.’yı yakalamak için çalışma 
başlatan ekipler, iddiaya göre teca-
vüz olayını da çözdü. Olayda gözal-
tına alınan B.L. isimli genç kadın, 
polise verdiği ilk ifadesinde Ö A.’nın 
kendisini zorla kaçırıp, Dereköy’de 
bir bahçede dövüp tecavüz ettiğini, 
geçen yıl da yine Ö.A. tarafından 
tecavüze uğradığını ancak ailesini 
öldürmekle tehdit ettiği ve evlerini 
kurşunladığı için şikayette bulun-
madığını iddia ettiği öğrenildi.

Karaman Devlet Hastanesi’nde 
yapılan ilk tedavisinin ardından özel 
bir hastaneye sevk edilen Ö.A.’nın 
ilk ifadesinde ise suçlamaları kabul 
etmediği ve B.L.’nin kendi istediği 
doğrultusunda ilişkiyi girdiklerini 
ileri sürdüğü öğrenildi.
n İHA 

Vali Yakup Canbolat, geçmişteki yanlış uygulamalar nedeniyle plastik torbalara doldurularak lahitlerin 
içine bırakılan Selçuklu Sultanlarına ait kemiklerin tasnif edilerek toprakla buluşturulduğunu açıkladı

Kemikler tasniflenerek
toprakla buluşturuldu

Vali Yakup Canbolat, Alaaddin 
Camii’nde devam eden restorasyon 
çalışmaları kapsamında sultanlara ait 
kemiklerin defin işlemi hakkında bil-
gi verdi. “Ulusal ve yerel basınımızda 
çıkan haberler üzerine kamuoyunu 
doğru bilgilendirmek amaçlı aşağı-
daki açıklamanın yapılması ihtiyaç ol-
muştur” diyen Vali Yakup Canbolat, 
“Konya Alâeddin Camii (Saray Camii) 
avlusunda bulunan Anadolu Selçuklu 
Sultanları Türbeleri ve mezarlarına 
geçmişteki farklı tarihlerdeki yanlış 
uygulamalar nedeniyle Selçuklu Sul-
tanlarına ait kemikler plastik torba-
lara konularak lahitlerin içerisine bı-
rakılmıştı. Valiliğimce verilen talimat 
doğrultusunda; İl Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü, Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Meram Tıp Fakültesi Adli Tıp 
birimi marifetiyle, Ülkemizde konuyla 
ilgili uzmanlardan bir heyet oluşturul-
mak suretiyle, Selçuklu Sultanları’nın 
naaşları ve kalıntıları, bilimsel usulle-
re ve verilere göre tasnif edilmiştir. 
Konu ile ilgili ileri tetkikler için bütün 
kemiklerin bilimsel tespitleri, raporla-
rı ve fotoğraflama çalışmaları, başın-

dan sonuna kadar yapılan görüntü 
kayıtları muhafaza altına alınmıştır. 
Ayrıca yapılan bu defin programı ile 
ilgili arşivleme amaçlı fotoğraf ve vi-
deo kayıtları yapılmıştır. Bu çalışma 
yapılırken Türbe içerisinde torbalarda 
bulunan kemikler üzerinde tasnif ve 
inceleme yapılmış, sair kabirler üze-
rinde bir kazı çalışması yapılmamış-
tır” ifadelerini kullandı. 

Vali Canbolat, tarihi kaynaklar da 
dikkate alınarak torbalarda bulunan 

kemikler üzerinde yapılan çalışmalar 
sonucunda şu bilgileri verdi;

1- Rükneddin Mes’ud I (1116-
1156) yaşı ve hastalığı dikkate alı-
narak uygun kemikler birleştirilerek 
kefenlendi.

2- Kılıç Arslan II (1156-1192) Si-
nostoz saptanan kemiklerin kifotik ol-
duğu bildirilen Sultan II. Kılıçarslan’a 
ait olduğu kabul edilerek diğer ileri 
yaş uygun kemikler kefenlendi.

3- GıyaseddinKeyhüsrev II (1237-

1246) yaralanması ve ileri yaş özelliği 
itibariyle uygun bulunan kemikler 
birleştirilerek kefenlendi. Ayrıca, 1-3 
yaş arasında olan 1 bebeğe ait kemik-
ler kefenlendi.

“Tarihi kayıtlar göz önünde bu-
lundurularak bütünleştirilen bu na-
aşlar Konya Müftülüğü nezaretiyle 
yeniden kefenlenmiş, Konya Valisi, 
Milletvekilleri, Garnizon Komutanı, 
Büyükşehir Belediye Başkanı,Üniver-
site Rektörleri, Siyasi Parti İl Başkan-
ları ve bazı kamu kurumlarının amir-
leri davet edilmiş, davete katılanlarla 
cenaze namazı ve akabindeki dualar-
la, kendileri için vefatlarında yaptırı-
lan türbelerindeki asıl ziyaretgâhları-
na defin ile toprakla buluşturulmaları 
sağlanmıştır” açıklamasında bulunan 
Vali Canbolat, “Selçuklu Sultanları 
Naaş ve Mezarlarının Tecdidi ile ilgili 
çalışmalar Alâeddin Camiinde sürdü-
rülen Restorasyon çalışmaları süre-
sinde, eldeki bilgi ve belgeler doğrul-
tusunda yetkili kurulların görüşlerini 
içeren ayrıntılı raporlar hazırlanacak-
tır” dedi. 
n HABER MERKEZİ

İstanbul Üniversitesi (İÜ) İstan-
bul Tıp Fakültesi İç Hastalıkları ve 
Acil Dahiliye Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Osman Erk, gribin, her yıl bü-
tün dünyada 10-20 kişiden birini 
etkilediğini, özellikle risk grupla-
rında yüksek ölüm oranına neden 
olduğunu belirterek, “Dünya Sağlık 
Örgütü verilerine göre, her yıl 250-
500 bin kişi grip ve neden olduğu 
komplikasyonlar sonucu ölmekte-
dir. Grip virüsleri zatürre, beyin, 
beyin zarı, kalp kası, orta kulak il-
tihapları ile akut bronşite neden 
olarak ölüm riskini arttırır” dedi.  
Mevsimsel değişiklikler olduğu için 
grip mevsiminin hemen başında, 
hastalığa yakalanmadan aşı olun-
masının tavsiye edildiğini belirten 
Erk, şöyle devam etti: “Grip salgını 
günümüzde daha geç başladığı ve 
mayıs sonlarına kadar devam ettiği 
için ekim sonu, kasım başı aşılama 
için idealdir. Aşının koruyucu etkisi 
6 ay kadar devam eder. Grip aşısı 
yüzde 70-90 oranında koruyucudur 
ve her yıl risk gruplarında yapılması 

gerekir. Aşı yapıldıktan 10-20 gün 
sonra bağışıklık sağlanmış olur. Her 
aşıda olduğu gibi grip aşısında da 
yüzde 100 korunma söz konusu de-
ğildir. 65 yaş üzerinde kişilerin ba-
ğışıklık sistemi tam çalışmadığı için 
aşıya yanıt yavaş ve daha az oran-
dadır. Buna rağmen 65 yaş üzerin-
de aşının çok etkili olduğu ve ölüm 
oranının belirgin derecede azalttığı 
bilinmektedir. Amerika’da herkese 
aşı yapılması önerilmekte. Ancak 
herkese grip aşısı yaptırmak uygun 
olmayabilir. Risk gruplarının aşılan-
ması yeterli ve değerlidir. Aşı yüzde 
100 koruyucu değildir. Aşıdan son-
ra ortalama iki haftalık bir sürede 
etki ortaya çıkar. Bu sürede hasta 
grip geçirebilir. Geçen grip mevsi-
minde en sık hastalık yapmış olan 
3 grip suşu Dünya Sağlık Örgütü 
tarafından saptanır ve buna yönelik 
aşı geliştirilir. Aşı sadece 3 suşa kar-
şı etkilidir. Ateşli hastalığı, yumurta 
alerjisi olanlara, 6 aydan küçük be-
beklere aşı önerilmemektedir.”
n AA

Vali Yakup Canbolat



14 30 EYLÜL 2017HABER

İhracat Ağustos’ta yüzde 12,3 arttı Vergi indirimi bugün sona eriyor
Türkiye İstatistik Kurumu 

(TÜİK) ile Gümrük ve Ticaret Ba-
kanlığı tarafından oluşturulan 
ağustos ayına ilişkin geçici dış ti-
caret istatistikleri açıklandı. Buna 
göre, ihracat ağustosta geçen yılın 
aynı ayına göre yüzde 12,3 artışla 
13 milyar 289 milyon dolara ulaş-
tı. İthalat ise yüzde 15,3 yükselişle 
19 milyar 162 milyon dolar oldu. 
Bu dönemde, dış ticaret açığı yüz-
de 22,8 artarak 4 milyar 783 mil-
yon dolardan 5 milyar 873 milyon 
dolara yükseldi. İhracatın ithalatı 
karşılama oranı, geçen yılın ağustos 
ayında yüzde 71,2 iken bu yılın aynı 
ayında yüzde 69,3’e düştü. Yılın 8 
ayında Türkiye’nin ihracatı, geçen 
yılın aynı dönemine göre yüzde 
10,8 artarak 103 milyar 323 milyon 
dolara, ithalatı ise yüzde 13,8 ar-
tışla 148 milyar 979 milyon dolara 
yükseldi. Söz konusu dönemde dış 
ticaret açığı, yüzde 21,1 artış gös-

tererek 45 milyar 656 milyon dolar 
olarak gerçekleşti. İhracatın ithalatı 
karşılama oranı yüzde 69,4 oldu. 
Almanya, 1 milyar 340 milyon do-
larla geçen ay en fazla ihracat yapı-
lan ülke oldu. Bu ülkeyi 971 milyon 
dolarla Irak, 849 milyon dolarla İn-
giltere ve 717 milyon dolarla ABD 
takip etti. İthalatta ilk sırayı 2 milyar 
116 milyon dolarla Çin aldı. Çin’i 1 
milyar 859 milyon dolarla Almanya, 

1 milyar 590 milyon dolarla Rusya 
ve 986 milyon dolarla İtalya izle-
di.  Ağustos ayına ilişkin geçici dış 
ticaret istatistiklerine göre, AB’nin 
ihracattaki payı geçen yılın ağustos 
ayında yüzde 46,5 iken bu yılın aynı 
ayında yüzde 45,3 olarak kayıtlara 
geçti. AB’ye yapılan ihracat, ağus-
tosta geçen yılın aynı ayına göre 
yüzde 9,4 arttı ve 6 milyar 26 mil-
yon dolar olarak gerçekleşti. n AA

Beyaz eşya, mobilya ile konut 
sektörlerindeki vergi indirimleri bu-
gün sona eriyor. Sektörlerde vergi 
indiriminin bitmesiyle mobilyadaki 
Katma Değer Vergisi (KDV) yeni-
den yüzde 8’den 18’e, beyaz eşya-
daki özel tüketim vergisi (ÖTV) de 
sıfırdan yüzde 6,7’ye çıkacak. 150 
metrekarenin üzerindeki konut 
teslimlerinde yüzde 8’e düşürülen 
KDV oranı da yüzde 18’e yüksele-
cek. Mart ayındaki Bakanlar Kurulu 
kararıyla tapu işlemleri üzerinden 
binde 20 oranında alınan tapu har-
cı, konut ve işyerleri için 30 Eylül’e 
kadar binde 15 olarak belirlenirken, 
bu oran ekim ayından itibaren eski 
haline dönecek. Bakanlar Kurulu 
kararları ile piyasaları canlandır-
maya yönelik tedbirler kapsamında 
bu yılın şubat ayında beyaz eşya 
ile bazı küçük ev aletlerinden alı-
nan ÖTV, 30 Nisan’a kadar sıfıra 
çekilmiş, mobilyada ise KDV oranı 

yüzde 8’e indirilmişti.  Sektördeki 
olumlu sonuçlar ve bu tedbirlerin 
devam etmesine ilişkin taleplerin 
etkisiyle söz konusu vergi indirim-
lerinin süresi 30 Eylül’e uzatılmıştı. 
Geçen yılın eylül ayında başlayıp 
2017 Mart sonunda biten konut 
teslimlerinde KDV indiriminde de 
şubat ayında süre uzatımına gidil-
mişti. Öte yandan Maliye Bakanı 
Naci Ağbal, daha önce yaptığı açık-

lamada, ekonomiyi canlandırmak 
için söz konusu vergi indirimleriyle, 
sektörlerde oluşan ivmenin dalga 
dalga diğer sektörlere de yansıdığı-
nı belirterek, “Bu sektörlerde uygu-
ladığımız geçici vergi indirimlerinin 
devam etmemesi konusunda hü-
kümet olarak kararımız var. Bunlar 
30 Eylül itibarıyla sonlanacak.” ifa-
delerini kullanmıştı.
n AA

Domates üreticisi Rusya
beklentisini artırdı

BDDK tarafından taşıt
kredisi sınırı değiştirildi

Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçı-
ları Birliği Başkanı Rıza Seyyar, Gıda, 
Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı ile 
Rusya Tarım Bakanlığı arasında do-
mates ihracatının başlaması konu-
sunda yürütülen görüşmelerin son 
derece ılımlı yönde seyrettiğini be-
lirterek, “Rusya’ya domates ihraca-
tının 1 Kasım başlayacağı yönünde 
beklenti var.” dedi. Seyyar, yaptığı 
açıklamada, ekim ayının ilk hafta-
sında Rus Tarım Bakanlığından bir 
heyetin nar bahçeleri ve işleme te-
sislerini incelemek üzere Türkiye’ye 
geleceğini söyledi. Heyetle narın 
yanı sıra domates konusunda da gö-
rüşmeler yapacaklarını ifade eden 
Seyyar, Rusya’da üretilen doma-
teslerin pahalı olduğunu ve ülkenin 
ihtiyacını karşılamadığını dile getir-
di.  Havaların soğumasıyla domates 
üretiminin azalacağına işaret eden 
Seyyar, “Rusya’da da böyle olacak-
tır. İhtiyaçlarını karşılayamayınca 
ithalat ihtiyacı doğacaktır.” dedi.  
Rusya’nın bu yılın ocak-ağustos 
döneminde yaş meyve sebze sek-
törü ihracatında 259 milyon dolarla 
en büyük ihraç pazarı konumuna 

yükseldiğine dikkati çeken Seyyar, 
domates yasağının kalkmasıyla bu 
rakamın daha da artacağını söyledi. 

“PAZAR REKABETE AÇIK OLMALI” 
Domates yasağının kaldırılması 

için yürütülen sürecin çok iyi yö-
netildiğini belirten Seyyar, “İki ülke 
arasındaki görüşmeler son derece 
ılımlı. Kesin olmamakla beraber 
Rusya’ya domates ihracatının 1 
Kasım başlayacağı yönünde bek-
lenti var. Artık uzamaması gereki-
yor. Kısa zamanda açıklanmasını 
bekliyoruz.” diye konuştu.  Seyyar, 
Rusya’nın domates alacağı firma sa-
yısını kısıtladığı yönündeki iddialarla 
ilgili soruyu yanıtlarken de bu konu-
da netleşen bir bilgi bulunmadığını, 
Rus tarafına, domates ihraç eden 
firmaların tümünün son derece 
kaliteli ürün ürettiğini anlattıklarını 
kaydetti.  Rıza Seyyar, “Pazar reka-
bete açık olmalı. Bu kısıtlamadaki 
düşünce sanırım kontrollü ürün al-
mak. Firma sayısı ne kadar az olursa 
problem yaşama ihtimalleri o kadar 
az olacak diye düşünüyor olabilir-
ler.” değerlendirmesinde bulundu.
n AA

ankacılık Düzenleme ve Denet-
leme Kurumu (BDDK) tarafından 
bankaların kredi işlemlerine ilişkin 
yönetmelikte değişiklik içeren tas-
lak yayımlandı. BDDK tarafından 
Bankaların Kredi İşlemlerine İlişkin 
Yönetmelik’te değişiklik yapılması 
amacıyla hazırlanan yönetmelik tas-
lağı, kurumun resmi sitesinden du-
yuruldu. Söz konusu taslak ile ilgili 
yönetmeliğe 31 Aralık 2013’te ekle-
nen ve taşıt kredilerine ilişkin sınır-
lamaları içeren maddede değişikliğe 
gidildi. Değişiklik kapsamında yeni 
madde, şu şekilde belirlendi: “Tüke-
ticilere, binek araç edinimi amacıyla 

kullandırılacak taşıt kredilerinde ve 
taşıt teminatlı kredilerde veya yapı-
lacak finansal kiralama işlemlerin-
de, kredi tutarının taşıtın değerine 
oranı taşıtın nihai fatura değeri 90 
bin Türk lirası ve altında olanlar için 
yüzde yetmişi aşamaz. Bu oran, ni-
hai fatura değeri 90 bin Türk lirası-
nı aşan binek araçlarda, bedelin 90 
bin Türk lirasına kadar olan kısmı 
için yüzde yetmiş, 90 bin Türk lira-
sının üstünde olan kısım için yüzde 
elli olarak uygulanır. İkinci el binek 
araçlarda taşıtın değerinin tespitin-
de kasko değeri esas alınır.” 
n AA

Başbakan Yardımcısı Mehmet Şimşek, Türkiye’de yenilenebilir enerji payının 10-12 yılda yüzde 
25’ten 32’ye yükseldiğini, bu hızla giderse yüzde 50’yi hızlı bir şekilde aşacağını bildirdi

Yenilenebilir enerjide
yatırım atağı yaşanıyor

Başbakan Yardımcısı Mehmet 
Şimşek, “İklim Değişikliğiyle Müca-
dele ve Finans Sektörü” temasıyla 
düzenlenen 5. Sürdürülebilir Finans 
Forumu’nda yaptığı konuşmada, bu 
forumun katıldığı en anlamlı etkin-
liklerden biri olduğunu söyledi.  İklim 
değişikliğinin gerçek olduğunu içsel-
leştirmek gerektiğini belirten Şimşek, 
dünyada geri dönüşü imkansız bir 
noktaya gelen muazzam bir karbon 
salımı gerçekleştiğini, bunun azaltıl-
masının şart olduğunu bildirdi. Dün-
yada her gün 10,5 milyon ton kömür, 
9,5 milyar metreküp doğalgaz, 95 
milyon varil petrol tüketildiği bilgisini 
veren Şimşek, insanlığın doğal fak-
törlerden 170 kat daha fazla tahribat 
oluşturduğuna işaret etti. 

“TÜRKİYE’DE GÜNEŞ 
ENERJİSİ MALİYETİNDE YÜZDE 
50 DÜŞÜŞ ÖNGÖRÜLÜYOR”

“Yenilenebilir enerjiye yatırım 
yapmak, sadece sosyal sorumluluk ve 
çevre bilinci için değil ekonomik ola-
rak da mantıklı. Örneğin, kapasitenin 
ciddi arttığı güneş enerjisi maliyetleri 
inanılmaz düştü. Önümüzdeki 25 yıl 
da düşmeye devam edecek. 2040 
yılına kadar güneş panellerinin ve 
güneş enerjisinin maliyeti ABD’de 
yüzde 67, Japonya’da yüzde 85’e ka-
dar düşebilecek. Türkiye’de ise yüzde 
50’lik bir düşüş öngörülüyor. Bu bile 
diğer enerji kaynaklarıyla karşılaştı-
rıldığında güneş enerjisini en ucuz 
yapacak. Yakın zamanda Konya’da 
1.000 megavatlık 7 cent’in altında bir 
ihale yaptık. Bunun yüzde 50 düştü-
ğünü düşünün. Bunun altında ekono-
mik olarak mantıklı başka bir enerji 
kaynağı yok.”

“TÜRKİYE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNİN 
SORUMLUSU DEĞİL”

Son dönemde ciddi bir ısınmanın 
söz konusu olduğu Türkiye’de de ik-
limin değiştiğine değinen Şimşek, 
“Türkiye, karbon emisyonunda, kişi 
başına satın alma gücü paritesiy-
le ürettiği gayri safi yurt içi hasılaya 
oranla 93. sırada. Yani bizim küresel 
ısınma ve iklim değişikliğine katkımız 
son derece sınırlı. Dolayısıyla Türkiye 
bunun sorumlusu değil. Ama sorum-
lusu olmamanız bu konuda ilave çaba 
göstermeyeceğiniz anlamına gelmi-
yor. Aynı gezegende olduğumuz için 
hepimize büyük bir sorumluluk düşü-
yor.” ifadelerini kullandı.
“YENİLENEBİLİR ENERJİYE MUAZZAM 

BİR YATIRIM HAMLEMİZ VAR”
Mehmet Şimşek, Türkiye’de or-

man alanlarını genişlettiklerini, ve-
rimsiz ormanları da yeniden canlan-
dırdıklarını belirterek, “Yenilenebilir 
enerjiye muazzam bir yatırım hamle-
miz var. Şu anda inşa halindeki bütün 
santrallerin yüzde 90’ı yenilenebilir. 
Dünyaya kıyasla muazzam bir çaba 
söz konusu.” dedi.  Mehmet Şimşek, 
Türkiye’de yenilenebilir enerjinin pa-
yının giderek arttığını vurgulayarak, 
“Yenilenebilir enerjinin payı bundan 
10-12 yıl önce yaklaşık yüzde 25 civa-
rındaydı. Şu anda yüzde 32’yi aşmış 
durumda. Bu hızla gidersek inşallah 
yenilenebilir enerjinin payı yüzde 
50’yi hızlı bir şekilde aşacak. Zaten 
inşa halindekilere bakarsanız yüzde 

90’ı oradan geleceği için bu resim 
hızlı bir şekilde değişecek.” görüşle-
rini aktardı.

Şimşek, Türkiye’nin dünyada Av-
rupa ile birlikte fosil yakıtları, özellikle 
benzin, motorin gibi ürünleri en çok 
vergilendiren ülkelerin başında geldi-
ğini dile getirdi.

“GLOBAL YEŞİL TAHVİL PİYASASI 
130 MİLYAR DOLARA ULAŞTI”
Şimşek, 2012’de 2,6 milyar do-

lar olan “global yeşil tahvil” denilen 
piyasa büyüklüğünün bu yıl 130 mil-
yar dolara ulaştığına işaret ederek, 
şöyle konuştu:  “Burada 50 katlık 
bir artış söz konusu ama kat edecek 
daha çok yolumuz var. Bu tahvilleri 
ticari bankalar ve şirketler çıkarıyor. 
Bu da güzel birşey. Bizim 10 trilyona 

yakın bir piyasa oluşturmamız lazım. 
Bankaların verdiği kredilerin yüzde 
5-10’unun bu alana kanalize edilmesi 
lazım. Bugün itibarıyla küresel tahvil 
piyasasının sadece yüzde 1’i çevre du-
yarlılığı yüksek olan fonlar ve onların 
çıkardığı tahvillerden oluşuyor. Bunu 
artırmamız lazım.” 5. Sürdürülebilir 
Finans Forumu’nda Sürdürülebilir 
Finansman Bildirgesi’ne imza atan 
bankaları tebrik eden Şimşek, “Bu 
önemli bir adım ama 7 banka yetmez. 
Bütün bankaların bunun altına imza 
atması gerekiyor. Çünkü dünya bir 
felaketle karşı karşıya. Biz de bu dün-
yada olduğumuza göre bankacıların 
daha yüksek bir hassasiyetle hareket 
etmeleri gerekiyor.” değerlendirme-
sinde bulundu. n AA Mehmet Şimşek



Türk Silahlı Kuvvetlerince (TSK), 
Şırnak’ın Silopi ilçesindeki Habur Sı-
nır Kapısı yakınlarında 18 Eylül’de 
başlatılan tatbikat devam ediyor. Irak 
sınırındaki Habur Sınır Kapısı’na yak-
laşık 3 kilometre uzaklıkta bulunan tır 
parkının karşısındaki alanda 7. Kolor-
du Komutanı Tümgeneral Sinan Yay-
la sevk ve idaresinde 28. Mekanize 
Tugay Komutanı Tuğgeneral Ahmet 
Kurumahmut emir komutasında yü-
rütülen tatbikat, 12’inci gününe girdi. 
Üçüncü safhasına 26 Eylül’de başla-
nan tatbikatta, geçici karargah mer-
kezinde günlerdir manevra halinde 
olan tankların bakımı yapıldı, askerle-
re tank çeviklik eğitimi verildi.

Eğitim ve bakımda Iraklı as-
kerlerin yer almadığı görüldü. Ge-
nelkurmay Başkanlığından yapılan 

bilgilendirmede, Türk Silahlı Kuvvet-
lerince 18 Eylül’den itibaren Silopi/
Habur bölgesinde icra edilen tatbi-

katın üçüncü safhasına 26 Eylül’de 
başlandığı, tatbikatın bu safhasının 
bölgeye intikal eden Irak Silahlı Kuv-

vetlerine bağlı birlik ve unsurların da 
katılımıyla birleşik olarak icra edilece-
ği bildirilmişti. n AA
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Başbakan Binali Yıldırım, “Bugün Türkiye, etrafı ateş çemberi olan bir ülke olmasına rağmen 
istikrarla, kararlılıkla 2023, Cumhuriyetimizin 100. yılına emin adımlarla ilerlemektedir” dedi

‘2023 hedefine emin 
adımlarla ilerliyoruz’

Başbakan Binali Yıldırım, Çanak-
kale Onsekiz Mart Üniversitesi’nin 
(ÇOMÜ) Akademik Yılı Açılışı ile fahri 
doktora tevcih törenine katıldı. Troia 
Kültür Merkezi’ndeki tören, saygı du-
ruşu ve İstiklal Marşı’nın okunmasıy-
la başladı. ÇOMÜ öğretim üyelerinin 
türkü dinletisinin sunulduğu tören-
de, ÇOMÜ Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Süha Özden tarafından Başba-
kan Yıldırım’ın özgeçmişi ve ÇOMÜ 
Senatosu’nun fahri doktora tevcih 
kararı okundu. Ardından ÇOMÜ Rek-
törü Prof. Dr. Yücel Acer tarafından 
Başbakan Yıldırım’a biniş giydirildi.  
Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın 2018 
yılını “Uluslararası Troia Yılı” ilan et-
tiğine değinen Yıldırım, şunları kay-
detti: “Önümüzdeki yıl Çanakkale, 
hem yurt içinden hem yurt dışından 
daha fazla ziyaretçinin uğrayacağı 
bir yer olacaktır. Tarihi yarım adaya 
bakın. Eski halini düşünün, şimdi-
ki halini düşünün. O büyük zaferi, o 
büyük direnişi bizlere miras bırakan 
ecdadımızın şanına yakışır hale ge-
tirmek boynumuzun borcuydu. Bunu 
da yaptık. Zannediyorum her yıl 18 
Mart’ta, 24-25 Nisan’da 3 milyon 
civarında ziyaretçi geliyor. Yurdun 
her köşesinden geliyor, Hakkari’den, 
Sinop’tan, Edirne’den, Van’dan ge-
liyor. Niye geliyor? Çünkü bir kah-
ramanlık destanının yazıldığı yerdir. 
Bu neyi kazandırdı bize? Bu bize milli 
duygularımızın yaşatılması, toprak 
bütünlüğümüzün vatanıyla milletiy-
le ülkesiyle bağımsız bir cumhuriyet 
olduğumuzun ve hiçbir yıkıcı akımın 
ve faaliyetin bizi bu prensipten, bu 
ilkelerimizden vazgeçiremeyeceği-
nin dünyaya açık ilanıdır. Ülke aidi-
yet duygusunun yaşatılmasıdır. Bu 
başarılmıştır. Bugün Türkiye, etrafı 
ateş çemberi olan bir ülke olmasına 
rağmen, istikrarla kararlılıkla 2023, 
Cumhuriyetimizin 100. yılına emin 
adımlarla ilerlemektedir. Yakın tari-
himizde bu kadar önemi olan Çanak-
kale’nin, hak ettiği konuma gelmesi 
gerekirdi, buna ihtiyaç vardı.”

 “EN AĞIR CEZAYI 
MUTLAKA ALACAKLARDIR”

Türkiye’nin aynı anda 3 terör 
örgütüyle mücadele eden tek ülke 
olduğunu, 15 Temmuz alçak darbe 
girişiminin arkasında FETÖ terör ör-
gütünün olduğunu, bu örgütün 15 
Temmuz’dan sonra artık tam anla-
mıyla açığa ve gerçek niyetlerinin or-
taya çıktığını anlattı. 250 şehit, 2 bin 
194 gazi olan, adeta bir savaş sonucu 

bağımsızlığın ve demokrasinin kaza-
nıldığı bir sürecin arkasından hukuk 
içerisinde bu alçak örgütle müca-
delenin tüm hızıyla devam ettiğini 
dile getiren Yıldırım, “Her ne kadar 
mahkemelerde tiyatro oynasalar da 
yargıyı yanıltmaya gayret etseler de 
terörist başının gönderdiği rüya tabir-
lerine göre rollerini oynasalar da hiç 
bir faydası yok. Hukukun içerisinde 
hak ettikleri en ağır cezayı mutlaka 
alacaklardır. Şehitlerimizin kanı yerde 
kalmayacak, gazilerimizin ahı yerini 
bulacak ve bunlar gerekli şekilde ce-
zalandırılacak. Ben rektörümüzü teb-
rik ediyorum. Burası onların üslendiği 
önemli merkezlerden biriydi. Kararlı 
bir mücadele sonucu şimdi görüyo-
rum ki burada bu mikrop temizlenme 
noktasına gelmiş.” diye konuştu. Üni-
versitelerin bir ülkenin gelişmesi için 
vazgeçilmez kurumlar olduğunu, 3 
katlı entegral, diferansiyal denklem-
lerin öğrenilebileceğini ancak bunları 
öğrenmenin tek başına bir işe yara-
mayacağını belirten Yıldırım, şöyle 
devam etti: “Bunlardan çıkaracağınız 
sonuçlar önemlidir. Bir olaya bakışı-
nızın açısı ne kadar çok genişlemişse, 
ne kadar çok muhakeme yeteneği 
kazanmışsanız, ne kadar sorunları 
analitik düşünebiliyorsanız... Eğer 
bu ve buna benzer FETÖ gibi bölücü 
terör örgütleri gibi, marjinal, mark-
sist, lenist örgütler gibi bölücü yıkıcı 
faaliyetlerin etkisinde kalmıyorsanız, 
o zaman üniversite size hak ettiğiniz 
bilimi, bilgiyi veriyor demektir. Bir 
bakıyorsunuz hiçbir birikimi olma-
yan, diploması olmayan bir adamın 

etrafında üniversite okumuş, profe-
sör olmuş adamlar fırıl fırıl dönüyor. 
Yarım bıraktığı ekmeği kapıp yemek 
için birbiriyle kavga ediyorlar. Taba-
ğında bıraktığı yemek için birbirlerine 
giriyorlar. Akla ziyan bir iştir. Böyle 
bir şey olur mu değerli kardeşlerim. 
Allah akıl, fikir vermiş, Allah bize en-
gin bir muhakeme kabiliyeti vermiş. 
Tabii inancımız var, inanacağız ama 
inancımızın istismar edilmesine, kul-
lanılmasına, belirli kötü niyetli örgüt-
lere değerlerimizi satmayacağız. Ka-
falarımızı kiraya vermeyeceğiz. Bizim 
sahip olduğumuz değerler bize yeter. 
Nedir o değerlerimiz? Tek millet, tek 
bayrak, tek vatan, tek devlet. Bu bize 
yeter, başka bir şeye ihtiyacımız yok. 
Birliğimiz, beraberliğimiz, toprak bü-
tünlüğümüz, kardeşliğimiz.”

KUZEY IRAK’TAKİ REFERANDUM
Yıldırım, Kuzey Irak’taki referan-

duma ilişkin de şu değerlendirmeleri 
yaptı: “Kuzey Irak’ta bir referandum 
oldu. Efendim işte ‘orada Kürtler’in 
daha iyi şartlarda yaşamasına niye 
karşı çıkıyorsunuz?’ Kim vadediyor? 
Oradaki Kürtler’in daha iyi şartlarda 
yaşayacağını kim söylüyor? O re-
ferandumu bütün dünyaya inatla, 
Türkiye’nin ikazlarına inatla, Irak 
merkezi hükümetinin açıkça karşı 
çıkmasına, İran’ın, komşu ülkelerin 
karşı çıkmasına rağmen inatla yap-
mak isteyen, yapan bu yöneticilerin 
orada yaşayan Kürtler’i, Araplar’ı, 
Türkmenler’i, Asuriler’i, Ezidiler’i, 
Keldaniler’i düşündüğünü mü zan-
nediyorsunuz? Kendi ikbal hırsları 
için, kendi iktidarlarının devamı için 

milyonlarca insanı maceraya sürük-
lemede tereddüt etmediler. Asıl so-
runlar bundan sonra başlıyor. Düşü-
nün orada bağımsız, yapay bir devlet. 
Kuzey, güney, doğu kapalı, Suriye de 
kapalı. Ne yapacak, nerede nefes ala-
cak? Çok kısa sürede o insanlar, en 
önce onların karşısına çıkacak. Teba-
andaki ahaline bir şey yaparken ken-
dini düşünmeyeceksin. Onların gele-
ceğini düşüneceksin. Zaten bugüne 
kadar DEAŞ’tan, PKK’dan, çeşitli 
Irak’taki darbelerden, işgallerden her 
türlü ezayı cezayı çekmiş bu insanlar. 
Yetmedi mi? Şimdi bir bela da siz ih-
tiraslarınıza kurban giderek bunlara 
reva görüyorsunuz.” Yıldırım, Kürt 
kardeşleriyle hiçbir problem olmadı-
ğını, Türkiye’de Kürt’üyle, Türküyle, 
Laz’ıyla, Çerkez’iyle, her mezhep ve 
meşrepten vatandaşla bir, beraber 
ve kardeş olunduğunu, 80 milyonun 
birlikte Türkiye olduğunu aktararak, 
aynı şekilde Irak’ta, Suriye’de yaşa-
yan Kürt ve Türkmenler ile Araplar’ın 
da dindaş ve komşu olduğunu dile 
getirdi.

Ayrılık ateşini yakanların, bölge-
deki sorunların çözümü için değil, 
sorunların daha da büyümesi için en 
önemli yanlışı yapanlar olduğuna dik-
kati çeken Yıldırım, “Bizim derdimiz 
bunlar. Hiçbir şekilde orada yaşayan 
insanlara, sivillere bunun bedelini 
ödetmeyeceğiz. Alacağımız her türlü 
tedbir bu yanlışı yapanlara karşı ola-
cak. Hiçbir zaman masum halka karşı 
bir tedbir bizim şanımıza da yakış-
maz, geçmişimize de yakışmaz, gele-
ceğimize de yakışmaz.” dedi.

“TÜRKİYE’YE DEĞEN OY 
KAYBEDİYOR”

Başbakan Yıldırım, Türkiye’nin 
ikinci büyük mücadelesinin bölücü 
terör örgütü PKK olduğunu, bugün 
yine şehitler verildiğini belirterek, şe-
hitlere Allah’tan rahmet, gazilere ve 
yaralılara şifa diledi. Yıldırım, “Şunu 
büyük bir rahatlıkla söylerim ki son 
iki yıldır yaptığımız mücadele sonu-
cu terör örgütü belini doğrultamaz 
hale gelmiştir. Çok değil iki yıl önce 
bir yılda dağa götürdükleri genç sa-
yısı 3 binin üzerindeydi. Şu anda bu 
sayı onun altında. Götüremiyorlar. 
Çünkü gençler gördüler, çıkmaz yolu 
da gördüler, geleceği de gördüler. 
Gelecek Türkiye’de, gelecek Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 80 milyonuyla bir ve 
beraber olmasıdır. Bunu gördü.” diye 
konuştu. 
n AA

‘Erbakan’ın ömrü ‘İslam 
Birliği’ mücadelesiyle geçti’

Araştırmacı yazar ve Saadet 
Partisi Genel Sekreteri Tacettin Çe-
tinkaya, 54. Hükümetin Başbakanı 
Prof. Dr. Necmettin Erbakan’ın 50 
yıllık siyasi hayatında yapmış oldu-
ğu konuşma, konferans, görüşme 
ve ziyaretlerini “İslam Birliği - Prof. 
Dr. Necmettin Erbakan” adlı eserde 
bir araya getirdi. “İslam Birliği” kita-
bı ve Necmettin Erbakan’ın hayatı-
na ilişkin AA muhabirine açıklama 
yapan Çetinkaya, Erbakan’ın “İslam 
Birliği” ile ilgili çabalarını dikkatlere 
sunmak istediklerini söyledi. Çetin-
kaya, Türkiye’nin ve İslam dünya-
sının geldiği süreçte terör, vekalet 
ve vesayet savaşlarının olduğunu 
belirterek, bunun neticesinde Müs-
lümanların katledildiğini ve göçe 
zorlandığını dile getirdi. Müslüman 
ülkelerin parçalandığına işaret eden 
Tacettin Çetinkaya, şöyle devam 
etti: “Üst akıl olarak ifade edilen kü-
resel ırkçı emperyalistler, planlarını 
ve niyetlerini açık açık ortaya koy-
maktan da çekinmiyor. Bir tarafta 
ırkçı, despot, zalim, gücüne güve-
nen bir zihniyet var, diğer tarafta 
da İslamın hak anlayışı var. İslam 
adil bir dünya vadediyor, sevgiyi, 
merhameti ve saadeti bütün insan-
lık için istiyor. Kadim İslam mede-
niyetinin uygulamaları var. Milli 
Görüş Hareketi’nin lideri Prof. Dr. 
Necmettin Erbakan Hocamız, siya-
si hayatı boyunca bu zihniyetlerle 
uğraştı. Müslümanları bir araya 
getirmek için yoğun bir çaba ortaya 
koydu. Öngörüsüyle bu günlerdeki 
manzaraya dikkati çekmişti. Bütün 
bunları kitaplaştırarak, derleyip to-
parlamak istedik.” Çetinkaya, ama-
cının Erbakan’ın “İslam Birliği”ni 
gençlere ulaştırmak olduğunu kay-
dederek, “Özellikle siyaset ve dev-
let adamlarımızın dikkatini çekmek 
istedik. Hocamızın bütün ömrü, bu 
mücadeleyle geçti. Çünkü burada 
ciddi bir devlet tecrübesi var. Tari-
hin yeniden tekerrürüne fırsat ver-
memek lazım.” değerlendirmesinde 
bulundu.

“TÜRK SİYASİ HAYATINI İYİ 
TANIMAMIZ GEREKİYOR”

Prof. Dr. Necmettin Erbakan’ın, 
ömrü boyunca “İslam Birliği” ve 
“D8”in önemiyle yetiştirdiği bir nesil 
olduğunu fakat genç neslin bundan 

yeterince haberdar olmadığını ifade 
eden Tacettin Çetinkaya, “Gençleri-
mize özellikle yakın tarihimizi, 1. ve 
2. Dünya Savaşlarını, Osmanlı’nın 
yıkılışındaki ihanet planlarını, son-
rasında da tek parti ve çok partili 
döneme geçişleri iyi anlatmak gere-
kiyor.” ifadesini kullandı. Çetinkaya, 
hazırladıkları kitabı devlet erkanına 
hediye etmek istediklerini aktara-
rak, şunları söyledi: “Ülkemizin geri 
kalmasındaki ihanet planlarına bile-
rek ya da bilmeyerek alet olanları ve 
Türk siyasi hayatını iyi tanımamız 
gerekiyor. Gençlerimize tarih şuuru 
vermek gerekiyor. Sağlam duru-
şuyla Erbakan Hocamız, önemli bir 
lider ve rol modeldir. Onu iyi tanıyıp 
önerilerine sahip çıkılmalı. Bunun 
için de bu tür yayınlar önem kaza-
nıyor.” Ekonomik ve Sosyal Araştır-
malar Merkezi (ESAM) adına kitabı 
basarak Hocamıza arzetmiştim. Bu 
benim için bir onur oldu. Vefatından 
sonra da ‘Erbakan Külliyatı’nı bastık. 
Bu kitapların tarihe not düşülmesi, 
nesillerimize doğru bilgilerin akta-
rılması ve araştırmacılar için kaynak 
teşkil etmesi açısından çok önemli 
olduğunu düşünüyorum.” şeklinde 
konuştu. Dava yolculuğunda Erba-
kan’a arkadaşlık ettiğini hatırlatan 
Çetinkaya, “Erbakan Hocamız sağ-
lığında ‘Yeni Bir Dünya ve Adil Dü-
zen’ kitabının yayına hazırlanması 
talimatını bana vermişti. 
n AA

TSK tarafından Şırnak’ın Silopi ilçesindeki Habur Sınır Kapısı yakınlarında 18 Eylül’de başlatılan tatbikat sürüyor. Geçici 
karargah merkezinde günlerdir manevra halinde olan tankların bakımı yapıldı, askerlere tank çeviklik eğitimi verildi

‘Sınır’ tatbikatı sürüyor

Başbakan Binali Yıldırım ÇOMÜ Akademik Yılı Açılışı ile 
fahri doktora tevcih töreninde gündemi değerlendirdi.

Tacettin Çetinkaya
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Yemen, tarihteki en büyük salgınla savaşıyor IKBY yönetimi kafa tutmaya devam ediyor!
Yemen’deki kolera salgınının 

tarihteki en büyük salgın olduğunu 
açıklandı

İnsani yardım kuruluşu Oxfam, 
Yemen’deki kolera salgınının tarih-
teki en büyük salgın olduğunu açık-
ladı. Uluslararası insani yardım ku-
ruluşu Oxfam, geçen nisan ayından 
bu yana ülkeyi etkisi altına alan ko-
lera salgınının “tarihteki en büyük 
salgın” olduğunu duyurdu. Oxfam, 
internet sitesinden yaptığı yazılı 
açıklamada, “27 Nisan’dan bu yana 
hastalık nedeniyle ölenlerin sayısı 2 
bin 100’ü aştı, 755 bin şüpheli vaka 
tespit edildi. Bu, tarih boyunca kay-
dedilen en yüksek rakam.” ifadesi 
kullanıldı. Açıklamada, şüpheli vaka 
sayılarının kasım ayına kadar 1 mil-
yon kişiye ulaşabileceği uyarısı ya-
pıldı. Oxfam’ın İnsani Yardım Mü-
dür Yardımcısı Nigel Timmins ise 
açıklamada, Yemen’de dünyadaki 
en büyük insani krizin yaşandığını 

kaydetti. Timmins, Yemen krizi-

nin gittikçe kötüleştiğine ve ülke-

de 2 yılı aşkın süredir devam eden 

savaşın koleranın yayılması için 

benzersiz bir ortam hazırladığına 

dikkati çekti. Dünya Sağlık Örgütü-

nün (DSÖ) önceki gün yayımladığı 
raporda, kolera salgınının ortaya 
çıktığı 27 Nisan’dan bu yana ülke 
genelinde 745 bin 205 şüpheli vaka 
görüldüğü ve salgın nedeniyle 2 bin 
119 kişinin öldüğü belirtilmişti.
n AA

Irak Kürt Bölgesel Yö-
netimi (IKBY) Bakanlar 
Kurulu’nun gayrimeşru re-
ferandumdan dolayı Irak 
Parlamentosu tarafından 
çıkarılan kararları reddettiği 
bildirildi. 

IKBY’nin başkanlık ofi-
sinden yapılan açıklamada, 
Başbakan Neçirvan Barza-
ni’nin başkanlık ettiği Ba-
kanlar Kurulu toplantısında, 
dün Irak Parlamentosu ta-
rafından Erbil’in gayrimeşru 
referandumu sebebiyle çıka-
rılan kararların ele alındığı ve 
bunların tamamen anayasaya aykı-
rı olduğu ifade edildi.  

Açıklamada, Bağdat’ın yarın-
dan itibaren tüm havalimanları ve 
sınır kapılarının kendilerine teslim 
edilmesi kararının anayasaya aykırı 
olduğu iddia edilerek, şunlar kay-
dedildi: “Bu karar, anayasaya ve 

yasalara tamamen aykırıdır. Ulusla-
rarası Chicago Havacılık anlaşması, 
havalimanlarının siyasi anlaşmaz-
lık nedeniyle kapatılıp, tüm halkın 
cezalandırılmasının yanlış olduğu 
hükmünü içeriyor.” Irak Parla-
mentosu, dün Başbakan Haydar 
el-İbadi’nin de katıldığı oturumda, 
IKBY’nin 25 Eylül’deki gayrimeşru 

referandumuna karşı bir dizi karar 
almıştı. Bunların başında IKBY’deki 
tüm havayolları ve sınır kapılarının 
Irak merkezi hükümetine teslim 
edilmesiyle Kerkük ve diğer tar-
tışmalı bölgelerden Peşmerge’nin 
çekilip, Irak ordusunun yerleşmesi 
gibi kararlar yer alıyor.
n AA

Myanmar’da 1970’lerden bu yana zulüm ve sistematik baskıya uğrayan Arakanlı Müslümanların 
yüzde 80’den fazlası, bu ülkedeki topraklarını terk ederek bölge ülkelerine göç etti

Müslümanlara yönelik
etnik temizlik sürüyor!

Myanmar’da 1970’lerden bu 
yana zulüm ve sistematik baskıya uğ-
rayan Arakanlı Müslümanların yüzde 
80’den fazlası, bu ülkedeki toprakla-
rını terk ederek bölge ülkelerine göç 
etti. Birleşmiş Milletler Mülteciler 
Yüksek Komiserliği (BMMYK) Sözcü-
sü Duniya Aslam Khan’ın açıklaması-
na göre, Arakan’da son zamanlarda 
yaşanan şiddet olayları nedeniyle 25 
Ağustos’tan bu yana 500 binden fazla 
Arakanlı Müslüman Bangladeş’e geç-
ti. Myanmar yönetimleri tarafından 
Bangladeş’ten gelen göçmenler ola-
rak görülen Arakanlı Müslümanlar, 
resmi belgelerde “Bengalli” olarak 
adlandırılıyor.  Ülkede 1982’de kabul 
edilen yasayla vatandaşlık haklarını 
kaybeden ve “devletsiz” sayılan Ara-
kanlı Müslümanlar, BM tarafından 
“en çok eziyet gören dini azınlıklar-
dan biri” kabul ediliyor, hem şiddet 
olaylarına hem de yasal, ekonomik ve 
toplumsal ayrımcılığa maruz kalıyor. 
Farklı 135 etnik grubun resmi olarak 
tanındığı ülkede fanatik Budistler, 
Arakanlı Müslümanların resmen ta-
nınmasına karşı çıkıyor.

Arakan eyaletinde 2012’de Bu-
distler ile Müslümanlar arasında çıkan 
çatışmalar, Arakanlı Müslümanların 
dramını gözler önüne serdi. Olaylarda 
çoğu Müslüman binlerce kişi yaşamı-
nı yitirdi, yüzlerce ev ve iş yeri ateşe 
verildi. 

Arakanlı Müslümanlar, geçen yıl 
ekim ayında eyalette bazı polis kontrol 
noktalarına yapılan saldırıların ardın-
dan Myanmar ordusunun başlattığı 
operasyonlarda şiddete ve ağır insan 
hakları ihlallerine maruz kaldı. Ope-
rasyonların ana hedefi siviller oldu.

MYANMAR’DAN BÜYÜK KAÇIŞ
Uzun yıllardır sistematik baskı-

lar nedeniyle Arakanlı Müslümanlar, 
dönem dönem can güvenliklerini 
sağlamak ve hayata tutunmak adına 
göç yoluna düşerek bölge ülkelere sı-
ğınıyor.  Uluslararası Göç Örgütü ve 
bölge ülkelerindeki yetkililerin açıkla-
malarından derlenen tahmini verilere 
göre, 1970’lerden 2017 başına kadar 
1 milyon 100 binden fazla Arakanlı 
Müslüman topraklarını terk etmek 
zorunda kaldı. Bu dönemde Arakanlı 
Müslümanlardan 400 bini Bangla-
deş’e, 300 binden fazlası Pakistan’a, 
300 bini Suudi Arabistan’a, 55 bini 
diğer Körfez ülkelerine, 100 binden 
fazlası Malezya başta olmak üzere 
Asya Pasifik ülkelerine ve 10 bini Hin-
distan’a yasal ya da yasa dışı yollardan 
göç etti.

KALANLAR DA BARINAMADI
Avrupa Birliği (AB) Komisyonu-

na bağlı Avrupa Sivil Koruma ve İn-

sani Yardım Genel Müdürlüğünün 
“Rohingya Krizi” başlıklı raporuna 
göre, 2017 başında Arakan’da tah-
mini Müslüman nüfus 800 bindi.  25 
Ağustos 2017 tarihi, Arakanlı Müs-
lümanlar açısından dönüm noktası 
oldu.  Arakan’daki sınır karakolları-
na düzenlenen eş zamanlı saldırıları 
gerekçe gösteren Myanmar ordusu 
ve fanatik Budistler kitlesel şiddet 
eylemlerini başlattı. Uluslararası Göç 
Örgütünün açıkladığı son verilere 
göre, 25 Ağustos’tan bu yana 500 
bin Arakanlı Müslüman Bangladeş’e 
geçti. Böylece Bangladeş’teki Arakan-
lı Müslümanların sayısı 900 bini aştı.

ETNİK TEMİZLİK ARAKANLI MÜSLÜ-
MANLARIN YÜZDE 84’ÜNÜ KAÇIRDI

Bangladeş’e son geçişlerin ar-
dından Arakanlı Müslümanların 1 
milyon 600 bin kadarının bölge ülke-
lerinde, 300 bininin hala Arakan’da 
bulunduğu tahmin ediliyor. Bu verile-
re göre, 1970’lerden bu yana yaklaşık 

1,9 milyonluk Arakanlı Müslümanın 
yüzde 84’ü Myanmar’ı terk ederken 
eyalette geriye sadece yüzde 16’lık 
bölümü kaldı. Rakamlar, Arakanlı 
Müslümanların etnik temizlikle karşı 
karşıya olduğunu gösteriyor.
KAÇIŞLAR SIRASINDA TEKNE KAZALA-

RI YAŞANIYOR
Uluslararası Göç Örgütü (IOM) 

Sözcüsü Joel Millman, Birleşmiş Mil-
letler (BM) Cenevre Ofisi’nde düzen-
lenen basın toplantısında, 25 Ağus-
tos’tan bu yana Myanmar’daki şiddet 
olaylarından kaçarak Bangladeş’e 
sığınan Arakanlı Müslümanların sa-
yısının 518 bine ulaştığını belirtti. 
Millman, Arakan’dan Bangladeş’e 
geçmeye çalışan Müslümanları taşı-
yan bir teknenin önceki gün Bengal 
Körfezi’nde alabora olduğunu ve 8 
cesedin daha tespit edilmesiyle ölü 
sayısının 23’e yükseldiğini aktardı.  
Teknedeki 17 kişinin kurtarıldığını 
anlatan Millman, “40 kişinin halen 
kayıp olduğunu ve ölü sayısının 63’e 
çıkmasından endişe ettiklerini” dile 
getirdi. Kapasitesinin üzerinde insan 
taşıdığı için batan teknedeki 15 kişi-
nin cansız bedenine dün ulaşıldığını 
anımsatan Millman, arama kurtarma 
çalışmalarının sürdüğünü kaydetti.
KAMPLARDAKİ ÇOCUK SAYISI 300 BİN

Birleşmiş Milletler Çocuklara 
Yardım Fonu (UNICEF) Sözcüsü Ch-
ristophe Boulierac ise kamplardaki 
sığınmacıların 300 binini çocukların 
oluşturduğunu tahmin ettiklerini söy-
ledi. Boulierac, UNICEF olarak insani 
yardımları sürdürdüklerini ancak te-
miz su eksikliğinden dolayı bölgede 
bulaşıcı hastalıkların yayılmasından 
endişe duyduklarını ifade etti.  n AA

Fırat Kalkanı bölgesinde 
okullar 1 Ekim’de açılıyor

Esad rejimi çatışmasızlık
bölgelerine saldırıyor!

Suriye’nin kuzeyinde Fırat Kal-
kanı Harekatı ile terör örgütlerinden 
temizlenen bölgede Milli Eğitim 
Bakanlığı ve Türk yardım kuruluş-
larının desteğiyle onarılan okullar 
1 Ekim’de açılacak. Milli Eğitim Ba-
kanlığı ile bazı Türk yardım kuruluş-
ları, terör örgütü DEAŞ’ın bombalı 
ve Esed rejiminin hava saldırıların-
da hasar gören 450 okulun onarımı-
na destek verdi. Bir süre önce ona-
rım tamamlandı. Türkiye sınırında 
Halep iline bağlı Azez ve Mare il-
çelerindeki okullar, muhaliflerin 
oluşturduğu geçici hükümete bağlı 
yerel meclis ve eğitim müdürlükle-
rince idare ediliyor. Milli Eğitim Ba-
kanlığı Hayat Boyu Öğrenme Genel 
Müdürü Ali Rıza Altunel, AA muha-
birine yaptığı açıklamada, ‘’Geçen 
yıl eğitime başlayan Fırat Kalkanı 
Harekatı bölgesinde eğitim-öğretim 
çalışması 411 okulda devam ediyor. 
Geçen yıl yaklaşık 3 bin 600 öğret-
men, idareci ve hizmetliyle beraber 
4 bin personel çalıştırdık. Bu sene 
rakamlar arttı.’’ dedi. Altunel, ‘’Ona-
rım çalışması devam eden yaklaşık 
200 okul daha var. Yıkılmış olan ve 
yeniden inşa edilmesi gereken okul-
larımız da var. 20’ye yakın okulun 
onarımı daha tamamlanmış olacak. 
1 Ekim’de (onarımını bu sene ta-
mamlanan ve geçen seneden faal 
olan okullarla birlikte) 450 okul ve 
5 bin 200 öğretmenle, eğitim-öğ-
retim başlayacak.” dedi. Okulların 

su ve elektrik sorunlarını enerji 
bakanlığı ile görüşecek çözmeye 
çalıştıklarını dile getiren Altunel, 
“300’e yakın jeneratör temin ederek 
okulların elektrik sorununu çözmek 
istiyoruz. Sağlanan jeneratörlerle 
su pompalarını çalıştırarak suyu da 
temin edecekler.” ifadelerini kullan-
dı. Altunel, Suriyeli öğretmenlere 
Türkiye’de pedagojik formasyon 
verdiklerini belirterek, ‘’Eğitim yö-
netimi, öğretim teknikleri gibi ders-
ler vererek öğretmenleri yetiştirdik. 
Daha sonra bu öğretmenleri sıkı bir 
sınava aldık. Bu sınava 5 bin 886 
öğretmen girmiş oldu. Bunlardan 
5 bin 200 öğretmen sınavda başa-
rılı oldu ve istihdama hak kazandı.” 
diye konuştu. Eğitimin en temel pa-
rametresinin müfredat olduğunun 
altını çizen Altunel, şöyle devam 
etti: ‘’Bizim bölgeye mahsus olmak 
üzere program geliştirme, materyal 
geliştirme çalışmamız söz konusu. 
Tabii bu uzun soluklu bir çalışmadır. 
Mevcut Suriye hükümetinin müfre-
datını, ders kitaplarını aldık, incele-
dik. Eksik olan ders kitaplarını da bir 
ay içerisinde baskılarını tamamlayıp 
öğrencilere takdim etmiş olacağız. 
Burada eğitime ulaşamayan çocuk-
ları, kendi öz evladımız gibi düşünü-
yorum. Yetim, garip, vatansız, evi 
tarumar olmuş bir bölgenin evladı-
nın yapması gereken kendisini iyi 
yetiştirerek ülkesine sahip çıkmak-
tır.”  n AA

Suriye’de muhaliflerin kont-
rolündeki İdlib ve Doğu Guta’daki 
“çatışmasızlık bölgeleri”ne düzenle-
nen hava ve topçu saldırılarında en 
az 14 sivil öldü. İdlib’teki AA mu-
habirinin bildirdiğine göre, İdlib’in 
güneyindeki Cisr eş Şuğur bölgesi, 
Maret Numan, Etarib ilçeleri, Bida-
me, Hiyiş, Baara, Urem el-Kübra ve 
Killi beldeleri, Habbit, Şinen, Şillef, 
Kefer Celis, Temeniye, Tel Merdik 
ve (Dürzi nüfusun yaşadığı) Korkan-
ya köyü hava saldırılarına uğradı. 

Bidame’de 1, Temeniye’de 3, Urem 
el-Kübra’da 3 ve Kefer Celis’te 1 si-
vil öldü. Başkent Şam’da rejimin as-
keri kuşatmasındaki Doğu Guta böl-
gesine de saldırılar sürüyor. Beşşar 
Esed rejiminin Doğu Guta’daki Beyt 
Seva beldesine açtığı topçu ateşin-
de 6 sivil yaşamını yitirdi. Saldırı al-
tındaki İdlib ve Doğu Guta, Astana 
toplantılarında Türkiye, Rusya ve 
İran tarafından “çatışmasızlık böl-
gesi” olarak belirlenmişti.
n AA Arakan’dan Bangladeş’e geçmeye çalışan Müslümanları taşıyan tekneler alabora oluyor ve onlarca Arakanlı hayatını kaybediyor. 

Bangladeş’e son geçişlerin ardından Arakanlı Müslümanların 1 milyon 600 bin 
kadarının bölge ülkelerinde, 300 bininin hala Arakan’da bulunduğu tahmin ediliyor.
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Mevlana’nın doğum yıldönümü etkinlikleri kapsamında düzenlenen 14’üncü Konya Uluslararası Mistik Müzik Festivali, yoğun katılımla devam ediyor. 
Farklı kültürleri Konya’da buluşturan festival, aynı zamanda şehrin tanıtımına da katkı sunuyor. İzleyiciler festival ile Konya’nın gelişmişliğine vurgu yapıyor 

Hem kültürleri hem 
de Konya’yı tanıtıyor

İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü 
tarafından Konya’da her yıl gelenek-
sel olarak düzenlenen 14. Uluslararası 
Mistik Müzik Festivali’nin 7. gününde 
Mahsa-Marjan Vahdat ve Coşkun 
Karademir’in “Eski Kökler, Yeni Yap-
raklar” temalı konseri gerçekleşti. 
Mevlana Kültür Merkezi Sultan Veled 
Salonu’ndaki etkinliğe katılım yoğun 
oldu. Konseri izleyenler, “Sahne ve 
gösteri kalitesi çok yüksek. Konya 
gerçekten büyük ve gelişmiş bir şehir 
konumunda” ifadeleri ile memnuni-
yetlerini dile getirdi. 

“Birkaç yıl önce dünyadaki büyük 
kültür ve müzik lobilerinin,dünyanın 
en önemli mistik müzik festivalle-
rinden biri olarak belirlediği Konya 
Mistik Müzik Festivali, artık dünyanın 
hemen her yerinde bilinmekte, ken-
di alanındaki büyük organizasyon-
larla yarışmaktadır” diyen İl Kültür 
Turizm Müdürü Abdüssettar Yarar,  
“22-30 Eylül tarihleri,uzun bir süre-
dir Türkiye’deki kültür ajandalarında 
da Konya’ya ayrılmıştır. Mistik Müzik 
Festivali, konya ve medeniyetimiz için 
büyük bir değer olan Hazret-i Mevla-
na ve Mevlevilik Geleneği’nin Kon-
ya’ya katkısı açısından bambaşka bir 
öneme haizdir” dedi. 

“SAHNE VE GÖSTERİ 
KALİTESİ YÜKSEK”

Konseri takip eden İranlı Araş 
Farrahruzi, Mevlana Müzesi ziyareti 
için geldiği şehirde Mistik Müzik Fes-
tivali’ni takip ettiğini belirterek, “Ben 
bir hafta önce Konya’ya gelmiştim. 
Burada Mevlana Müzesi ve Şems-i 
Tebriz-i’yi ziyaret ettim. Konya’da 
olmak gerçekten çok güzel. Mistik 
Müzik Festivali’nden haberim yoktu. 
Şans eseri şehirdeyken öğrendim ve 
konsere geldim. Gerçekten büyük 
bir adım Konya için böyle bir festi-
val. Bugün Mahsa-Marjan Vahdat 
ve Coşkun Karademir’i dinlemek için 
buradayım. Sevdiğim bir grup ve ilgi 
çekici bir etkinlik. Burada daha önce 
yapılan etkinliklerle ilgili fotoğrafları 
da inceledim. Sahne ve gösteri kali-
tesi çok yüksek.  Yarın Konya’dan ay-
rılacağım. İlk defa şehre geldim ama 
burada gördüklerim çok hoşuma git-
ti” diye konuştu.
“KONYA DÜŞÜNDÜĞÜMÜZDEN DAHA 

BÜYÜK BİR ŞEHİR”
Bir diğer İranlı turist Simi Bey-

tullahi ise Mistik Müzik Festivali’ni 
ziyaret sırasında öğrendiğini söyledi. 
Simi Beytullahi, festivallerin Konya 
için önemine vurgu yaparak şunları 
söyledi: “Pazar gününden bu yana 
Konya’dayız. İlk defa buraya geldik. 
Biz İran’dan Konya’ya gelirken küçük 
bir şehre geldiğimizi düşünmüştük. 
Ama buraya geldikten sonra gördük-
lerimizden sonra biraz şaşırdık. Konya 
gerçekten büyük ve gelişmiş bir şehir 
konumunda. Festivali de şehri gezer-
ken öğrendik. İranlı grubun sahne 
alacağını duyduktan sonra mutlu ol-
duk ve geldik. Mahsa-Marjan Vah-
dat’ı yakından takip ediyoruz. Mev-
lana Kültür Merkezi’ndeki dekoru 
gördükten sonra festivalin ve şehrin 
ne kadar büyük olduğunu tekrar an-
ladık. Tekrar Konya’ya gelmeyi düşü-
nüyoruz” dedi. 

Gösteri, Mahsa-Marjan Vahdat 
ve Coşkun Karademir’in “Eski Kökler, 

Yeni Yapraklar” konsepti anlatılarak 
başladı. Konuşmada şu ifadelere yer 
verildi, “İran müziği kendini sürekli 
yenileme kapasitesine sahiptir. Saf 
iletim öyküsünün yanı sıra aynı za-
manda duygunun özgünlüğüne sa-
hiptir. İran müziğinde mistik mirasın 
bir sonucu olarak, şiirsel ve melan-
kolik romantizm olarak adlandırılabi-
lecek bir soyluluk ve varlık derinliği 
hissedilir. Bu miras, Mahsa-Marjan 
Vahdat ile birlikte Anadolu müziğinin 
ve tasavvufi müziğin bağlanmasıyla 
ve sesiyle ülkemizdeki önemli isimler-
den Coşkun Karademir’in katılımıyla 
yeniden hayat buluyor”

Açılış konuşmasının ardından 
Mahsa-Marjan Vahdat ve Coşkun 
Karademir yaklaşık 2 saat boyunca 
dinleyicilere müzik ziyafeti vermeyi 
başardılar. Konser 22.30’da bitmesi-
ne karşın seyircilerin yüksek alkışları 
nedeniyle içeriden tekrar gelen grup 
konserlerini biraz daha sürdürdü. 

Konser sonrası İl Kültür Turizm 
Müdürü Abdüssettar Yarar Mah-
sa-Marjan Vahdat ve Coşkun Karade-
mir’e hediye takdim etti. Daha sonra 
ise grup sevenleri için albümlerini im-
zalayıp hatıra fotoğrafı çektirdiler. 

MEDYANIN DA İLGİSİ YÜKSEKTİ
Bu yıl 14’üncüsü düzenlenen Mis-

tik Müzik Festivali yerli ve yabancıla-
rın ilgisi kadar yerel ile ulusal basının 
da dikkatini çekmeyi başardı. Etkinlik 
için 22 Eylül’den 30 Eylül’e kadar ilk 
defa kesintisiz yayın yapıldı. Ayrıca 
yayın TRT tarafından TRT Avaz, TRT 
Müzik ve TRT Diyanet kanallarında 
her akşam yayınlandı. 

Mevlana’nın doğum günü olan 30 
Eylül’e kadar devam edecek festival-
le, Mevlana’nın sözle ifadesi mümkün 
olmayan sınırsız aşkına, bütün insan-
lığı kucaklayan tevazu ve hoşgörüsü-
ne layık bir anma programı hedeflen-
mekte.
n UFUK KENDİRCİ

İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü tarafından Konya’da her yıl geleneksel olarak düzenlenen 14. Uluslararası Mistik Müzik Festivali’nin 7. 
gününde Mahsa-Marjan Vahdat ve Coşkun Karademir’in “Eski Kökler, Yeni Yapraklar” temalı konseri gerçekleşti.
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Mağduriyetin sebebi Passolig kartları
Atiker Konyaspor’un UEFA Avrupa 

Ligi I Grubu 2. maçında Portekiz’in Vito-
ria Guimaraes’ı 2-1 mağlup ettiği karşı-
laşmada binlerce taraftar Passolig kartı 
ve kombine bilet sahibi olmasına rağ-
men maça girememişti. ‘Tanımsız kart’ 
uyarısı nedeniyle turnikelerden geçiş 
yapamayan taraftarlar mağduriyet ya-

şamıştı. Problemin kulübün kombine 
kart politikasında yaptığı değişiklikten 
mi, yoksa Passolig’den mi kaynaklan-
dığı merak konusu olurken, konuyla il-
gili kulüp yetkilileri soruşturma başlattı. 
Yapılan incelemelerde sistemsel bir 
sorun nedeniyle bu mağduriyetin orta-
ya çıktığı öğrenildi.

SORUN PASSOLİG KARTLARININ 
KOLAY YIPRANMASI

Konu ile ilgili bir açıklama yapan 
Konyaspor yetkilileri, “Passolig kart-
ları manyetik alanı çok kolay bozulan 
kartlar. Çok kolay yıpranıyor ve işlevini 
kaybediyor. Maçta yaşanan problemin 
kaynağı buydu. Kartlarını yenilemek 

yerine güncelleyen taraftarlar, uzun 
süre sonra ilk kez bu maçta kullanmak 
istedikleri Passolig kartlarının arızalı 
olduğunu gördüler. Maça çok kısa bir 
süre giriş yapmaktan da kaynaklı bir 
şekilde tek kullanımlık kartların dağıtı-
mında da sıkıntı yaşandı. Uzun kuyruk-
lar oluştu” ifadelerini kullandı.

KARTLARI GÜNCELEMEYİN, 
YENİLEYİN

Her yıl yapılan Passolig kart gün-
cellemeleri sırasında yeni kart baş-
vurusu yapmanın problemi ortadan 
kaldıracağını belirten kulüp yetkilileri, 
“Passolig yeni kart talebinden ekstra 
bir para talep etmiyor. Güncellemede 

eski kartınızı kullanmaya devam eder-
ken, yenilemede ise yeni Passolig 
kartlara sahip olabiliyorsunuz. Her yıl 
Passolig kartının yenilenmesi bu tür 
manyetik alanın yıpranması ile ortaya 
çıkan sorunları engelleyebilir” diye 
konuştu.
n SPOR SERVİSİ

Milli takımın 
maçlarını 

yönetecek 
hakemler 
belli oldu

A Milli Futbol Takımı’nın, 2018 FIFA 
Dünya Kupası Avrupa Elemeleri I Gru-
bu’nda 6 Ekim Cuma günü Eskişehir’de 
oynayacağı İzlanda maçını Polonya Fut-
bol Federasyonu’ndan Szymon Marciniak 
yönetecek. Türkiye’nin, 2018 FIFA Dünya 
Kupası Avrupa Elemeleri I Grubu’nda İz-
landa ile karşılaşacağı maçın hakemi belli 
oldu. 6 Ekim Cuma günü Eskişehir Yeni 
Stadyumu’nda saat 21.45’te başlayacak 
müsabakada Szymon Marciniak düdük ça-
lacak. Marciniak’ın yardımcılıklarını Pawel 
Sokolnicki ve Tomasz Listkiewicz yapacak. 
Maçın dördüncü hakemi ise Tomasz Musi-
al olacak.

FİNLANDİYA MAÇINA FRANSIZ HAKEM
Öte yandan Türkiye’nin, 2018 FIFA 

Dünya Kupası Avrupa Elemeleri I Gru-
bu’nda 9 Ekim Pazartesi günü Finlandiya 
ile deplasmanda oynayacağı maçı Fransa 
Futbol Federasyonu’ndan Benoit Bastien 
yönetecek. A Milli Futbol Takımı’nın, Fin-
landiya ile deplasmanda oynayacağı 2018 
FIFA Dünya Kupası Avrupa Elemeleri I Gru-
bu karşılaşmasını Fransız hakem Benoit 
Bastien yönetecek. Finlandiya’nın Turku 
şehrindeki Veritas Stadyumu’nda saat 
21.45’te başlayacak müsabakada Bas-
tien’ın yardımcılıklarını Hicham Zakrani ve 
Frederic Haquette yapacak. Maçın dördün-
cü hakemi ise Amaury Delerue olacak.
n İHA

‘Buraya kalbimi bırakıyorum’
Yeşil beyazlı temsilcimiz Atiker Konyaspor’un UEFA Avrupa Ligi’nde oynadığı Vitoria SC maçı öncesinde iki kulüp yöneticileri ve UEFA 

delegesi yemekte biraraya geldi. Victoria Kulübü Başkanı Júlio Mendes, yaptığı açıklamalarda Konyaspor hakkındaki düşüncelerini bildirdi
Yemek öncesinde Büyükşehir Be-

lediye Stadyumu’nda bulunan kulüp 
binası ve müzeyi ziyaret eden Vitoria 
SC kulübü yöneticileri ve UEFA De-
legesi Peter Lundstrom, kupalar ile 
hatıra fotoğrafı çektirdi.

 Yemeğe Vitoria SC kulübü adı-
na Kulüp Başkanı Júlio Mendes ve 
yöneticileri Hugo Freitas, Luis Te-
ixeira, Pedro Roque, Carlos Alpoim 
ve António Magalhães katıldı. Kon-
yaspor Başkanı Fatih Yılmaz’ın daha 
hazır bulunduğu yemekte 2. Başkan 
Abdullah Şanlı, Başkan Yardımcısı 
Celalettin Çakıcı, Genel Müdür Bah-
ri Bıçakcı, Protokol Müdürü Gürkan 
Teoman ve UEFA maçları dış ilişkiler 
sorumlusu Hüseyin Bilgin de katıldı.

 JÚLİO MENDES: BURAYA 
KALBİMİ BIRAKIYORUM

 UEFA’ya ve Konyaspor Başkanı 
Fatih Yılmaz’a özel olarak teşekkür 
eden ve saygılarını sunduğunu be-
lirten Victoria Kulübü Başkanı Júlio 
Mendes, Konya’da çok güzel ağır-
landıklarını söyledi. Júlio Mendes 
yemekte yaptığı konuşmada sözle-
rine şöyle devam etti, “Sizlere biraz 
bahsettim ama anlatmak istediğim 
iki önemli husus var. Birincisi bura-
ya indiğim andan itibaren dünyanın 
hiçbir yerinde görmediğim daha 
evvel karşılaşmadığım ve açıkçası 
karşılaşmadığım müthiş insanlar 
beni karşıladı. Bu benim için büyük 
bir tecrübe oldu ve hayatım boyunca 
bu tecrübeyi unutmayacağım. Bura-
ya kalbimi bırakıyorum. Gerçekten 
ifade ediyorum ki çok doluyum, belki 
de biraz mahcubum çünkü aynı şeyi 
siz Portekiz’e geldiğinizde yapabile-
cek miyim bunun mahcubiyetini ve 
korkusunu yaşıyorum. Havalimanına 
gelip beni karşıladığınız çiçekler için 

ve Mesnevi için çok teşekkür ediyo-
rum, onu okumaya başladım ama 
kolay olmayacağını söyleyebilirim. 
Çünkü kitap kalın ve İngilizce yazıl-
mış. İnternette aradım tam 21 farklı 
dile çevrilmiş çünkü kitap okumayı 
çok severim. Bu kitap Kur’an-ı Ke-
rim’e başka bir açıyla bakıyor bunu 
anlayabiliyorum. İnsanlarla farklı 
bakış açılarıyla yaklaşıp dinlerini 
anlamayı ve incelemeyi de seven bir 
insanım. Dostlarımdan rica ediyo-
rum eğer mümkünse bu kitabı Porte-
kizceye de çevirsinler.

 Zannediyorum bizim takımımız 
Victoria’nın biraz daha fazla tecrübe-
si var UEFA Kupalarında, bu sadece 
ufak bir detay. Birbirimize çok benzi-
yoruz. Aynı tarihte 1922’de kurulduk 
ve bu bizim birliğimiz için önemli bir 
rol model. Bir ortak noktamız daha 
var biz de 4 sene önce Portekiz Ku-
pası’nı kazandık. Siz bizim takımdan 
daha iyisiniz çünkü ben Süper Kupa-
ları kaybediyorum siz 1 defa oyna-
dınız ve kazandınız Süper Kupa’yı. 
Sonuç olarak nihayetinde en önemli 
şey iki kulüp ve ülkeler arasındaki 
dostluktur bunun için UEFA’ya teşek-
kürlerimi sunuyorum.

 ‘GÜZEL GÜNLER 
YAŞAYACAĞIMIZA İNANIYORUM’

Vitoria Kulübü Başkanı Júlio 
Mendes’nin konuşmasının ardından 
konuşan Fatih Yılmaz “Sizleri burada 
ağırlamaktan dolayı çok mutluyuz. 
Konya’mız tarihte büyük medeniyet-

lere başkentlik yapmış bir şehirdir. 
Burası hoşgörü şehridir. Sizlere biraz 
olsun bu hoşgörüyü ve misafirperver-
liği yansıtabildiysek ne mutlu bizlere. 
Bizler de bir sene boyunca sadece alt 
yapımızdan gelen futbolcularla oy-
nadık ve onlarla birlikte Süper Lig’e 

çıktık. Hala şu anda takımımızda o 
oyuncular bulunuyor. Bugün geldiği-
miz noktada artık borcu olmayan bir 
kulübüz, onun mutluluğunu yaşıyo-
ruz. UEFA’ya da teşekkür ediyorum 
çünkü uyguladıkları kriterlerle bugün 
kulüpleri borçsuz hale getirdiler. Bir 

sezonda iki kupa aldık ama bu sene 
bir değişim yaşıyoruz. Son üç sene 
beraber olduğumuz hocamız değiş-
ti. Son 3 seneye göre bu sene daha 
farklı oynuyoruz. Bazen bunun getir-
diği ufak tefek sıkıntılar yaşıyoruz. 
Ama kısa sürede bunları aşarak güzel 
günler yaşayacağımıza inanıyorum. 
Tekrar söylüyorum herkesi burada 
ağırlamaktan büyük bir mutluluk 
duyuyoruz. Sayın Başkanımızın de-
diği gibi Mesnevi’nin Portekizce’ye 
çevrilmesi için gayret göstereceğiz 
ve bunu Büyükşehir Belediyesi’ne 
sunacağız. Dünyada bu kadar yaygın 
konuşulan bir dili bizim atlamamız 
mümkün değil. Herkese tekrar hoş 
geldiniz diyorum” dedi.

 ‘İNANILMAZ MİSAFİRPERVERLİK 
İÇİN BAŞTAN BERİ MÜTEŞEKKİRİM’

UEFA temsilcisi Lundstrom Kon-
yaspor’a, ikinci kez UEFA Avrupa 
Ligi’ne katılmasından dolayı katılım 
belgesi niteliği taşıyan bir plaket 
verdi. Kendisine ve misafir takıma 
gösterilen misafirperverlikten dolayı 
yeşil beyazlı takıma teşekkür eden 
Lundstrom “Çok söyledim ama yi-
nelemek istiyorum bana ve rakip ta-
kıma göstermiş olduğunuz inanılmaz 
misafirperverlik için baştan beri mü-
teşekkirim. Uzaklardan gelen birisi 
olarak ben bunu bir ayrıcalık olarak 
kabul ediyorum ve bunu hiç unutma-
yacağım” diye konuştu.

 Yemeğin ardından UEFA Dele-
gesi Peter Lundstrom’a ve Vitoria 
Kulübü Başkanına stadyun seramik 
maketi hediye edildi. Vitoria Kulübü 
yöneticilerine üzerinde isimlerinin 
yazılı olduğu 42 numaralı forma ve 
çeşitli hediyeler takdim edildi.
n SPOR SERVİSİ

Anderson Talisca 
haftanın 11’inde

Beşiktaş’ın Brezilyalı yıldızı Anderson 
Talisca, UEFA Şampiyonlar Ligi’nde haftanın 
11’ine seçildi. UEFA Şampiyonlar Ligi’nde 2. 
haftanın geride kalmasının ardından haftanın 
11’i şekillendi. Beşiktaş’ın C Grubu’nda Le-
ipzig’i 2-0 yendiği maçta 1 gol atan başarılı 
orta saha Talisca haftanın kadrosuna seçildi. 
UEFA Şampiyonlar Ligi’nde 2. haftanın 11’i 
şöyle: “Areloa (PSG), Dani Alves (PSG), Lang 
(Basel), Alderweireld (Tottenham), Trippier 
(Tottenham), Tierney (Celtic), Mkhitaryan ( 
Manchester United), Talisca (Beşiktaş), Ben 
Yedder (Sevilla), Harry Kane (Tottenham), 
Martial (Manchester United).”
n İHA
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Konyalı sporcu rekor kırdı
Kosova’nın Priştine kentinde devam eden U15-U17 Yıl-

dızlar Avrupa Halter Şampiyonası’nda Konya TOHM sporcu-
ları Dilara Narin ve Nuray Levent Avrupa Şampiyonu oldu. 
42 ülkeden 153 bayan, 211 erkek sporcunun mücadele et-
tiği U15-U17 Yıldızlar Avrupa Halter Şampiyonası’nda U15 
75 kiloda yarışan Konya TOHM sporcularından Dilara Narin 
88 kilo koparma, 115 kilo silkme, toplamda 203 kiloluk de-
receleriyle 8 Avrupa rekoru kırıp, toplamda 3 altın madalya 

kazanarak Avrupa şampiyonu oldu. U17 63 kiloda yarışan 
bir diğer sporcu Nuray Levent ise koparmada 88 kilo, silk-
mede 110 kilo, toplamda da 198 kiloluk dereceleriyle 3 altın 
madalya kazanarak Avrupa şampiyonu oldu. Konya Gençlik 
Hizmetleri ve Spor İl Müdürlüğü yaptığı açıklama ile spor-
cuları Dilara Narin, Nuray Levent ve antrenörlerini tebrik 
ederek, başarılarının devamını diledi.
n SPOR SERVİSİ 

Ramazan 
Arslantaş, 

Ersöz’ü 
ziyaret etti

Türkiye Modern Pentatlon 
Federasyonu Başkanı Ramazan 
Arslantaş, Konya Gençlik Hiz-
metleri ve Spor İl Müdürü Ömer 
Ersöz’ü ziyaret etti. Türkiye 
Modern Pentatlon Federasyonu 
Başkanı Ramazan Arslantaş, 
14-15 Ekim 2017 tarihlerinde 
Şehit Eren Bülbül Anısına Kon-
ya’da yapılacak olan 1.Konya 
3’lü ve 4’lü Modern Pentatlon 
Türkiye Şampiyonası öncesin-
de Konya Gençlik Hizmetleri ve 
Spor İl Müdürü Ömer Ersöz’ü zi-
yaret ederek yapılan çalışmalar 
ve hazırlıklar hakkında konuştu.
n SPOR SERVİSİ

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GÜMÜŞHANESPOR 5 4 1 0 10 3 7 13
2.ŞANLIURFASPOR 5 4 1 0 8 2 6 13
3.ALTAY 5 3 1 1 13 6 7 10
4.BUGSAŞ SPOR 5 3 1 1 9 6 3 10
5.BANDIRMASPOR 5 3 0 2 7 5 2 9
6.KIRKLARELİSPOR 5 2 2 1 6 7 -1 8
7.HACETTEPE SPOR 5 2 1 2 6 4 2 7
8.A.SELÇUKSPOR 5 2 1 2 7 6 1 7
9.SAKARYASPOR 5 1 4 0 4 3 1 7
10.NİĞDE BELEDİYE 5 2 1 2 5 5 0 7
11.ZONGULDAK 5 2 1 2 4 7 -3 7
12.KARAGÜMRÜK 5 2 0 3 6 4 2 6
13.FETHİYESPOR 5 1 2 2 3 5 -2 5
14.NAZİLLİ BELEDİYE 5 1 1 3 3 11 -8 4
15.PENDİKSPOR 5 0 3 2 2 5 -3 3
16.K. MARAŞSPOR 5 0 2 3 3 8 -5 2
17.KARŞIYAKA 5 1 1 3 4 6 -2 1
18.SİLİVRİSPOR 5 0 1 4 2 9 -7 1

Yavru Kartal’ın maçını 
Selim Özen yönetecek

TFF 2. Lig Beyaz Grup’ta mücadele eden yeşil beyazlı 
temsilcimiz Konya Anadolu Selçukspor’un yarın deplas-
manda oynayacağı Nazilli Belediyespor karşılaşmasını 
Selim Özen yönetecek. Nazilli İlçe Stadyumunda saat 
15.30 ‘da başlayacak müsabakada Selim Özen’in yar-
dımcılıklarını Sefa Özcan ve Çetin Öncel yapacaklar. Kar-
şılaşmada 4.hakem olarak ise Ahmet Turan Timuroğlu 
görev alacak. Geçtiğimiz hafta evinde mağlup olan Konya 
Anadolu Selçukspor bu maçı kazanarak yeniden çıkışa 
geçmek istiyor.   n SPOR SERVİSİ

İnci Kalkan’ın hedefi 
2020 Olimpiyatları

Macaristan’da düzenlenen 2017 Avrupa Olimpik 
Gençlik Yaz Festivali’nde (EYOF 2017) kadınlar 3000 
metrede ikinci olan, kariyerinde dünya şampiyonluğu ve 
Balkan üçüncülüğü bulunan 16 yaşındaki milli atlet İnci 
Kalkan, ‘’en büyük hayalim’’ dediği 2020 Tokyo Olimpi-
yatları’nda madalya almak için çalışmalarına devam edi-
yor. Aksaray’daki Dağılgan Spor Kompleksi’nde çalışma-
larını sürdüren İnci, Avrupa Olimpiyat Komitesi tarafından 
Macaristan’ın Györ kentinde temmuz ayında düzenlenen 
Avrupa Olimpik Gençlik Yaz Festivali’nde gümüş madalya 
kazandı.
n AA

Türkiye Basketbol 1. Ligi’nde heyecan başlıyor
Temsilcimiz Selçuklu Beledi-

yespor’un da mücadele edeceği Türkiye 
Basketbol 1. Ligi’nde (TBL) 2017-2018 
sezonu bugün oynanacak karşılaşmalarla 
başlayacak. Sezon sonunda iki takımın 
Basketbol Süper Ligi’ne yükseleceği lig-
de bugün 8 karşılaşma oynanacak. Se-
zonun açılış maçında Bahçeşir Koleji ile 
Düzce Belediyespor saat 14.00’te Cafe-
rağa Spor Salonu’nda karşılaşacak. Mavi 
beyazlı temsilcimiz Selçuklu Belediyespor 
ise yarın evinde Samsun Büyükşehir Be-
lediyesi Anakent ile karşı karşıya gelecek.

STATÜ
Play-off sisteminde değişikliğe gi-

dilen ligde normal sezonu lider bitiren 
takım doğrudan Basketbol Süper Ligi’nde 
mücadele etme hakkı kazanacak. Bu ta-
kımı takip eden diğer 8 takım ise play-off 
mücadelesi verecek. İkinci ile dokuzuncu, 
üçüncü ile sekizinci, dördüncü ile yedinci 
ve beşinci ile altıncının karşılaşacağı çey-
rek finalde müsabakalar kazanılmış 2 maç 
üzerinden oynanacak.

 Bu turu geçecek 4 ekip, yarı finalde 
kazanılmış 3 müsabaka üzerinden müca-

dele edecek. Final etabında ise 3 galibi-
yeti alacak takım adını Basketbol Süper 
Ligi’ne yazdıracak. Normal sezonu son 2 
sırada tamamlayacak ekipler lige veda 
edecek.

İLK HAFTA PROGRAMI
Bugün:
14.00 Bahçeşehir Koleji-Düzce Bele-

diyespor (Caferağa)

15.00 Bakırköy Basket-Ankara DSİ 
(Ahmet Cömert)

16.00 Halk Enerji TED Ankara Kolejli-
ler-İstanbulspor Beylikdüzü (Ankara)

16.00 Türk Telekom-Bandırma Kırmı-
zı (TOBB ETÜ)

16.00 Karesispor-OGM Ormanspor 
(Kurtdereli)

18.00 Akhisar Belediyespor-Yalova 

Group Belediyespor (Akhisar Belediyesi)
19.00 Bursaspor Durmazlar-Petkim 

(Bursa Atatürk)
19.30 Antalyaspor-Afyon Beledi-

yespor (Antalya)
Yarın: 16.00 Selçuk Beledi-

yespor-Samsun Büyükşehir Belediyesi 
Anakent (Selçuk Belediyesi).
n AA

Selçuklu, Konya’nın   
desteğini bekliyor

Selçuklu Belediyespor Basketbol takımı sezon öncesi basın mensuplarıyla tanışma toplantısında 
biraraya geldi. Toplantıya takım yöneticileri ve Genel Menajer Bekir Yarangüme katıldı

Selçuklu Belediyesi Basketbol takımı 
yöneticileri, Uluslararası Spor Salonunda 
basın mensuplarıyla bir araya geldi. Top-
lantıya Selçuklu Belediyesi Basketbol takı-
mı yöneticilerinden, Kazım Çöğen, Nazmi 
Güvenek, Akın Ünlü, Celalettin Özer ve 
Mehmet Yaman’ın yanı sıra Genel Me-
najer Bekir Yarangüme katıldı. Toplantıda 
konuşan Selçuklu Belediyesi Basketbol 
Şube Başkanı Kazım Çöğen, “Altyapımı-
zın güçlü olması nedeniyle, Federasyo-
nun talebi doğrultusunda bu sezon Türkiye 
Basketbol 1.Liginde mücadele edeceğiz.
Yaklaşık 1 ay kadar bir sürede ekip olarak 
çok yoğun bir çalışma sonucu bu takımı 
oluşturduk. Beklentiler bu takımla ilgili 
çok yüksek değildi. Bizde çok yüksek tut-
madık zaten. Antalya’da düzenlenen Fe-
derasyon Kupasında son 8’e kaldık” dedi.
‘BELEDİYE BAŞKANIMIZ BASKETBOL’A 

BÜYÜK ÖNEM VERİYOR’
Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbra-

him Altay’ın Basketbola çok büyük önem 
verdiğini ifade eden Çöğen, “Uğur Baş-
kanımız Basketbol oynamayı da izlemeyi 
de seven birisi. Başkanımız bize alt yapıya 
önem vermemiz gerektiğini ama bu takı-
mında önümüzdeki senelerde üst liglerde 
oynamayı hedefleyecek bir takım olması 
gerektiğini ifade etti. Başkanımıza Basket-
bola verdiği desteklerden dolayı teşekkür 
ederiz” ifadelerini kullandı.

‘TÜM KONYA HALKINI 
MAÇA BEKLİYORUZ’

Ligde ilk maçı yarın saat 16.00’da 
Samsun BŞB Anakent ile oynayacaklarını 
hatırlatan Çöğen, “Salondaki eksiklerimi-
zi tamamladık. Kombine kartlarımız satışa 
hazır durumda. 50 TL karşılığında taraftar-
larımız kombine kartlara sahip olabilecek-
ler. Bilet fiyatı olarak ise 2 TL gibi cüzi bir 

miktar belirledik. Tüm Konya halkını pazar 
günü Uluslararası Spor Salonuna bekliyo-
ruz” şeklinde konuştu.

YARANGÜME: KONYA’DA BASKETBOL 
BOŞLUĞUNU DOLDURMAK İSTİYORUZ

Selçuklu Belediyesi Basketbol Takımı 
Genel Menajer Bekir Yarangüme yaptığı 
açıklamada, “ Bir ay gibi kısa bir sürede 
çok önemli bir yol aldık. Takım hemen 
kuruldu ve ikinci gün antrenmanlara baş-
ladık. Daha sonra Federasyon Kupası’na 
gittik. Oraya giderken de biz finale ka-
lacağız diyerek gitmedik. Biz maç, maç 
ilerlemek istiyoruz. Maçları kazansak da, 
kaybetsek de sonunda bir kazanım elde 
etmek istiyoruz. Burada Konya halkının 
ve siz basın mensuplarının desteği çok 
önemli. Konya’da ki Basketbol boşluğunu 
Selçuklu Belediyespor olarak doldurmak 
istiyoruz. Basketbol’da seyirci desteği çok 
önemli. Bu desteği Konya halkının bize 
vereceğine inanıyoruz” diye konuştu. Ta-
kımdaki oyunculardan memnun musunuz 
sorusuna cevap veren Yarangüme, “Ta-
kımdaki hem yabancı, hem yerli oyuncu-
larımızdan memnunuz. 

Yabancı oyuncuları havaalanında 
karşılarken bile karakterlerini belli ettiler. 
Karakter ve kişilik olarak düzgün insanlar. 
Performans olarak da memnunuz. Aile-
leri de buraya geldi” ifadelerini kullandı. 
Takıma altyapıdan oyuncu almayı sezon 
başı düşündüklerini ve bir oyuncuyu ta-
kımın içinde bulundurmak istedik ancak 
kendisini antrenörlük veya yüksek lisans 
düşüncesi olduğu için takımda yer alma-
dı. Bende altyapıda maçları izliyorum. 
Konya’nın elinde çok önemli bir potansi-
yel var. Bu potansiyeli de ortaya çıkarmak 
istiyoruz” dedi.
n SPOR SERVİSİ



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 6 5 1 0 15 4 11 16
2.BEŞİKTAŞ 6 4 1 1 10 5 5 13
3.GÖZTEPE 6 4 1 1 13 9 4 13
4.FENERBAHÇE 6 3 2 1 14 10 4 11
5.KAYSERİSPOR 6 3 2 1 9 7 2 11
6.M.BAŞAKŞEHİR 6 3 1 2 9 9 0 10
7.T.M.AKHİSARSPOR 6 3 1 2 7 9 -2 10
8.BURSASPOR 6 3 0 3 12 9 3 9
9.TRABZONSPOR 6 2 2 2 14 13 1 8
10.KASIMPAŞA A.Ş. 6 2 2 2 10 10 0 8
11.YENİ MALATYASPOR 6 2 1 3 12 13 -1 7
12.A.ALANYASPOR 6 2 1 3 11 14 -3 7
13.ANTALYASPOR 6 1 3 2 7 8 -1 6
14.ATİKER KONYASPOR 6 2 0 4 7 8 -1 6
15.DG SİVASSPOR 6 2 0 4 8 11 -3 6
16.K.KARABÜKSPOR 6 1 2 3 8 10 -2 5
17.GENÇLERBİRLİĞİ 6 1 1 4 6 12 -6 4
18.OSMANLISPOR 6 0 1 5 6 17 -11 1

Baydar: Hak ettik

Atiker Konyaspor Başkan Yardımcısı 
ve Basın Sözcüsü Ahmet Baydar UEFA 
Avrupa Ligi I Grubu ikinci hafta karşılaş-
masında 2-1 mağlup ettikleri Vitoria SC 
karşılaşmasını ve E. Yeni Malatyaspor 
maçıyla ilgili değerlendirmelerde bu-
lundu. Vitoria SC karşısında oyuna hük-
meden, ipleri elinde tutan bir anlayışla 
sahada yer aldıklarını ve bu anlayışı kar-
şılaşmanın neredeyse tamamına yakın 
bir bölümünde güçlü bir şekilde sürdür-
düklerini ifade eden Başkan Yardımcısı 
ve Basın Sözcüsü Ahmet Baydar  “UEFA 
Avrupa Ligi’nde ilk galibiyetimizi aldığı-
mız için mutluyuz” dedi.

 BAŞARIMIZI PERÇİNLEYECEĞİZ
Galibiyetten duyduğu memnuniyeti 

belirten Ahmet Baydar, “Bizim için zor 
bir karşılaşmaydı. Takımımız Süper Kupa 
sonrası ilk kez taraftarımızla buluştu. Müt-
hiş bir ortamda, harika bir futbolla, UEFA 
Avrupa Ligi’nde ilk üç puanımızı kazandık. 
Bunun son olmayacağını, futbolcularımız 
ortaya koydukları iradeli futbol ile bütün 
Türkiye’ye gösterdiler. Bize göre Avrupa 
Ligi tecrübesi daha fazla olan bir takımı 
mağlup ederek grupta iddialı bir konuma 
yükselmek, Atiker Konyaspor taraftarları 
başta olmak üzere inanıyorum ki; bütün 
futbolseverleri memnun etti. Bu sezon 
bize inanan, güvenenlerin desteğiyle çı-
kışımızı sürdürmek ve Avrupa’da gidebi-
leceğimiz noktaya kadar mücadelemize 
devam etmek istiyoruz. Atiker Konyaspor 

bu rüyayı gerçekleştirebilecek güce sa-
hiptir. Teknik heyetimiz ve futbolcularımı-
zın ortaya koydukları performans yarınlar 
için bizi umutlandırmaktadır. Onlara ina-
nıyor, güveniyor ve aldıkları sonuçlar her 
ne olursa olsun sonuna kadar yanlarında 
olduklarımızı bir kez daha güçlü bir ses-
le ifade ediyoruz. Mutluyuz, gururluyuz 
ancak bir an önce yeniden E. Yeni Malat-
yaspor ile yapacağımız Süper Lig maçına 
da konsantre olmak durumundayız. Üst 
üste aldığımız iki galibiyet takımımız ve 
camiamız için büyük moral oldu. Pazar 
günü de geçmiş yıllarda o zamanın adıyla 
1. Ligde mücadele ettiğimiz ve dostluğu-
muzun bulunduğu, saygı duyduğumuz bir 
takımla Evkur Yeni Malatyaspor ile karşı-
laşacağız. Bu karşılaşma galibiyetlerimizi 
perçinlemek için önemli bir fırsat olacak. 
Pazar günü deplasmandan istediğimiz 
bir sonuçla döneceğimizi düşünüyorum” 
şeklinde konuştu. 

TÜRKİYE KONYASPOR’U KONUŞTU
Atiker Konyaspor’un ilk Avrupa galibi-

yeti büyük yankı uyandırdı. İstanbul basını 
ve sosyal medyada gündem olan Anadolu 
Kartalı’na pek çok kesimden tebrik yağar-
ken, özellikle yaygın basında manşetleri 
süsledi. 

Futbol severler Konyaspor’un çok bü-
yük bir başarıya imza attığı görüşünde bir-
leşirken, Avrupa Ligi’nde gruptan çıkma 
adına önemli bir adım attığını ifade etti.
n SPOR SERVİSİ

Atiker Konyaspor’un Avrupa’da 
tarih yazarak elde atiği başarının 

yankıları sürüyor. Anadolu Kartalı’nın 
basın sözcüsü Ahmet Baydar 2-1 

kazandıkları Vitoria SC maçını hak 
ettiklerini, çıkışlarını Yeni Malatya 

maçında da sürdüreceklerini söyledi
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Ahmet Baydar


